
Saadet Partisi Bakırköy
İlçe Başkanı Mehmet

Faruk Ertekin Damga'ya ko-
nuştu. Beledidye Başkanı Bülent
Kerimoğlu'nu eleştirerek, “Bakır-
köy ne başkanın umrunda ne de
CHP'nin” diyen Ertekin, “Bakır-
köy’ün öncelikli sorunu ketsel
dönüşümdür. Ben aday olursam
belediyenin önündeki boş alana
seçim çadırı değil, deprem çadırı
kuracağım. Dönüşüm yapılın-
caya kadar da her ay bir gün o
çadırda nöbet tutacağım” 
ifadelerini kullandı. i SAYFA 4
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GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Cansu Dere,  meme kanserine farkındalık
oluşturmak için gerçekleştirilen "Pembe Top

Sahada" projesinin bu yılki gönüllü destekçisi ola-
rak seçildi. Dere, "Sağlığımız en değerli varlığı-
mızdır ve onu korumak için yapabileceğimiz
pek çok şey bulunmaktadır. Özellikle 40 ya-
şından sonra yılda bir mamografi taraması
yapmak ve doktor kontrolüne gitmek, kadın-
lar için hayati öneme sahiptir" dedi. i SAYFA 13

önünde eğilirseniz
size diz çöktürür!

çok sERT İsRAİl TEPkİsİ

Büyükçekmece Beledi-
yesi 2013 yılında Fatih

Mahallesi'ndeki 721 ada 4
parseli 24 milyon liradan sa-
tışa çıkardı. Kupon araziyi
Serdar Bilgili’nin şirketi Bil-
gili Asya Gayrimenkul satın
aldı. Satıştan sonra Büyük-
çekmece Belediyesi tarafın-
dan arazinin planlarında
yapılmak istenen değişikliğe
AK Parti Grubu karşı çıktı.
2016 yılında ise Meclisten 

oy çokluğu ile geçen karar
mahkeme tarafından iptal
edilince plan notlarını bu
defa ‘Kişiye Özel’ plan tadi-
latıyla 2022 yılı şubat ayı
Meclis'inde gündeme
geldi. AK Partili meclis
üyeleri bu karara da
tepki göstererek şerh
düştü. Aynen 2016 
yılında olduğu gibi
karar oy çokluğuyla
Meclis'ten geçti.

DEĞİŞİKLİĞE AK PARTİLİ ÜYELER
SERT BİR ŞEKİLDE MUHALEFET ETTİ

KOMİSYONDAN VE İBB MECLİSİ'NDEN
AK PARTİ GRUBU'NUN OYLARIYLA GEÇTİ

ç Arazinin sahibi Serdar
Bilgili ise Büyükçek-

mece’de sert savunmayla
karşılaşınca plan değişikliği
için İBB’ye başvurdu. Deği-

şiklik teklifi 10 Temmuz
2023 tarihli İBB Meclis
toplantısında İmar ve

Turizm komisyonuna
havale edildi. İki ko-
misyonda bulunan AK
Partililer'in Büyükçek-
mece’de yıllardır mu-

halefet ettikleri plan değişikli-
ğine ‘onay’ vermeleri şaşkın-
lık yarattı. AK Partili üyeler
değişikliğe evet derken
CHP'liler olumsuz şerh
düştü. Plan değişikliği kararı
İBB Planlama Müdürlü-
ğü’nün hazırladığı rapora
rağmen komisyondan geçti.
Daha sonra İBB Meclisi'ne
gelen rapor CHP Grubu'nun
ret vermesine karşılık oy çok-
luğu ile kabul edildi. i SAYFA 9
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ILCEDE HAYIR
IBB’DE EVET!

KERİMOĞLU’NUN
UMRUNDA DEĞİL!
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www.gazetedamga.com.tr

Gelecek Partisi Genel Başkanı
Ahmet Davutoğlu, İsrail'in Fi-

listin'e yönelik saldırısına ilişkin,
"Mescid-i Aksa'da yapılmaya çalışı-
lan şey açıktır. Halil Şehri'nde Haz-
reti İbrahim Camisi'ne yapılan
uygulama gibi Mescid-i Aksa'yı ikiye
bölmek istiyorlar. Mescid-i Aksa'nın
dini karakterini, İslami karakterini

yok etmeye çalışı-
yorlar" dedi. Da-
vutoğlu, “İsrail'in
önünde eğilirse-
niz, size diz çöktü-
rür. Başınız dik
durursanız, o size
ve önünüzde eğil-
meye başlar" diye
konuştu. i SAYFA 7
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İSRAİL ZULMÜ 
DEVAM EDİYOR

İsrail ordusu, abluka altındaki Gazze Şeridi'nin
kuzeyinde yaşayan ve yaklaşık 1,1 milyon kişiden

oluştuğu belirtilen Filistinlilerden bölgenin güneyine
geçmelerini istedi.  Bu arada Birleşmiş Milletler Çocuk-

lara Yardım Fonu'ndan yapılan
açıklamada, “Gazze'den gelen
görüntüler korkunç. Kurbanlar
arasında çok sayıda çocuk 
var. Bir milyon kişinin gideceği
güvenli bir yeri yok. Bu kabul
edilemez, şiddet derhal son
bulmalı” denildi. i SAYFA 11
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Cumhurbaşkanı erdoğan, Tür-
kiye-Afrika 4. İş ve ekonomi

Forumu Kapanış Töreni'nde ko-
nuştu. İsrail'in Gazze saldırını de-
ğerlendiren erdoğan, “Gerginliğin
daha da artarak bölgeye yayılması
ihtimalinden endişeliyiz” dedi. “şu
anda Gazze'de kadın, çocuk, anne

ne var ne yok hepsi yok ediliyor”
diyen erdoğan, “bundan kimse
dertlenmiyor. Milyonlarca insan
açlık tehlikesi ile karşı karşıyayken
Filistinlilere yapılan insani yardım-
ların kesilmesi ise yeni bir utanç 
lekesi olarak bu kararı alanların 
alnına yapışmıştır” diye konuştu.
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KADIN COCUK
YOK EDILIYOR!

İsrail Gazze’de 
soykırım yapıyor

İNsANlık suçu İşlENİyoR

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
İsrail'in ablukası altındaki

Gazze'ye düzenlenen saldırılar ve
bölgede yaşananlarla ilgili değerlen-
dirmede bulundu. Bakan Tunç, “İs-
rail'in Filistin'de işlenen bir insanlık
suçu var. Maalesef dünyanın gözü
önünde. Buna adeta soykırım diye-

biliriz. Oradaki
Filistinli masum-
ların üzerine
bombalar yağı-
yor. Çocuklar
katlediliyor. Bu
bir kere insanlık
dışı savaş suçu
adeta bir soykı-
rım” dedi. i SAYFA 7
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İttifak talebi 
onlardan geldi

BABACAN'A CEVAP VERDİ

Kahramanmaraş'ta konuşan
İYİ Parti lideri Meral Akşener,

Ali Babacan'ın “Biz bir şey talep et-
medik kendimiz seçime girecektik”
sözlerine, "Onlar bunu kendileri
talep etti. İttifak talebi kendilerinden
geldi” diyerek yanıt verdi. Akşener
programda, partisinin daha önce

Kahramanmaraş
Büyükşehir Bele-
diye Başkan adayı
olarak duyurduğu
24. Dönem MHP
Kahramanmaraş
Milletvekili 
Mesut Dedeoğ-
lu'nu, resmen
açıkladı.
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KATLEDILIYOR!

PEMBE TOP

EkrEM 
HaCıHaSaNOĞLU

hAber

İsrail-Filistin çatışmasında hayatını kaybedenler 
için Beyazıt Camii'nde gıyabi cenaze namazı kılındı.
Daha sonra konuşan Özgür-Der Başkanı Rıdvan
Kaya, "Çocuklar, kadınlar katlediliyor” dedi

İstanbul 2 No'lu Barosu'na üye bir grup
avukat, Gazze'de sivil Filistin halkına karşı

yapılan saldırıyı protesto etmek için cübbeleriyle
İsrail İstanbul Başkonsolosluğu önünde basın
açıklaması yaptı. Açıklamada, “İsrail, mallarını,
mülklerini, yaşam alanlarını gasp ettiği Filistin
halkının bir kısmını açık hava hapishanesine 
çevirdiği Gazze'ye sıkıştırmıştır” denildi. i SAYFA 5
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CANSU’DA!

ACIK HAVA 
HAPISHANESI!

KARAKOLDA DOĞRU SÖYLER MAHKEMEDE ŞAŞAR!
Beşiktaş eski başkanı

Serdar Bilgili’nin Büyük-
çekmece’de bulunan
arazisi yıllardır AK

Parti’yle CHP’yi karşı
karşıya getirdi. CHP’nin
onayladığı AK Parti’nin

mahkemeye taşıdığı
araziyle ilgili plan 

değişikliği İBB Meclisi'ne
gelince roller değişti. 
Bilgili’nin 10 yıldır 
uğraştığı değişiklik 
AK Parti’nin oylarıyla
Meclis'ten geçti. CHP’li

üyelerin tamamı ‘Karara
katılmıyorum’ şerhi düştü.
Belediye Başkanı Akgün,
Damga'ya yaptığı açıkla-
mada “Yapılan iş doğru-

dur” yorumunu yaptı

COCUKLAR 

İsrail ile Filistin arasında
yaşanan çatışmalarda ha-

yatını kaybeden siviller için Beya-
zıt Camii'nde gıyabi cenaze
namazı kılındı. İHH İnsan Hak ve

Hürriyetleri İnsani Yardım Vakfı
(İHH) organizasyonunda bir
araya gelen sivil toplum kuruluşu
üyeleri cenaze namazının ardın-
dan Beyazıt Meydanı'nda slogan
atarak İsrail'i protesto etti. Burada
konuşan Özgür-Der Başkanı 
Rıdvan Kaya, "İşte görüyoruz, 
çocuklar, kadınlar katlediliyor.
Ambulanslar, okullar bombalanı-
yor” dedi. İHH Genel Başkanı
Bülent Yıldırım ise "Bütün koltuk
sahiplerine sesleniyorum. Birlik ve
beraberliğinizi ortaya koyun” 
çağrısında bulundu.
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BERABERLİĞİNİZİ ORTAYA KOYUN

AK PartiEsenyurt İlçe Yöneticisi
Av. Sıraç Susuz, 31 Mart 2024 tari-

hinde gerçekleştirilecek yerel seçim öncesi
AK Parti'den Esenyurt Belediye Başkan
aday adayı olduğunu açıkladı.
Damga'ya konuşan Susuz, “Ben
Esenyurt'ta yaşayan biriyim. Yıl-
lardır ekmeğimi burada kazan-
dım. Esenyurt'a bir vefa borcum
var ve şimdi o vefa borcunu
ödemek için yola çıkmış bulu-
nuyorum” dedi. i SAYFA 16
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SöYleşi
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ESENYURT’A VEFA 
BORCUM VAR!

AK Parti Esenyurt
İlçe Yöneticisi 

Av. Sıraç Susuz
Saadet Partisi Bakırköy İlçe 

Başkanı Mehmet Faruk Ertekin

Vesvese yapmayın!

SAYFA 2

BU KARAR BİZİM 
LEHİMİZEDİR!
Damga'ya konuşan Büyük-
çekmece Belediye Başkanı
Hasan Akgün, “Yapılan iş
doğrudur” diyerek AK Par-
ti'nin evet, CHP'nin ret ver-
diği değişikliği savundu.
Eski planlara göre ilgili ara-
ziye 22 kat otel yapılabildi-
ğini ifade eden Akgün,
“Şimdi bu yükseklik 12 kata
düştü” diye konuştu. Kara-
rın oylandığı gün İBB Mec-
lisi'nde olmadığını dile
getiren Akgün, “Nereden
bakarsan bak bizim lehimize
olmuştur” dedi. Akgün ay-
rıca CHP Grubu'nun bu
konu hakkında önceden
kendisiyle görüşmediğini
dile getirdi. Bu arada plan
değişikliğine muhalefet eden
Büyükçekmece ve İBB Mec-
lisi'nin AK Partili üyesi
Hasan Bacıoğlu'nun, kara-
rın geçmemesi için İBB'de
mücadele verdiği fakat ba-
şarılı olamadığı öğrenildi. 

KONUT ALANI 14 BİN METREKARE ARTTI!
İBB Planlama Müdürlüğü tarafından hazırlanan raporda, projenin
hem kent silüetini bozacak hem de nüfus yoğunluğunu arttıracağı
belirtildi. Alınan ruhsatlarda toplamda 8 bin 720 metrekare olan
konut alanının teklif ile 23 bin metrekareye çıkacağı ifade edildi. 
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KAS ve kemik arasında ilerleyen sinirler,
beyinden aldığı sinyalleri vücuttaki or-
ganlara taşıyan kablo benzeri yapılardır.

Sinirler, deriden aldıkları dokunma, soğuk, sıcak
gibi duyuları da üst merkezlere iletmekle görevli-
dir. Sinir sıkışması, insan vücudundaki tendon,
kemik ve kıkırdak gibi dokuların sinirlere baskı
yapması sonucundan ortaya çıkmaktadır. Sinir
sıkışmalarına tuzak nöropati denilmektedir.
Tuzak nöropatilerin % 90’nını elde meydana
gelen ‘karpal tünel sendromu’ oluşturmaktadır.
Geçirilen travmalar, ameliyatlar, kırık iyileşmesi
sürecinde ortaya çıkan aşırı gelişmiş bağ doku-
ları da sinir sıkışmasına neden olabilmektedir.
Ayrıca fıtıklar, kemik çıkıntıları ve omurilik kana-
lındaki daralma da sinir sıkışmasına yol açabil-
mektedir.

Belirtilerini biliyor musunuz? 

Sinir sıkışması sonucunda ağrı belirleyici bir
özelliktir. Bazı sıkışmalarda ise ağrı ortaya çık-
mayabilir. Sinir sıkışması parmaklarda uyuşma
ve karıncalanma, kavrama işlemi sırasında güç-
süzlükle kendini belli etmektedir. Ayrıca, sıcak ve
soğuktan aşırı etkilenme, kaslarda kuvvetsizlik
ve terleme bozuklukları ortaya çıkabilmektedir.
Geceleri uykudan uyandıran el uyuşması,
Sinir sıkışmasının görüldüğü bölgedeki ödem,
Sıkışmasının olduğu bölge boyunca ortay çıkan
ağrı ya da sızı, İlerlemiş durumlarda güç kaybı.
Hareket ederken kaslarda katılık
El ve parmaklarda karakteristik deformasyonlar 

Sinirler neden sıkışır?

Dokuların sinirlere uyguladığı baskı sonucunda
ortaya çıkan sinir sıkışmasının nedenleri çok
fazladır. Sinir sıkışmasının nedenleri arasında
aşağıdakiler olabilmektedir. Bel fıtığı sinir sıkış-
masının önemli bir nedenidir.
Omurga üzerindeki omurlar arasındaki jölemsi
maddenin dış tabakasının yırtılmasıyla ortaya
çıkan disk fıtıklaşması sinirleri ve sinir köklerini
sıkıştırabilmektedir.
Travma ve yaralanmalar sonrasında sinir sıkış-
ması ortaya çıkabilir.
Oturuş ve duruş bozuklukları önemli 
bir nedendir.
Ağır spor aktiviteleri sınır sıkışmasına neden olabilir. 
Doğumsal anomaliler ve genetik faktörler sinir
sıkışmasının nedeni olabilir.
Şeker hastalığı, tiroid düzensizlikleri ile kist ve
tümör oluşumları sinir sıkışması oluşturabilir. 
Sinir sıkışmasının 4 türü
Sinir sıkışmasının bilinen önemli çeşitleri şunlardır:
Karpal tünel sendromu (el bileğinde sinir sıkış-
ması)Fıtıklaşmış disk (omurga üzerinde sinir ve
sinir kökü sıkışması)Kubital tünel sendromu
(dirsekte ulnar sinir sıkışması)Peroneal sinir sı-
kışması (bacakta ve dizde sinir sıkışması) 

D aha çok dini terminolojide kulla-
nılan vesvese konusuna dikkat
çeken Üsküdar Üniversitesi Ku-

rucu Rektörü, Psikiyatrist Prof. Dr. Nevzat
Tarhan, “Obsesif Kompulsif Bozukluk
(OKB) vesveseyi içine alır. Dini olarak
vesvese ama onun dışında evham, ku-
runtu, takıntı… Bizde daha çok takıntı ke-
limesi yerleşti.” dedi. Prof. Dr. Nevzat
Tarhan, vesvesenin kötücül bir duygu ola-
rak tanımlandığını dile getirerek, şöyle
devam etti: “Takıntıda kişinin aklına bir
şey takılıyor, atamıyor. Bir dakika düşüne-
ceğine 10 dakika düşünüyor, 15 dakika
düşünüyor. Bir şiddetinde üzüleceği şeye
10 şiddetinde üzülüyor. Vesvese olarak de-
nilen bu şey, klinik bir durumdur. Ama
dini literatürde vesvese olarak geçen
durum, daha çok şeytanın fısıldamasıdır.”

İnsan ilişkilerinde sınır 
ihlali yapmamak

Gerçek olanı olmayanla karıştırmaya ves-
vese dendiğini dile getiren Prof. Dr. Tar-
han, şunları ifade etti: “Beynimizin
çalışma mekanizmasında obsesyon ne-
rede oluyor? Yanlış bir düşünce geldiği
zaman aklımıza; saçma, yapmamamız ge-
reken, temel kişiliğimize, değerlerimize uy-
mayan bir düşünce geldiği zaman, böyle
durumlarda içimizdeki o kötücül duygu-
lara hayır demek bir beceridir. Kendimize,
davranışlarımıza sınır koymak, başkala-
rına zarar vermemek beceridir. Öğrenil-
mesi gerekiyor. Çocuklar bunu bilemiyor.
Nasıl bir apartmanda oturuyorsunuz,
komşularla sınırlar varsa, insan ilişkile-
rinde de sınırlar var. Sınır ihlali yapma-
mak gerekiyor insan ilişkilerinde. Evine
girmek gibi, onun gıybetini yapmak, yalan
söylemek veya ona kötülük yapmak gibi.
İnsan, içine kötücül duyguların gelmesin-
den sorumlu değildir ama bununla ilgili
bir eyleme geçmesinden sorumlu oluyor.”

Kötücül duygulara son verin

Duyguların regüle edilmesinin önemine
vurgu yapan Prof. Dr. Tarhan, şunları
ifade etti:“Obsesyon buradaki zihinsel
dengeyi bozuyor. Bazılarının tiki vardır.
Konuşmaları tutuktur. Kekemelik vardır.
Ne zaman omuzlarını hareket ettirir, pat
diye konuşur. Omuzunu kaldırma ne yapı-
yor? Beyindeki devreye bir dürtü sokuyor
o devreyi tamamlıyor. Düşüncelerde bile
insan öğrendiği düşünceleri yaparken, onu
bozan bir şey olduğu zaman, hemen akıl
araya girecek, yapma diyecek. Analiz ya-
pacak analiz sonucunda harekete karar
verecek.  Yani aslında içimizden iyicil ve
kötücül duygular geçiyor, düşünceler ve
duygular birleşiyor. Ön beyine komut veri-
yor. Ön beyine yap – yapma, uygun –
uygun değil, geçerli – geçerli değil, gerçek
– gerçek değil, güvenli – güvenli değil
diye… Karar verip ondan sonra eyleme
geçiyoruz. Bu mekanizmaya bozulunca,
beyinde obsesyon diyoruz.”

Vesveseyi yönetebilmek 
neden önemli?

Prof. Dr. Tarhan, vesvesenin herkeste var
olduğuna işaret ederek, “Maneviyatı en
yüksek dediğimiz kişilerde, evliya, aziz de-
diğimiz kimselerde bile vesvese vardır.
Ama o, vesveseyi yönetmeyi artık yapabili-
yordur, kontrolü kaybetmiyordur.” dedi.
İnsanların negatif duyguların etkisine girip
vesvesenin etkisinde kalabileceğini de kay-
deden Prof. Dr. Nevzat Tarhan, “Aslında
hayat bir okuldur. Bu okulda iyi şeylerle
de karşılaşacağız, kötü şeylerle de karşıla-
yacağız. Ama asıl amacımızı unutmayaca-
ğız. Dünyaya geldiğimizde bir okula
gelmişiz gibi olacağız ve hayat bittiği
zaman da bu okuldan mezun olup daha
iyi bir hayata geçiş yapacağımızı düşüne-
rek hareket edeceğiz. Böyle bir amacı olan 

bir kimseye o vesvese geldiği zaman bu
hastalık olan vesveselere dönüşmüyor.”
diye devam etti.

Karar verme mekanizması önemli

Vesveseli ve obsesif kişilerin beynine bakıl-
dığında karar mekanizmalarında sinyal
akışının bozulduğunun görüldüğünü kay-
deden Tarhan, “Normalde bir insanın
beynindeki yollar böyle patika gibiyse bu
kişilerin tam karar verme mekanizmasın-
daki yollar otoban gibi oluyor. O kadar
geliştiriyor ki… Mutluluk molekülleri,
karar verme, serotonin, dopamin gibi,
enerji gibi, düşünce yönetimiyle ilgili mo-
leküller az kalıyor, beynin ürettiği yetmi-
yor.” dedi.

Bir müddet sonra 
sağlıklı düşünülebilir

Gerekli olmayan konularda beynin o böl-
gedeki yolları genişlettiğini kaydeden Prof.
Dr. Tarhan, şöyle dedi: “Aynı şey bağımlı-
lıkta da oluyor. Madde kullananlarda da
beyinde ödül ceza sisteminde aynı böyle ge-
nişlemeler oluyor. Bu durumda artık telkin
fayda etmiyor. Bu durumda psikiyatrik te-
davi gerekiyor. Belli ki biyolojik bozulmayı
tedavi etmek gerekiyor.  Özellikle son 15-20
sene içerisinde nörobilimin katkıları arttı.
İnsan beyninin çalışmasıyla ilgili neden
sonuç ilişkisi var. Kişi artık terapi alamıyor.
Bu kişi yapamıyor ki. Beyni otomatik üreti-
yor. Çocuğunu kucağına alıyor, pencerenin
kenarına gidiyor ‘Ya atarsam’ diyor. Beyni-
mizde de bir bilgi trafiği var. Kimyasal sin-
yal akışı şeklinde oluyor. Bu kişiler
beyinlerindeki bilgi trafiğiyle bloke ediyorlar
bir bölgeyi. Orası bloke oluyor. Eğer dikkat
odağını değiştirirsek, bir müddet sonra
orası kendiliğinden yavaş yavaş dağılıyor.
Yani böyle durumlarda kişi bir müddet
sonra sağlıklı düşünmeye başlıyor.”
HABER MERKEZİ

Sinirlerin çevresindeki dokuların si-
nirlere baskı yapması sonucu oluşan
sinir sıkışması; ağrı, kaslarda kuv-
vetsizlik, uyuşma ve karıncalanma
ile kendini belli ediyor. Sağlığı olum-
suz etkileyerek yaşam konforunu
bozan sinir sıkışması birçok nedene
bağlı olarak ortaya çıkabiliyor

Sinir sıkışması
neden olur?

ÜskÜdar Üniversitesi NPİsTaNBUL Hasta-
nesi Uzman klinik Psikolog Eda Ergür, çocuk-
ların akademik başarısını etkileyen birçok

faktör olduğunu ve bunların başında çocuğun beden-
sel gelişimi, bilişsel seviyesi, duygusal olgunluğu ve
sosyal beceri gelişiminin yer aldığını anlatarak, aka-
demik başarıda ebeveynin rolü hakkında bilgi verdi.
Uzman klinik Psikolog Eda Ergür, çocuğun gelişiminin
yanı sıra ailenin tutumunun da akademik başarıda ol-
dukça etkili olduğunu ifade ederek, ebeveynlerin des-
tekleyici tutum ve davranışlarının çocukların öğrenme
motivasyonunda oldukça önemli bir role sahip oldu-
ğunu vurguladı.

Sevilen çocuk okulda da başarılı oluyor

Ebeveynlerin öncelikle huzurlu bir ev ortamı sağlamayı
önemsemeleri gerektiğini kaydeden Uzman klinik Psi-
kolog Eda Ergür, şöyle devam etti: “Öğrenme yalnızca
okulda olan değil, doğum ile başlayan yaşam boyu

devam eden bir süreçtir. Bu sebeple aile içinde yeni
bilgi edinme ve sahip olunan becerileri destekleme ne
kadar önemsenirse çocukların da öğrenme isteği o
denli güçlenecektir. Ebeveynlerin kararlı ve tutarlı dav-
ranım sergilemeleri, ortak eğitim anlayışına sahip ol-
maları, çocuğa gelişimine uygun sorumluluklar
vermeleri, gerektiğinden fazla korumayarak çocuğun
özgüvenini desteklemeleri, aşırı otorite ve baskı kur-
maktan uzak durmaları ve de çocuğun ihtiyacı olan
sevgi ve ilgiyi sağlamaları çocuğun başarısına olumlu
etki sağlar.”

Kendini iyi hisseden kolay öğreniyor 

Uzman klinik Psikolog Eda Ergür, öğrenmenin kendini
iyi hissetmekle mümkün olan bir süreç olduğunu da
belirterek, “Bu sebeple çocuk kendini okulda rahat ve
güvende hisseder, anlaşıldığına inanırsa öğrenmeye
açık hale gelir. Ebeveynlerin çocukları ile öğretmene
olan güvenlerini paylaşmaları ve öğretmenin otorite-

sini desteklemeleri çocuğun öğretmeni ile ilgili olumlu
duygular geliştirmesini ve öğrenmeye hazır olmasını
sağlar.” dedi.  

Her çocuk özel ve biricik

Çocuk yetiştirirken ailelerin öncelikli hedefinin çocu-
ğunu tanımak olması gerektiğini anlatan Uzman kli-
nik Psikolog Eda Ergür, şu ifadelerde bulundu:
“Çocuğun ilgi duyduğu alanları ve yeteneklerini ta-
nıyan bir ebeveyn çocuğu o yönlerde çok daha güçlü
bir şekilde destekleyebilir. Bunun yanı sıra çocuğun
başarılı olmadığı alanları biliyor olmak ebeveynleri
çocuğun eğitim hayatını olumsuz etkileyebilecek
davranışlardan korur. Her çocuk özel ve biriciktir, ço-
cuğun güçlü yönlerine odaklanarak başarmanın ve
öğrenmenin keyfine varmasını sağlamak çocuğun
öğrenme motivasyonunu destekleyeceği gibi, eğitsel
travma ya da oluşabilecek negatif kendilik algısının
önüne de geçecektir.”  HaBEr MErkEZİ

Ebeveynlerin destekleyici tutum ve davranışlarının çocukların öğrenme motivasyonunda önemli bir role sahip olduğunu söyleyen
uzmanlar, öğrenmenin yalnızca okulda olan değil, doğum ile başlayan, yaşam boyu devam eden bir süreç olduğuna dikkat çekiyor

Prof. Dr. Nevzat Tarhan, bazı ob-
sesyonların fayda da sağlayabildi-
ğini dile getirerek, mükemmeliyetçi
kişilerin amacına uygun hareket
ederse büyük başarılar elde edebil-
diğini kaydetti.Sorumluluk duygusu
yüksek kişilerin OKB’ye yatkın ol-
duklarını da belirten Prof. Dr. Tar-
han, “El yıkama takıntısı gibi
gündelik obsesyonlar eğer başlangıç
durumundaysa çözümü çok kolay.
Kendi kendine halledebilir.” diye ko-
nuştu. Temizlik takıntısı gibi durum-
ları artık nasihat düzelmeyeceğini,
medikal tedavi gerektiğini ifade
eden Tarhan, sözlerini şöyle ta-
mamladı: “Yani saatlerce, 8 saat tu-
valette oturuyor. Bir buçuk gün
banyoda eli havada duruyor, gidiyor
yıkıyor bir daha. Elinin üstü yara
oluyor hatta evde banyodan çıkıp
elinin üzerine çorap geçirip kapıları
açıyor. Klinik vaka… Bunlar bile
düzeliyor. Genellikle bu kişilere op-
timum tedavi yapılıyor. Evden çıka-
mayan, her tarafı çamaşır suyuyla
yıkayan, çocukları eve geldiği
zaman komple banyo yaptıran kişi-
lerin düzeldiğini çok gördüm.”

Sorumluluk
duygusu
OKB’ye 
yatkın

Öğrenmek yaşam boyu sürer

Vesveseyi, Obsesif Kom-
pulsif Bozukluğun içinde
bir kavram olarak değer-
lendiren Psikiyatrist Prof.
Dr. Nevzat Tarhan, vesve-
senin herkeste olabilece-
ğini söyledi. Önemli
olanının onu yönetmek 
olduğunu vurgulayan Tar-
han, vesvesinin hastalığa
dönüşmemesi için önemli
uyarılarda bulundu

VesVese
yapmayın!

Öğrenme
motivasyonu
önemli
Ebeveynlerin öncelikle çocuklarının ken-
dilerinden bağımsız birer birey oldu-
ğunu fark ederek kendi yapamadıklarını
ya da hayallerini çocuklarının omuzla-
rına yüklememesi gerektiğini de ifade
eden Uzman Klinik Psikolog Eda Ergür,
sözlerini şöyle tamamladı: “Bu yük ço-
cuklar için taşınması ve karşılanması zor
olacağı için çocuk da kendi istek ve ha-
yallerini fark etmekte zorlanır. Bir ko-
nuda çaba sarf etmek için ön koşul
hedef belirlemektir. Hedef kendi isteği-
mizle oluştuğunda ona ulaşmak için sarf
edilen çaba da keyifli bir yolculuğa dö-
nüşecektir. Öğrenme motivasyonu ve so-
rumluluk bilinci gelişen çocuk mutlaka
akademik başarıya ulaşıyor.” 
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O-3 Bağlantı yan yolda otomobil sürü-
cüsü ile İETT şoförü arasında yol verme
tartışmasında otomobilden inen kişi oto-

büsü yumruklayarak lastiklerini bıçakla kesmeye ça-
lıştı Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlüğü Asayiş Büro
ekipleri, otomobil sürücüsünün A.A.  bıçaklı saldır-
ganın ise S.A. olduğunu tespit etti.  Yapılan çalışma
sonucu A.A. ve S.A. yakalanarak gözaltına alındı.
Polis merkezine götürülen kişilerden A.A.'ya tehdit
ve hakaret suçlarından işlem yapıldı. A.A. İşlemleri-
nin ardında serbest bırakıldı. Otobüse bıçakla saldı-
ran S.A. ise 'Mala zarar verme, kasten yaralamaya
teşebbüs, 'tehdit ve hakaret' suçlarında işlem
yapılarak adliyeye sevk edildi.  DHA

Olay, dün saat 14.00 sıralarında Gürpınar Mahal-
lesi İnönü Caddesinde meydana geldi. Kaldırımda
yürüyen iki kadını yüzleri maskeli motosikletli iki

kapkaççı takip etmeye başladı. Kapkaççılar kaldırıma yanaşa-
rak kadınlardan birinin kolundaki çantayı alarak hızla moto-
sikletle uzaklaştı. O anlar güvenlik kamerasına yansıdı.  DHA

B akırköy’de polise başvuran A.K.
depremzedeler için yardım topladı-
ğını bu sırada kendisini telefonla

arayan ve Almanya’da olduğunu söyleyen
bir kişi tarafından dolandırıldığını söyledi.
Mağdur A.K. ifadesinde "Beni aradı büyük
bir yardım kolisi göndereceğini ancak kargo
ücretinin 13 bin lira tuttuğunu söyledi.
Bende istediği 13 bin lirayı ona gönderdim.
Ancak daha sonra ortadan kayboldu" dedi.

Cezaevine gönderildi

Dolandırıcılık Büro Amirliği tarafından
olayla ilgili başlatılan soruşturmada polis
şüphelinin kimliğini tespit etti. Şüpheli F.A.
düzenlenen operasyonla gözaltına alındı.
Şüphelinin hiçbir zaman Almanya’da olma-
dığı tespit edildi. Emniyette işlemleri ta-
mamladıktan sonra adliyeye sevk edilen F.A.
tutuklanarak cezaevine gönderildi. DHA

Bıçaklı saldırgan 
yakayı ele verdi
Bağcılar'da İETT otobüsü şoförü ile yol
verme tartışmasında yolcuları bulunan oto-
büse saldırıp lastiklerini bıçak ile kesmeye
çalışan saldırgan, adliyeye sevk edildi

Sarıyer'de DHKP-C terör örgütüne
düzenlenen operasyonda 5 kişi yaka-
landı. İstanbul Emniyet Müdürlüğü Te-

rörle Mücadele Şube ile İstihbarat Şube
müdürlüklerine bağlı ekipler, DHKP-C terör örgü-
tünün son dönemlerde eylem arayışında olduğuna
dair bilgi aldı. Bunun üzerine çalışma başlatan
ekipler, arıyer'de belirledikleri şüphelilerin kaldığıait
15 adrese bu sabah eş zamanlı operasyon düzen-
ledi. Operasyonda örgüt içerisinde faaliyet yürüt-
tükleri tespit edilen A.A, Ö.B., İ.Y. , H.P. ve A.G.
isimli 5 kişi yakalandı. Adreslerde yapılan arama-
larda,  2 gaz maskesi,  çok sayıda yasaklı yayınlar
ele geçirildi. Gözaltına alınan şüpheliler işlemleri
için emniyete götürüldü. DHA

DHKP-C
operasyonu:
5 gözaltı

BaşaKşehİr'de hafriyat kamyonu şo-
förü ile TIR şoförü arasında trafikte
kavga çıktı. Kamyon şoförü bıçakla teh-

ditler savurarak TIR şoförüne saldırmaya çalıştı.
O anlar cep telefonu kamerasına yansıdı. Olay,
dün öğle saatlerinde TEM Otoyolu Bağlantı Yolu
Başakşehir mevkiinde yaşandı. İddiaya göre, hafri-
yat kamyonu şoförü ile TIR şoförü arasında bilin-
meyen bir neden ile tartışma çıktı. Tartışmanın
ardından, 34 K 1869 plakalı hafriyat kamyonu şo-
förü, aracından çıkardığı bıçakla tehditler savura-
rak TIR şoförüne saldırmaya çalıştı. TIR şoförü
aracını kilitlediği için, kamyon şoförü TIR'a bı-
çakla zarar verdi.  Arbede trafikteki başka bir sürü-
cünün araya girmesiyle son bulurken kamyon
şoförü, "İnsan hata yapabilir" dedi. Kamyoncu,
aracıyla ilerlediği sırada da hakaretler savurdu. O
anlar saldırıya uğrayan TIR şoförünün cep tele-
fonu kamerasına saniye saniye yansıdı. DHA

Bir trafik klasiği:
Bıçaklı kavga!

Beylikdüzü'nde motosikletli iki kişi kaldırımda yürüyen iki kadını takip
etti. Kapkaççılar motosikletle kaldırıma yanaştıktan sonra kadınlardan
birinin çantasını çalarak kaçtı. O anlar güvenlik kamerasına yansıdı

Çantayı kaptığı gibi kaçtı

Estetik için geldi canından oldu
İstanbul'da özel bir hastanede yanak ve kol gerdirme ameliyatı
olan İrlanda uyruklu Annetta Barbara Rohder (62), işlemleri yap-
tırdıktan 6 gün sonra kaldığı otede fenalaştı. Rohder, kaldırıldığı
hastanede yapılan tüm müdahelelere rağmen hayatını kaybetti

Böylesi anca Türkiye'de olur!

Olay, dün 10.45 sıralarında Ünalan Ma-
hallesi, Ayazma caddesi üzerinde mey-
dana geldi. İddiaya göre cadde üzerinde

ilerleyen servis minibüsünden yola yağ döküldü.
Cadde üzerinde kurye olarak çalışan Mert Bektaş,
diğer motosiklet kullanıcılarının dikkatli olması için
video çekmeye başladı. Bektaş'ın görüntü aldığı sı-
rada caddeden karşıya geçmeye çalışan bir kadın,
yağ birikintisine bastığı anda yere düştü. Kafasını
sert şekilde yola vuran kadın vatandaşlar tarafından
taksi ile hastaneye götürüldü. 

Nalburdan toprak alıp döktük

Olay anını çeken Mert Bektaş, "Cadde üzerinde yağ
gördüm. Ben burada moto kuryeyim. Arkadaşları
uyarmak için video çekiyordum. Videonun sonunda
teyzenin düştüğüne şahit oldum. Sert şekilde kafa-
sını vurdu. Bu kameraya yansıdı. Kendisine yardımcı
olduk. Teyze taksiye binip gitti. Yolda hala yağ var.
Gördüğünüz gibi, yetkililere bildirdik ilgilenen ol-
madı. Nalburdan toprak alıp biz döktük" dedi. DHA

Üsküdar'da seyir halindeki minibüsten dökülen motor yağı nedeniyle
kayganlaşan yolda ayağı kayan kadın yere düştü. Kafasını yola çar-
pan kadın hastaneye kaldırıldı. Kadının düşme anı ise, motosikletli-
leri uyarmak için video çeken bir kurye tarafından kaydedildi

İrlanda uyruklu An-
netta Barbara Rohder,
yanak ve kollarını gerdir-

mek için İstanbul'da hizmet veren
doktor M.K. ile anlaştı. Rohder,
ameliyat için İstanbul'a geldi. Bağcı-
lar'daki bir otele yerleşen Rohder, 2
Ekim'de Sultangazi'deki özel hasta-
nede yanak ve kollarını gerdirdi.
Doktor M.K.'nin yaptığı işlemlerden
sonra oteline dönen Rohder, işlem-

lerden 6 gün sonra fenalaştı. Roh-
der önce doktoru M.K. ile görüştü.
Sonra doktorun tavsiyesi ile ambu-
lansla kaldığı otele yakın bir özel
hastaneye götürüldü.  Ambulansta
kalbi duran Rohder, sağlık ekibinin
kalp masajı yapmasıyla yeniden ha-
yata dönderildi. 

Kurtarılamadı

Hastanede tedavi altına alınan

Rohder yapılan tüm müdahalelere
rağmen hayatını kaybetti. Olayın
ardından Rohder'in cenazesi kesin
ölüm nedeninin tespit edilmesi için
adli tıp kurumuna kaldırıldı. Ope-
rasyonu gerçekleştiren doktor
M.K. ve operasyonun gerçekleştiği
özel hastane hakkında işlem başla-
tıldı.  Hastane ve doktor ise olayla
ilgili açıklama yapmak istemedi.
DHA

Şaşkın şoför
KadıKöy'de hatalı şerit değiştiren otomo-
bil sürücüsü kazaya neden oldu. O anlar
bir iş yerinin güvenlik kamerasına yansıdı.

Kaza, 02.00 sıralarında Bağdat Caddesi'nde mey-
dana geldi. Hızla ilerleyen bir otomobil sürücüsü,
hatalı şerit değiştirmeye çalışınca aynı yönde ilerle-
yen başka bir otomobile çarptı. Çarptığı otomobil
ise kazanın etkisiyle kaldırıma çıktı. Kazada trafik
levhası ve aydınlatma direği devrildi. Kaza anları
güvenlik kamerasına yansıdı. DHA

İstanbul'da depremzedelere yardım toplayan A.K.'ye (41) telefonla
ulaşarak 'Almanya’dan depremzedelere yardım kolisi gönderece-
ğim. Bana 13 bin lira kargo parası gönderin' diyerek dolandırıcılık
yapan şüpheli F.A. (30) polis tarafından yakalandı

AllAh korkusu
bIle kAlmAmIs!
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1 987 Mardin dogŭmlu
olan Faruk Ertekin, ba-
basının 1992 yılındaki

terör olaylarında şehit ol-
masının ardından önce Ha-
tay’a sonrasında Iṡtanbul’a
göç ettiklerini, 1999’da ya-
şanan Marmara Depremi-

nin ardından yeniden Mardin’e
döndüklerini anlattı. “Üniversite eğiti-
mine kadar, terör, ekonomi ve dogăl afet-
lerden kaynaklı tası̧nmalar sebebiyle
kadar 7 farklı okul değiştirdim” diyen
Ertekin, “Hem sosyal hayatımda, hem
de akademik alandaki birincil hassasiye-
tim Iṅsanı Yardım konusudur. Zira her-
kesin insanca yasa̧madıgı̆ bir ülkede ve
dünyada huzur ve barısı̧n kalıcı olmaya-
cagı̆nı düsü̧nüyorum. Anadolu Lise-
si’nde okuduğum dönemde İngilizce
öğrenmemle birlikte hayata yeni bir zavi-
yeden bakmaya basļadım. Mardin’in
zengin kültürü sayesinde de farklı din, dil
ve kültürleri hem yasa̧yarak ögr̆endim
hem de çocukluk dönemimde yaptığım
gönüllü rehberlikle Mardin’e onlarca ül-
keden gelen turistlerle dünyayı tanımaya
başladım” ifadelerini kullandı. 

60 ülkeye gittim

“Çok gezen mi bilir, çok okuyan mı?”
sorusuna cevap bulamadıgı̆nı belirten
Ertekin, “Hem okudum hem de dünyayı
gezdim. 60’a yakın ülkeye gittim.
Gittigĭm her ülkede önce bir kütüphane
ziyaret etmeye çalısţım. ABD’den Endo-
nezya’ya kadar dünyanın en zengin ve
en fakir ülkelerinde bulundum. Bu tecrü-
beyle de milletlerin nasıl yükselebilecegĭ
ve nasıl kalkınabilecegĭ gibi konuları bi-
rebir yerinde müsa̧hede etme imkanı
buldum. Gittigĭm ülkelerde hem ülkemi
en iyi sȩkilde temsil etmeye hem de o ül-
kelerde gördügü̆m iyi ve faydalı konuları
ülkemde gerçeklesţirmek adına analiz-
lerde bulundum” dedi. 

Umut olmak istiyoruz

Her ne kadar çocuklugŭnda yasa̧dıgı̆
travmalar nedeniyle aktif siyasetle birebir
ilisķisi olmasa da milli ve dini
degĕrleriyle örtüsţügü̆ için davet üzerine
2000 yılında Saadet Partisi çatısında si-
yasi hayatına basļadığını, yakın tarihte
de Bakırköy İlçe Başkanı olarak atandı-
ğını söyleyen Faruk Ertekin, dünyanın
basķentinin Iṡtanbul, Iṡtanbul’un en
önemli merkezlerinden birinin de Bakır-
köy olduğunu belirterek, “Gündüz nü-
fusu 2 milyonu geçen ilçemizde, gence,
yaşlıya, çocuğa saygılı ve geleceğe dair
ilham verici, hayvanlara karsı̧ merha-
metli, esnafa bereketli, farklı din ve
görüsļere özgürlükçü ve en önemlisi her-
kes için sagl̆ıklı, güvenli ve yaşamaktan
mutlu olduğu bir Bakırköy mottosuyla
yola çıktık. Bu minvalde iletisi̧me geçe-
bildigĭmiz herkese de umut olmak istiyo-
ruz” dedi 

Önce maneviyat

İktidarın yıllardır sürdürdüğü yanlış po-
litikalarının faturasını milletin en ağır şe-
kilde ödediğini söyleyen Faruk Ertekin,

ülkemizin maddi ve manevi kalkınması-
nın “Önce ahlak ve maneviyat” anlayı-
şıyla sağlanması gerektiğinin altını
çizerek, birilerinin dini, birilerinin ise
Mustafa Kemal Atatürk’ü dilinden dü-
şürmediğini ancak topluma doğru bilgi-
ler vermediğini söyledi. Peygamber
Efendimiz Hazreti Muhammed'in, "Kı-
yametin kopacağını bilseniz bile eliniz-
deki fidanı dikiniz" hadis-i şerifini
hatırlatarak, “Din, hiçbir zümre ya da
partinin tekelinde değildir. Herkesin
ortak değeridir. Eylem ve söylemleriyle
dini hassasiyetini ortaya koyan Saadet
Partisi’nin CHP ile yaptığı işbirliği üze-
rinden bazı AK Partili vatandaşların
Saadet Partisi’ni yıpratmaya çalışmaları,
16 senedir ülkenin içine düştüğü yangın-
dan haberi olmamasından kaynaklan-
maktadır. Bir aslanı, ceylanı, kurdu ve
kuzuyu bir araya getirip serinliğe, esen-
liğe dahası hayata doğru koşturan sebep
ormanda çıkan yangındır. Evet bugün
ülkemizin içinde bulunduğu yangın bizi
bir araya getirmiştir. Biz de CHP’nin de
içinde bulunduğu blokta yer alarak dev-
let-millet paydasında buluşmuşuzdur”
diye konuştu. 

Aldatanlara kızıyorum 

Bugün sokaklarda deist ve ateist gençle-
rin olmasının en büyük sebebinin de bu-
günkü iktidar olduğunu ifade eden
Faruk Ertekin, din ile aldatanlara daha
çok kızdığını belirterek, “Bugün CHP'li
teyzelerimizin yanına gidin, 80 tanesinin
en az 20 tanesi Kur'anı ezbere okur. Sa-
dece mini etek giymeyi, açık olmayı ter-
cih ediyor ve laik düşünceyi benimsiyor.
Ama şimdi ki gençler ‘Allah’ kelimesine
karşı. ‘Selamünaleyküm’ desen senden
uzaklaşıyor. Mustafa Kemal’in en sevdi-
ğim sözü, “Cumhuriyeti biz kurduk, onu
yükseltecek ve yaşatacak olan sizlersi-
niz!" ifadeleriyle gençlere seslenişidir.
Yani biz Cumhuriyeti bu şartlar altında
kurduk ve bunu güncelleyerek ileriye gö-

türüp güncelleyecek olan sizlersiniz” di-
yerek devam etti. 

Tek suçlu o çocuk mu?

Ak Parti iktidarından önce de gerek İsla-
miyet'in, gerekse Mustafa Kemal Ata-
türk’ün eleştirildiğini ancak hiçbir
dönemde bu şekilde hakaret edilmedi-
ğini belirten Ertekin, şimdilerde iyice se-
viyenin düştüğünü söyledi. Geçtiğimiz
günlerde Mustafa Kemal Atatürk'ün fo-
toğrafına yönelik tepki çeken hareketini
hatırlatan Ertekin, “Tek suçlu 17 yaşın-
daki lise öğrencisi değildir. Tutuklanması
da sadece toplumun gazını almak için
yapılmış bir hareket. 15-16 yaşında bir
çocuk camiye gidiyor, sosyal medyada
bir iki beğeni alsın diye bir şey yapıyorsa,
bir diğeri Mustafa Kemal’e yönelik böyle
bir davranışta bulunuyorsa, bu gençleri
sosyal medya canavarlarının, vicdansız
kalemşörlerin önüne atılmadan sahip çı-
kılması gerekir” dedi. Diyanet İşleri Ba-
kanlığı’nın günümüzde ‘Onay Makamı’
olmaktan öte etkili bir görev yapmadı-
ğını da sözlerine ekleyen Ertekin,
“Önemli olan niyet ve zihniyettir. Bizim
gibi düşünenler karar mercilerine gele-
mediği sürece de sistemi düzeltmek
çokta kolay görünmüyor” ifadelerini kul-
landı. 

Nöbet tutacağız!

Bakırköy’e ilişkin değerlendirmelerde de
bulunan Saadet Partisi İlçe Başkanı
Mehmet Faruk Ertekin, “Bakırköy ne
başkanın umurunda ne de CHP'nin.
“Eğer dünya tek bir devlet olsaydı, baş-
kenti İstanbul olurdu” diyen Napol-
yon’un gözünden bakınca Bakırköy de
İstanbul'un başkentidir. Bakırköy bizim
için değerli. Millî Görüşün belediyecilik
anlayışı 1994 yılında tüm ülke genelinde
etkili olmuş ve insanımızın 94 ruhu diye
adlandırmış olduğu bu dönemde seçilen
kadrolar, çalmayan ve çaldırmayan, bir
işi yaparken çevresinin değil halkın men-

faatini gözeten yönetim anlayışını be-
nimsemiş, toplumun her kesimine hiz-
met götürmüştür. Halkımızın beklediği
bu belediyecilik ruhu Saadet Partisi'nin
kadrolarında ve politikalarında mevcut-
tur. Bakırköy’ün öncelikli sorunu ketsel
dönüşümdür. Güney Kore'de, Avru-
pa'da, Japonya'da birçok inşaat uzmanı
ve kentsel dönüşüm profesörü ile görü-
şüp Bakırköy’ün yapısını ve dönüşü-
müyle ilgili neler yapılabileceğini
konuştum. Ben aday olursam belediye-
nin önündeki boş alana seçim çadırı
değil, deprem çadırı kuracağım ve kent-
sel dönüşüm çözülünceye kadar da her
ay bir gün ben, bir günde diğer meclis
üyeleri aileleriyle birlikte o çadırda nöbet 
tutacak” vaadinde bulundu. 

Çocuklar bizim 
her şeyimiz

Özdemir
ödül aldı

ESENYURT Belediyesi bünyesindeki kreşle-
rin 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Açılış
Programı düzenlendi. Esenyurt Kültür

Merkezi’nde gerçekleşen programa Esenyurt Belediye
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, başkan yardımcıları ve
veliler katıldı. Programda miniklerin hazırladığı birbi-
rinden renkli gösterileri izleyen Başkan Bozkurt, “Kad-
rolarımızı güçlendirdik. Esenyurt’un evlatlarını ileride
yönetici olacak şekilde yetiştiriyoruz. Hep beraber çok
güzel işler çıkaracağız” diye konuştu.

Geleceğe hazırlayacağız

Eğitimin, bir toplumun olmazsa olmazı olduğunu vur-
gulayan Başkan Bozkurt, “Değerli hemşerilerim göreve
geldiğimizde çok ağır bir tabloyu devraldık ama şükür
ki bu güne kadar geldik. Planlarımız da yapılıyor, bir-
çok yatırım yapılıyor. Her alanda Esenyurt’un ve Esen-
yurtluların güzelliğe ulaşması için elimizden geldiğince
çalışıyoruz. Büyük bir okul yapıyoruz. Türkiye’de ilk
defa böyle önemli bir proje yapılıyor. Biliyorsunuz
Esenyurt’ta çokça genç ve çocuk var. Dolayısıyla çokça
okula ihtiyacımız var. Ama mahallelerde okul yapacak
arazi kalmadığı için biz de kentin dışındaki büyük ara-
zilere lise yapalım dedik. Şu anda temeli atıldı ve ya-
pımı devam ediyor. Okul yapımı için 20 tane daha arsa
bulduk. Onlarda inşallah hızlı bir şekilde yapılacak.
Kreş konusunda da, okul konusunda da üzerimize
düşen ne varsa yapacağız. Arkadaşlarımızla beraber
Esenyurtluların mutlu olması için elimizden gelen ça-
lışmaları yapıyoruz. Ben umuyorum ki güzel bir eğitim
öğretim yılı olur, çocuklarımız çok güzel şeyler öğrenir-
ler. Hayırlı, uğurlu olsun” dedi. HABER MERKEZİ

HER yıl geleneksel olarak düzenlenen Ulus-
lararası Buhara Medya Ödülleri’nin 12’ncisi
Ankara'da gerçekleştirildi. "Yeni Başarı Hika-

yelerı" ana temalı programa; siyaset, medya, spor,
sanat ve iş dünyasından pek çok kişi katıldı. Farklı ka-
tegorilerde başarılı isimlerin ödüllendirildiği gecede
“Yılın Kentsel Dönüşüm Projesi" kategorisindeki ödül
Bağcılar Belediyesi'ne gitti. Göreve geldiği ilk günden
itibaren "Bağcılar Mutluluğa Dönüşüyor” mottosuyla
kentsel dönüşüm alanındaki çalışmalarına hız kesme-
den devam eden ve ilçe sakinlerinin takdirini toplayan
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah Özdemir, ödülün
sahibi oldu. Özdemir’i temsilen ödül törenine Bağcılar
Belediye Başkan Yardımcısı Emre Urlu katıldı. Konuş-
masında ödülü Özdemir ve Bağcılar adına aldığını
söyleyen Urlu, Buhara Medya ailesine ve organizas-
yonda emeği geçenlere teşekkür etti. 
HABER MERKEZİ

Belediye kreşlerinin 2023-2024 Eğitim
Öğretim Yılı Açılış Programı’nda konu-
şan Esenyurt Belediye Başkanı Kemal
Deniz Bozkurt, “Çocuklar bizim her şeyi-
miz. Çocuklarımızı geleceğe güvenle ha-
zırlayacağız. Çocuklarını ihmal edenler
geleceğini de karartmış olurlar” dedi

Bu yıl 12’ncisi düzenlenen Buhara
Medya Ödülleri’nde Bağcılar Belediye
Başkanı Abdullah Özdemir, kentsel
dönüşüm alanında yaptığı başarılı
çalışmalarından ötürü “Yılın Kentsel
Dönüşüm Projesi” ödülünü kazandı

Akıllı telefonu iyi kullanın!

selvi 
sarıtaç

HABER

Saadet Partisi Bakırköy İlçe Başkanı Mehmet Faruk Ertekin Damga'ya konuştu. Belediye Başkanı Bülent
Kerimoğlu'nu eleştirerek, “Bakırköy ne başkanın umrunda ne de CHP'nin” diyen Ertekin, “Bakırköy’ün öncelikli
sorunu ketsel dönüşümdür. Ben aday olursam belediyenin önündeki boş alana seçim çadırı değil, deprem çadırı
kuracağım. Dönüşüm yapılıncaya kadar da her ay bir gün o çadırda nöbet tutacağım” ifadelerini kullandı

KERIMOGLU’NUN
UMRUNDA DEGIL!

Büyükçekmece Belediyesi Halk Akademisi bünyesinde devam eden üniversiteye hazırlık kurslarına katılan
öğrencileri ziyaret eden Hasan Akgün, “Hepinizin elinde bir telefon var. Bu akıllı telefonu iyi kullanırsanız
çok faydası var. Bilgiye ulaşmak bakımından kullanın. Bilginin doğru olup olmadığını kontrol edin” dedi

BÜYÜKÇEKMECE Beledi-
yesi Halk Akademisi Muaz-
zez İlmiye Çığ Eğitim

Merkezi’nde yüzlerce öğrenciye üni-
versite hazırlık kursları ücretsiz olarak
veriliyor. Eşit ağırlık, sayısal ve TYT
gruplarında toplam 9 farklı branşta
konusunda uzman öğretmenler tara-
fından verilen kurslar büyük ilgi görü-
yor. Zaman zaman öğrencilerle bir
araya gelen Büyükçekmece Belediye
Başkanı Hasan Akgün, üniversite he-
yecanı yaşayan gençlerin hazırlık ki-
taplarını da bizzat kendisi dağıttı.

Çağımızın iletişim ve internet çağı ol-
duğunu hatırlatan Akgün, “Hepinizin
elinde bir telefon var. Bu akıllı tele-
fonu iyi kullanırsanız çok faydası var.
Bilgiye ulaşmak bakımından kulla-
nın. Bilginin doğru olup olmadığını
kontrol edin. Biz sizlere, diğer bölge-
lerdeki arkadaşlarımıza imkanlarımız
ölçüsünde hayatınızın, geleceğiniz ile
ilgili üniversite imtihanlarıyla, DGS
ile diğer okul hayatınızdaki ortaokul,
lise hayatındaki imtihanlar ile ilgili
yardımcı olmaya çalışıyoruz. Bunları
iyi değerlendireceğinize inancımız

tam. Sizler için bir gençlik merkezi
açıyoruz. Burası da yine etüt merkezi
olacak, kütüphanesi olacak. Okula
gidenler, eğitim alanlar, üniversite ha-
zırlığına gidenler ve lise, ortaokul,
LGS imtihanlarına hazırlananlar için
güzel bir çalışma üssü olacak. Öğret-
menlerinizden ve bugün dağıtılan ha-
zırlık kitaplarından da mutlaka
istifade edeceksiniz. Kendinizi gele-
ceğe hazırlayacaksınız. Biz de siz ge-
leceğimizin olan siz gençler için
elimizden gelenin fazlasını yapaca-
ğız” dedi. HABER MERKEZİ

BAKIRKÖY’DEN 
ZÜPPE ÇIKIYOR
Mehmet Faruk Ertekin, “Depremde
ölüyoruz,  ölmeyip sonuçlarını gö-
rünce ölüme şükrediyoruz. Sadece
insanımız değil, gerek evlerimizde
gerekse sokaklarımızda yaşayan ke-
dilerimiz köpeklerimiz hepsi can.
Bizim tüm bunların da statiğini çı-
kararak, hangi evde kaç kişi yaşıyor,
kaç yaşında, kaç tane can dostu var,
hasta var mı, engelli var mı gibi da-
talarımızı oluşturmamız lazımdı.
Bakırköy’de Kentsel Dönüşü so-
runu çözülmeden yapılan hiç bir ça-
lışmanın anlamı yok ne yazık ki”
açıklamasını yaptı. “Kültürün sana-
tın başkenti Bakırköy diyoruz ama
bu söz bile lafta kaldı” ifadelerini
kullanan Ertekin, “Cem Karaca,
Ayşen Gruda, Tarık Akan gibi hafı-
zalardan silinmeyecek sanatçıları-
mız buradan çıktı ama ne yazık ki
artık Bakırköy’den züppe çıkıyor,
serseri çıkıyor. Bakırköy'de yalnız
başına oturan yaşlı teyzelerimizin
evinde öldüğünü 10 gün sonra öğ-
reniyoruz. Yaşlı nüfusumuz yok.
Belediyemiz bir sistem kursun, bilgi
güvenliği kapsamında titizlikle takip
edilsin, belediyemiz yaşlı ve tek ba-
şına yaşayanlar için bir sistem kur-
sun, evlerine monte edilecek bir
butonla acil durumlarda belediyeye
çağrı yapabilsin” diye konuştu. 



İ stanbul 2 No'lu Barosu'na üye bir
grup avukat, İsrail'in Gazze'de sivil
Filistin halkına karşı gerçekleştirdiği

saldırıları protesto etmek için, cübbelerini
de giyerek saat 11.00'de Levent'teki İsrail
İstanbul Başkonsolosluğu önünde bir
araya geldi. Grup adına basın açıklama-
sını İstanbul 2 No'lu Barosu Başkanı Avu-
kat Yasin Şamlı okudu. Açıklamada
"İsrail, Hamas'ın son eylemlerini bahane
ederek Gazze'de yaşayan sivillere karşı on
yıllardır yaptığı katliamlara bir yenisini
daha eklemiştir. Halbuki, Gazzelilerin aç
ve ilaçsız bir şekilde onursuzca ölmekle,
savaşarak ölmek seçeneği arasına sıkıştı-
ran İsrail'in işgali, hukuka ve insanı onu-
runa aykırı ablukasıdır. Bütün dünya
bilmelidir ki İsrail rejimi, birçok Birleşmiş
Milletler (BM) kararını ve uluslararası an-
laşmaları ihlal ederek Filistin topraklarını
işgal etmiştir. İşgal ettiği sahipli toprak-
lara, evlere yerleşimci adı altında kendi va-
tandaşlarını yerleştirerek özel mülkleri
gasp etmiştir. Bu şekilde mülkiyet hakkını
da açıkça ihlal etmiştir” denildi. 

Açık hava hapishanesi

“İsrail, mallarını, mülklerini, yaşam alan-
larını gasp ettiği Filistin halkının bir kıs-
mını açık hava hapishanesine çevirdiği

Gazze'ye sıkıştırmıştır” ifadeleri kullanılan
açıklamada, “İşgal ve abluka ile de yetin-
meyerek en temel insan hakkı olan hayat
hakkını ihlal etmiş, siviller şöyle dursun
yüzlerce masum kadın ve çocuğu katlet-
miştir. Son birkaç günkü İsrail saldırıla-
rında bombalarla katledilen çocukların
sayısı yüzlerle ifade edilmektedir. Filistin
denildiğinde, gözümüzün önüne anne ba-
basının kucağında can veren parçalanmış
bebek cesetleri gelmektedir. Filistin denil-
diğinde gözümüzün önüne köpeklere par-
çalatılan çocuklar gelmektedir. Filistin
denildiğinde gözümüzün önüne onlarca
İsrail askeri tarafından kol kemikleri kırı-
lan çocuklar gelmektedir. Filistin denildi-
ğinde gözümüzün önüne saatlerce bir
duvar dibinde başını mermilerden elleriyle
korumaya çalışan, feryat eden, en so-
nunda o zalimce kullanılan mermilere
hedef olup can veren baba-oğul gelmekte-
dir” tepkisi gösterildi. 

Bu zulme ses çıkarılmalı

Açıklamada, “Filistin ile ilgili haberleri
takip etmeye, vicdanı kararmamış, insan-
lık onurunu yitirmemiş hiçbir insanın psi-
kolojisi artık dayanamamaktadır. Savaşın
da bir hukuku ve ahlakı vardır. Savaşma-
yan, savaşla ilgisi olmayan masum kadın-

ların ve çocukların bombalarla katledil-
mesi düşmanla savaşmak değil, insanlık
onuruyla savaşmaktır. İnsanlık suçudur,
terördür. Terör aynı zamanda bir insanlık
suçudur. Eğer terör eylemi bir devlet eliyle
işleniyorsa daha vahimdir. Zira bu du-
rumda terör eylemi devlet gücüyle işlen-
mektedir. İsrail'in işgal ettiği topraklar
Filistin toprağıdır. Filistin halkının davası
haklı bir davadır. Filistin halkının müca-
delesi haklı bir mücadeledir. Filistin halkı-
nın uğradığı haksızlığa, zulme, öncelikle
hukukçuların itiraz etmesi, ses çıkarması
icap eder” çağrısı yapıldı. 

Zalimin karşısında olacağız

Açıklamanın sonunda, “Bu nedenle, in-
sanlık onuru ve hukukçu mehabetiyle, İs-
tanbul 2 No'lu Barosu olarak, uğradıkları
adaletsizlik ve maruz bırakıldıkları zulme
karşı haklı davalarında, ama, fakat, lakin
demeden, masum ve mazlum Filistin hal-
kının yanında olduğumuzu, masum in-
sanların, kadınların, çocukların
katledilmesini lanetlediğimizi, mazlumun
kimliğine, inancına bakmadan haklarını
savunacağımızı, yine zalimin kimliğine ve
inancına bakmadan karşısında olacağı-
mız, milletimize ve bütün dünyaya ilan
ediyoruz" denildi. DHA
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B
u toprakları 600 yıl yöneten ailenin 19.
yüzyıl başından itibaren gelişen kapita-
lizm ve onun rekabetçi pazar paylaşım

savaşlarına ayak uyduramadı. Balkanlar, Ma-
kedonya ve özellikle Yunanistan bölgesindeki
ayaklanmalara İngiltere, Fransa ve Çarlık
Rusya yönetimi alenen destek verdi. Osmanlı
Yunanlılarla yaptığı Navarin Deniz savaşı yenil-
gisi ardından Ruslarla yaptıkları savaşı
1828/29 da kaybetmesi sonucu yapılan Edirne
Antlaşmasıyla Yunanistan’ın bağımsızlığını
kabul etti. Avrupa’nın bu üç büyük gücü olan
ülkeler Osmanlı ile 1832 Temmuz’un da imza-
ladığı “İstanbul Antlaşması” ile de bağımsız
Yunanistan’ın sınır ve statüsünü kabul etmiş
oldu. Osmanlının 15, 16 ve 17 yüz yılda ülke-
sine kattığı topraklarda küllenen milliyetçilik
1789 Fransa Devrimiyle tekrar körüklenmeye
başlar. İlk ayrılan Yunanistan oldu.

Osmanlı’nın Mısır ve Arap yarımadasını top-
raklarına katmasıyla bölgenin aşiret sorunla-
rını da üstlenmiş oldu. Osmanlıya vergi ve asker
vermeyen aşiretler hemen her zaman bölge de
ayaklanmaya başladı. Kapitalist ve sömürgeci
Avrupa ülkeleri gelişen teknoloji sayesinde
uzakları yakın eden ulaşım araçları ile dünya-
nın hemen her yerine gider oldu. Eski efendile-
rine başkaldırsın diye silah ve diğer
malzemeleri karşılıksız verdi ve destekledi. 
Her karşılıksız verilen şeyin mutlak bir bedeli
olacaktı, çünkü bu bölgeler yeni enerji kaynağı
petrol yatakları ile dolu olduğundan iştahları
kabarıyordu.

Osmanlı Yemen çatışması 1538 de başlayıp
Ekim 1911 de bitmek zorunda kaldı.
1900’lerin başında tekrar alevlenen Yemen ça-
tışmasına destek olması için bölgedeki aşiret ve
beylere talimat gönderilse de desteklemedi.
Yardım ve destekten yoksun kalan ordu güya it-
tifak ettiği diğer Arap aşiretlerin gece baskınla-
rında haince katliama ve talana maruz
bırakıldı. Bu cepheden yenilgi ile ayrılan ordu
Kuzey Afrika cephesinde yeni bir gedik daha
açılıyordu. İtalya’nın da paylaşım savaşında yer
kapma telaşı Kuzey Afrika sahiline ulaştı. Trab-
lusgarp savaşı bunun açıkça tuzu biberi oldu.
İtalya Eritre üzerinden Yemen de ki aşiretlere
destek sonuç verdiği gibi şimdi de Trablusgarp
ve bölgesine saldırı ve destek verir.

Adı “Trablusgarp Savaşı” olmasına rağmen
çatışmalar bu bölge dışında da etkili olur.
İtalya Adriyatik Denizi, Ege adaları, Çanak-
kale Boğazı ve Kızıldeniz başta olmak üzere
birçok yerde çatışma ve savaşları körükler.  Av-
rupa da ki diğer devletlerinde desteklemesiyle
Balkanlar da ayaklanma başladı. İtalya Trab-
lusgarp da bütün teknolojileri kullandı. Kara-
dan ve denizden saldırı yayılırken havadan
uçakla keşif dışında saldırıda bu savaşta kulla-
nılarak başladı.  Osmanlı Yemen, Arabistan ve
Trablusgarp da yenilerek çekildi. Balkanlar Av-
rupa’yla kara bağlantısı olan yerdi. Yunanistan
ardından Bulgaristan’ın 1908 de ayrılarak ba-
ğımsızlığını kazanması yine aynı yıllarda Arna-
vutluk, Karadağ, Bosna-Hersek ve Sırbistan’da
İtalya ve Çarlık Rusya’sının arabulucu adıyla
ayrışmaya zorlamasıyla Osmanlı Balkanlara ki
savaşlardan yenik çıktı.

Balkan birliğini oluşturan Bulgaristan, Yu-
nanistan, Sırbistan ve Karadağ Krallığı Avru-
palı ülkelerinde desteğiyle savaşa girdi. Balkan
savaşında Bulgaristan ordusu Çatalca’ya kadar
geldi. Mayıs 1913’de Londra antlaşmasıyla Os-
manlı Balkanlarda ki topraklarının çoğunu yi-
tirdi Arnavutluk da ayrıldı. Bu antlaşmayla
bilinen iki ada dışında Ege adaları ve Girit Yu-
nanistan’a verildi. Trakya bölgesi Edirne, Kırk-
lareli ve Tekirdağ ilinin bir kısmı yani Batı
Trakya Bulgaristan’a bırakılırken Doğu Trakya
Osmanlıda kaldı.

Osmanlı’nın genç subay, memur ve aydınları
ülkenin yenilgi ve dağılımını engellemek için bir
Yemen ve Ortadoğu’ya bir Trablusgarp’a bir
Balkanlar’a gittiler savaştılar ama sonuç değiş-
medi. Bu savaşlarda binlerce asker “sarayın”
istekleri temelinde ölüme gönderildi. Saray ve
hükümeti dün olduğu gibi bugünde günü ve kol-
tuğunu kurtarma derdine düştü. 20. Yüzyılın
bu ilk döneminde Pazar paylaşım kavgaları
durmaksızın devam etti. Bu durum patlak vere-
cek olan büyük bir savaşın habercisiydi.

İttihat Terakki yöneticilerinin başında olduğu
hükümet büyük oranda genç subay, memur ve
aydınlar tarafından destekleniyordu. Elbet bu
kesim içinden yönetim eleştirse de kerhen des-
tek verenler çoğunluktaydı. Hatta onlardan ba-
ğımsız ama sonra haber verdiği birçok işler
olmuştu. Onlardan en önemlilerinden biri de
bölge de tanınan Süleyman Askeri, Eşref Kuş-
çubaşı ve Salih Efendinin başında olduğu grup
31 Ağustos 1913 de “Batı Trakya Muhtar
Türk Cumhuriyeti” devleti kurar. İlk zamanlar
desteklenen ama sonra süre uzadıkça hatta
kendi posta dağıtım ve pul baskısı yanında
kendi ordusu ve gümrük işlemleri yapması böl-
gede ki tüm devletleri tedirgin eder. Eylül 1913

de Bulgaristan ile İstanbul da ya-
pılan antlaşmaya rağmen Süleyman Askeri ve
arkadaşları aldıkları karardan taviz vermezler.
Osmanlı hükümetinden bağımsız hareket eder-
ler. Yeni devletin varlığı bölge devletleri dışında
Avrupalı devletleri de şaşkına çevirir fakat
Saray ve hükümet Bulgaristan’la “sulh” an-
tlaşması yapıldığı için devletin lav edilmesini
ister. Saray ve hükümeti Bulgaristan’la
Edirne’yi pazarlık konu etmiş bu nedenle
“Batı Trakya Muhtar Cumhuriyeti” üç ay 
bile olmadan devlet lav edilir.

Pazardan pay alma yarışına Almanya’da katı-
lır. Askeri eğitim ve teçhizatın alımı anlaşmasını
bu ülke ile yapar. Hatta içlerinden birkaçı Askeri
Misyon başkanlığından ordu komutanlığına geti-
rilir. Onlarda kendine yakın subayların daha üst
rütbelere atanmasını sağlar. Özellikle kara birlik-
leri Alman ekolü ile eğitilirken deniz ve hava bir-
likleri Fransa ve İngiltere tarafından eğitilir.
İktidar Almanya tarafından daha itibar gördü-
ğünü zannederek onunla birlik olur. Genç subay,
memur ve aydınların çabası Osmanlıyı ayakta ve
diri tutmaya çabalarken saray/iktidar dünden
gelen borç ve vergi toplayamama nedeniyle daha
da borçlanmayı hızlandırdı. 1. Dünya Pazar Pay-
laşım savaşı çıktığında kiminle birlikte olacağı
belliydi Almanya ile ittifak içine girer.

Savaş başladığında hem kaybettiği bölgeleri
hem de yeni bölgelerden pay alacağını umu-
yordu. Yönetim ve süreci yönetmekten aciz 
komuta kademesi ilk hatasını büyük bedeller
ödeyerek verir. Rusların kuzeyden Kafkasya
üzerinden saldırı yapacağını sağır sultan bile
biliyordu. Hem de Aralık 1914 kışı. Kars, Ar-
dahan, Artvin ve Erzurum ülkenin yüksek yer-
leri karın erken yağmaya başlayıp geç kalktığı
yerler. Hava sıcaklığı yaz ve kış döneminde bile
gündüz ve gece çok farklılığı oluyor. Askere 
sefere giderken giysi ve diğer teçhizatlar yaz
dönemine göre verilmiş. Kış koşullarını anlaya-
mama ve yetersiz teçhizat askerin savaşmadan
bitap düşmesi yenilgiyi hızlandırdı 15 Ocak
1915 de. Birçok asker de Ruslar tarafından
esir alındı.

Savaşın acımasızlığı özgürlükleri ve hoşgö-
rüyü ortadan kaldırırken baskı ve cebir meşru
olarak görülmeye başlandı. İktidara muhalif
partiler kapatılırken yöneticilerine en ağır ceza-
lar verildi. Bunlardan biri de Sosyal Demokrat
Hıncak Partisi kapatılıp (Sarkisyan dâhil) yirmi
yöneticisi 15 Haziran 1915 de idam edilir.

Savaş büyük azametiyle devam eder, Çanak-
kale Gelibolu geçilmez ama savaş Alman ve
diğer İttifakların yenilmesiyle biter. Ağır tazmi-
nat ve yaptırımların dışında ülkenin Anadolu
içinde bir karış toprağı bırakılarak her yeri
işgal altına alınır, askerler silahsızlandırılır. 
Ülkenin başkenti Dersaadet İtilaf kuvvetleri 
tarafından işgal edilir. Yöneticilerin birçoğu 
Almanya ya kaçarken kaçamayanlar Malta
adasına sürgüne gönderilir.  Sultan İtilaf kuv-
vetlerinin istekleri doğrultusunda hareket eder.
Yeni hükümet ve diğer yöneticiler işgal güçleri-
nin ağzıyla konuşur. Kimi İngiliz, Fransız ve
İtalya olurken kimileri de ABD’li olur.

Sarayın yani sultanın damadı Enver ve ekibi
1913'de kurulan “Batı Trakya Türk Cumhuri-
yeti” ni geleceği düşünmeden lav ederken
büyük savaş sonrası “Turancılık” hayalleri
kurar. Askerlik hele kurmay sınıfı uz düşünceli
olması gerekir. Deney ve birikimi olmasa da
geçmiş savaş hareketlerini bilmesi öğrenmesi
ve bunu koşullarına göre yorumlaması gerek.
Bu meziyetlere sahip olmayan iyi bir komutan
olamadığı gibi iyi bir yöneticide olamaz. İttihat
Terakki yönetimi ülke içerisinde iddialı olama-
dığı gibi savaşı da yönetemedi. Onun içinde yer
alan küçük rütbeli subay, memur ve aydınlar ül-
kenin işgal ve talanına sessiz kalamadılar. İtilaf
devletleri arasındaki Çarlık Rusya'da “Ekim
1917” rüzgârı ülkemiz topraklarına esinti ola-
rak geldi. İşgale ve talana karşı birlikler oluştu-
rulurken yeni ittifaklar yeni güçler oluşturulur.
İşgal güçleri askeri birlikleriyle her tarafı işgal
ve talan etmeye niyetlidir. Savaşın acımasızlığı
açlık ve yoksulluk durmadan devam eder. İşgal
güçlerine yardım ve destek verilmesi sultanın
şeyhülislamı tarafından fetvalarla desteklenir.
Buna karşı çıkan münafık ve zındık denilerek
katli sevaptır denilir.

Azametli sultan yani Halife ve saray yöne-
timi işgal güçlerinin birer sözcüsü durumuna
geldi. Onlar için Kartal’ lı balıkçı Kazım, tütün
ustası Çirli İbrahim, Gürünlü müftü Mehmet
Naci, Erzurumlu kara Fatma ve diğerlerinin
hiçbir önemi yoktu. Yüzyıl önce ülke emperya-
list işgal altına alınıp talan ediliyordu. Ya kendi
başlarının çaresine bakacaklardı ya da sarayın
fetvalarına boyun eğeceklerdi. Ya özgürlük ve
bağımsızlığı için savaşacak ya da kulluğa
devam edeceklerdi.

istanbul Büyükşehir Be-
lediyesi (İBB) Meclisi
Ekim ayı olağan toplantısı

dördüncü oturumu, Meclis 2'inci
Başkanvekili Ömer Faruk Kalaycı
Başkanlığı'nda İBB Saraçhane bi-
nasında gerçekleştirildi. Gündem
dışı konuşma gerçekleştiren Ak
Parti Grup Başkanı M. Tevfik
Göksu, İBB AK Parti, MHP ve İYİ
Parti Meclis Üyeleri olarak, ara-
mızda toplayacağımız bağışları-
mızla Gazze'ye bir ambulans
yardımı yapacağız" açıklamasında
bulundu. Göksu yaptığı konuş-
mada, "Cumhuriyetimizi tebrik edi-
yorum. Bu ülke Cumhuriyeti
sıradan günlerden geçerek kur-
madı. Büyük bedeller ödeyerek
kurdu. Cumhuriyet bu toplumun
hür iradesini ve inancı ile azminin
sonucudur. Cumhuriyetimiz hayırlı
olsun, bereketli olsun nice yüzyıllar
yaşasın inşallah” dedi. 

Ortak karar aldık

“Filistin ve Gazze ile İsrail'de yaşa-
nanlara kitlenmiş durumdadır. Bu-
rası İstanbul, geriye dönüp
baktığımızda insanlık tarihinin vic-
danıdır” diyen Göksu, “İstanbul,
insanlık tarihinin adalet merkezidir.
İstanbul, yeryüzündeki insanlığın
adalet rehberinde en önemli istika-
met tayin eden merkezlerinden biri-
dir. İstanbul, dünyanın herhangi bir
yerinde mazlum varsa onun yara-
sını sarmak için bütün gücünü or-
taya koyan nadide bir kenttir. Bu
şehrin meclis üyeleri olarak, bu

şehrin vatandaşlardan emanetini
almış üyeleri olarak, biz AK Parti
meclis üyeleri, MHP meclis üyeleri
ve İYİ parti meclis üyeleri olarak bu
insanlık dramının yaşandığı Gaz-
ze'deki kardeşlerimize katkı olması
için kendi aramızda topladığımız
yardımlarla bir ambulans alıp he-
diye etmeyi, bir ambulans alıp da
kardeşlerimizin yaralarını sarmayı
ortak karar olarak aldık. Aziz mille-
timize duyuruyoruz, ambulansımı-
zın oradaki kardeşlerimizin yarasını
saracak. Devletimizin gerekli birim-
leri ile gerekli istişare yaparak kendi
aramızda topladığımız bu yardımı
bir ambulansı alınması için ilgili
yerlere ulaştıracağız" ifadelerini
kullandı. DHA

Gazze için İBB'de ittifak
İBB Meclisi dördüncü oturumunda AK Parti, MHP ve İYİ Parti meclis üyeleri kendi aralarında
toplayacakları bağışla Gazze'ye bir ambulans gönderme kararı aldı. Konuyla ilgili konuşan Ak Parti
Grup Başkanı Tevfik Göksu, "Kendi aramızda topladığımız yardımlarla bir ambulans alıp hediye 
etmeyi, bir ambulans alıp da kardeşlerimizin yaralarını sarmayı ortak karar olarak aldık" dedi

ıNSAN ONURUNA
AYKıRı ABLUKA!

Yüzyıl önce (2)
ali_ibrahimonsoy@mynet.com

Ali İbrahim Önsoy
ÖN-SÖZ

İstanbul 2 No'lu Barosu'na üye bir grup avukat, Gazze'de sivil Filistin halkına karşı yapılan sal-
dırıyı protesto etmek için cübbeleriyle İsrail İstanbul Başkonsolosluğu önünde basın açıklaması
yaptı. Açıklamada, “Gazzelilerin aç ve ilaçsız bir şekilde onursuzca ölmekle, savaşarak ölmek
seçeneği arasına sıkıştıran İsrail'in işgali, hukuka ve insanı onuruna aykırı ablukasıdır” denildi

Kadınlara özel spor salonu
Sultangazi Belediye Başkanı

Av. Abdurrahman Dursun,
"10 ayrı hizmet binasında

kadınlara özel spor imkanı
sunuyoruz. Kadınlar, fit-

nesstan pilatese kadar
birçok branş alanında
uzman eğitmenlerden 

ders alıyor" diye konuştu

EğitimlErin haftanın 3 günü iki grup halinde
günde 6 seans olarak verildiğini belirten Abdur-
rahman Dursun, 1 saat süren derslere en az 15

en fazla ise 35 kişi alınıyor. 'Kendine değer ver hayatında
spora yer ver' sloganıyla kadınlarımıza sağlıklı bir yaşamın
kapılarını aralamalarını sağlıyoruz. Uzman eğitmenlerle
birlikte kadınlarımın rahatça spor yapmalarına imkân ta-
nıyoruz. Her geçen gün daha çok komşumuzun başvur-
ması bizleri de mutlu ediyor. Salonlarda; haftanın 3 günü
(pazartesi, salı, perşembe günleri) ya da haftanın 2 günü
(çarşamba, cuma günleri) olarak, 5 seansta hizmet verili-
yor. Hafta içi her gün 09:00-17:30 saatleri arasında hiz-
met veren merkezlerde kadınlar, uzman hocalar eşliğinde
spor yapma imkânı buluyor" diye konuştu. DHA
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İkinci el otomobil
fiyatları geriledi
Türkiye ikinci el çevrim içi binek ve hafif ticari
araç pazarında eylülde 141 bin 508 adet
satış oldu, araç fiyatları aylık bazda yüzde
2,59 düştü. İkinci el elektrikli otomobil satış
sayısı geçen ay 800 olarak kayıtlara geçti

türkiye ikinci
el çevrim içi
binek ve hafif

ticari araç pazarında satış
sayısı, eylül ayında ağus-
tosa göre yaklaşık yüzde
12 artarak 141 bin 508
oldu, araç fiyatları yüzde
2,59 geriledi. AA muhabi-
rinin Indicata'nın ikinci el
çevrim içi pazar raporun-
dan derlediği verilere göre,
Türkiye ikinci el çevrim içi
binek ve hafif ticari araç
pazarında eylülde bir ön-
ceki aya kıyasla 17 bin 829
adet, Eylül 2022'ye göre de
36 bin 207 adet daha fazla
kurumsal ilan yayınlandı.
Eylül ayında yayınlanan
378 bin 274 kurumsal ilan-
daki araçların yüzde
37'sinin (141 bin 508 adet)
satışı yapıldı. Satışlar
ağustos ayına göre yüzde
12, geçen yılın aynı ayına
göre de yüzde 4 arttı. Yılın
ocak-eylül döneminde ise
2022'nin aynı döneme
göre satış sayısında yüzde
12 artış gerçekleşti. İkinci el
çevrim içi binek ve hafif ti-
cari araç pazarında en çok
satışı yapılan ilk 32 marka-
nın 253 modeline ait 135
bin 803 adet ilanın fiyat
değişimleri incelenerek ya-

pılan analize göre, eylülde
bu pazarda perakende fi-
yatlar bir önceki aya göre
yüzde 2,59 geriledi.

800 adet elektrikli
otomobil satıldı

Motor tipine göre değer-
lendirildiğinde, söz konusu
pazarda geçen ay en yük-
sek pay 85 bin 17 adetlik
satışla dizel otomobillerin
oldu. Dizel otomobilleri,
49 bin 152 satışla benzinli
ve 3 bin 400 satışla oto
gazlı otomobiller takip etti.
Hibrit otomobil satış sayısı
3 bin 139, ikinci el elektrikli
otomobil satış sayısı 800
oldu. Eylül 2022'de 525
adet ikinci el elektrikli oto-
mobil satılmıştı. Böylece
ikinci el elektrikli otomobil
satışlarında geçen yılın
eylül ayına kıyasla yüzde
52,38 artış kaydedildi.
Geçen ay satılan binek
araçların yüzde 39,1'ini C
segmenti araçlar oluş-
turdu. Eylül 2022'ye göre F
ve S segment araçların sa-
tışlarının toplam binek
araç satışı içindeki payı
arttı. Eylül ayında ağus-
tosa göre ise A, D ve E
segmentlerinin satış pa-
yında artış oldu. AA

Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, 2000 yı-
lında toplam AR-GE harca-

maları 1 milyar 200 milyon dolar olan
Türkiye'nin şimdi her yıl AR-GE'ye yak-
laşık 11,5 milyar dolar ayırdığını, söz ko-
nusu dönemde AR-GE personeli
sayısının 27 binden 222 bine yükseldiğini
ve bugün Türkiye'de 101 teknopark bu-
lunduğunu belirterek, "Bu göstergeler,
köklü bir gelişim ve ilerlemeyi ispat edi-
yor." dedi. Bakan Kacır, Bilişim Vadisi İs-
tanbul'daki İstinye Garage Incubation
Hub'un açılışında yaptığı konuşmada, gi-
rişimci firmaların iş hayatı serüvenlerinde
kuluçka dönemini ne kadar önemsediğini
gösteren güzel bir tabloyu müşahede et-
tiklerini söyledi.

Teknolojiyle Türkiye 
inşa edilecek

4. Sanayi Devrimi ile birlikte yıkıcı ve ye-
nilikçi fikirlerin oluşturduğu katma değer
ve istihdamın ekonomilerin itici gücü ha-
line geldiğini vurgulayan Kacır, şunları
kaydetti: “Teknoloji, bir anlamda parlak

ve yenilikçi fikirlerin öncüsü girişimler
için adil bir oyun sahası oluşturmakta.
Biz yeni dünya düzenini ülkemizin reka-
betçiliğinin artması ve Milli Teknoloji
Hamlesi vizyonuyla tam bağımsız Türki-
ye'yi inşa etmek adına bir fırsat olarak
değerlendiriyoruz. Gençlerimizin, araştır-
macılarımızın parlak fikirlerinin iş mo-
dellerine, girişimlere dönüşmesi için
üniversitelerimizin teknoloji ve inovasyon
ekosistemi ile etkileşimini güçlendirecek
adımlar atmaya devam ediyoruz. Bu ihti-
yacı karşılamada bugün açılışını gerçek-
leştirdiğimiz kuluçka merkezi gibi yapılar
kritik rol üstlenmekte. Bu nedenle İstinye
Üniversitesi Girişimcilik ve Kuluçka Mer-
kezi'nde emeği geçen herkese yürekten te-
şekkürlerimi sunuyorum. Türkiye
girişimcilik ekosistemine yeni bir oyuncu-
nun katılımını yürekten kutluyorum.”

Türkiye'nin çok fazla cevheri var

Mehmet Fatih Kacır, büyüme trendini,
geliştirdikleri stratejiler ve destek prog-
ramları ile artıracaklarını belirterek, Tech-
InvesTR, Teknoloji ve İnovasyon Fonu,

Bilişim Sermayesi Girişim Sermayesi
Fonu, Bölgesel Girişim Sermayesi Des-
tek Programı ile girişimcilere finans-
man imkanlarını çeşitlendirdiklerini
anlattı. TÜBİTAK BİGG Programı ile
erken aşama girişimlerin hayat bulma-
sını sağladıklarını ifade eden Kacır,
TÜBİTAK'ın, BİGG Programı ile 2012
yılında bu yana 2 bin 140 teknoloji ta-
banlı şirketin kuruluşunu desteklediğini

bildirdi. Kacır, "Sektörden gelen talep-
ler doğrultusunda bu programı da 
geçtiğimiz yıllarda ihtiyaçlar doğrultu-
sunda revize ettik. Hem destek miktar-
larımızı artırdık hem de geçmişte lisans
son sınıf ve mezunlara açık olan giri-
şimcilik desteğine ön lisans, lisans ve
açık öğretimin herhangi bir sınıfındaki
öğrencilerin de başvurmasına imkan
sağladık." ifadelerini kullandı. AA

U raloğlu, yazılı açıklamasında, ocak-eylül
dönemine ilişkin denizcilik istatistikle-
rini değerlendirdi.Türkiye'nin deniz tica-

retinden daha fazla pay alması için çalışmalarını
sürdürdüklerini ifade eden Uraloğlu, şu bilgileri
verdi: "Bu yılın eylül ayında limanlarımızda elleç-
lenen yük miktarı 42 milyon 459 bin 19 ton ola-
rak gerçekleşti. Ocak-eylül döneminde
limanlarımızda elleçlenen yük miktarı ise toplam
391 milyon 801 bin 393 tona ulaştı. Eylülde li-
manlarda gerçekleştirilen ihracat amaçlı yükleme
miktarı 12 milyon 47 bin 178 ton olurken, ithalat
amaçlı boşaltma miktarı ise bir önceki yılın aynı
ayına göre yüzde 2,2 artarak 19 milyon 977 bin
793 tona çıktı. Eylül ayında dış ticaret taşımaları
ise 32 milyon 24 bin 971 tona yükseldi."

Rakam rakam paylaştı

Uraloğlu, eylülde limanlarda deniz yoluyla yapı-
lan transit yük taşımalarının, 5 milyon 129 bin
357 ton olarak gerçekleştiğini belirtti. Eylülde ka-
botajda taşınan yük miktarının 5 milyon 304 bin
691 ton olduğuna işaret eden Uraloğlu, "En fazla
yük elleçlemesi 6 milyon 838 bin 105 ton yük ile
Kocaeli Bölge Liman Başkanlığı idari sınırla-
rında faaliyet gösteren liman tesislerinde gerçek-
leşti. Bu limanı 6 milyon 674 bin 548 tonla
Aliağa ve 5 milyon 385 bin 760 tonla İskenderun
Bölge Liman başkanlıkları takip etti." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Taşınan yüklerin cinsleri

Uraloğlu, eylülde bir önceki aya göre en fazla
artış gösteren yük cinsinin briketlenmemiş taşkö-
mürü olduğunu kaydederek, limanlardan 2 mil-
yon 527 bin 325 ton briketlenmemiş taşkömürü
yük elleçlemesi gerçekleştirildiğini belirtti. Bunu
slab ve fuel oilin izlediğini anlatan Uraloğlu, "Ey-
lülde portland çimento yük cinsi, limanlarımızda
elleçlenen ihracat yükleri içinde 861 bin 920
tonla ilk sırayı aldı. Söz konusu yük cinsini, buğ-
day ve mahlut, fuel oil takip etti. Ham petrol yük
cinsi, limanlarımızda elleçlenen ithalat yükleri
içinde ilk sırada yer aldı. Bunu sırasıyla, briket-
lenmemiş taşkömürü ve motorin yük cinsleri
takip etti." bilgisini paylaştı. Uraloğlu, eylülde
deniz yolu ile yapılan ihracatta en fazla yük elleç-
lemesinin İtalya'ya yapılan taşımalarda gerçek-
leştirildiğini, bunu ABD ve İsrail'e yapılan
taşımaların takip ettiğini kaydetti. AA

İthalatta en fazla yük elleçlemesi-
nin ise Rusya'dan yapılan taşıma-
larda görüldüğünü belirten
Uraloğlu, şu değerlendirmede
bulundu: "Eylülde limanları-
mızda elleçlenen dış ticarete konu
32 milyon 24 bin 971 ton yükün
yüzde 7,7'si Türk bayraklı gemi-
lerle taşındı. Eylülde Türk bay-
raklı gemilerle taşınan yük
miktarı 2 milyon 459 bin 999
tonla bir önceki yılın aynı ayına

göre yüzde 9,7 arttı. Yabancı bay-
raklı gemilerle taşınan yük mik-
tarı ise 29 milyon 564 bin 972
tonla bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 0,5 azaldı." Uraloğlu,
eylülde limanlarda elleçlenen
konteyner miktarının 1 milyon 63
bin 943 TEU'ya ulaştığına işaret
ederek, ocak-eylül döneminde li-
manlardan elleçlenen konteyner
miktarının da 9 milyon 369 bin
438 TEU'ya çıktığını belirtti.

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Kacır, ”2000 yılında Türkiye'nin toplam AR-GE harcamaları ancak 1 milyar
200 milyon dolar düzeyindeyken, şimdi Türkiye, her yıl yaklaşık 11,5 milyar doları AR-GE'ye ayırıyor” dedi

Türkiye'nin AR-GE harcaması arttı

Şirketten yapılan açıkla-
maya göre, Turkcell Yönetim
Kurulu kararıyla ataması

onaylanan Ali Taha Koç, bugünden iti-
baren göreve başladı. Bilkent Üniversi-
tesi Mühendislik Fakültesi Elektrik ve
Elektronik Mühendisliği bölümünü bi-
tirdikten sonra Dallas Texas Üniversi-
tesi Elektrik Mühendisliği bölümünde
yüksek lisans ve doktora öğrenimini ta-
mamlayan Koç, ABD'de Intel şirketinde
AR-GE mühendisi olarak çalışmaya
başladı. Bu sürede 61 patent geliştiren

Koç'un 23 bilimsel makalesi yayım-
landı. Uluslararası projeler geliştirip yö-
neten Koç, 2013'te en çok patent üreten
ve ödül alan 10 mühendisten biri oldu.

Ali Taha Koç kimdir?

Türkiye'ye 2014'te dönen Koç, Başba-
kanlık Başmüşaviri olarak göreve baş-
ladı. Aynı yıl Cumhurbaşkanlığı Bilgi
Teknolojileri Başkanlığı'na atanan Koç,
eş zamanlı olarak tüm bakanlıklardan
ve güvenlik birimlerinden bilgi akışını
sağlayan Cumhurbaşkanlığı Devlet

Bilgi Koordinasyon Merkezi'nin kuru-
lum sürecini yönetti. 2018'de Cumhur-
başkanlığı Dijital Dönüşüm Ofisi
Başkanlığı'na atanan Ali Taha Koç,
aynı zamanda TÜRKSAT Uydu Ha-
berleşme Kablo TV ve İşletme AŞ Yö-
netim Kurulu Üyesi olarak görev yaptı.
Koç, mezun olduğu Bilkent Üniversitesi
Elektrik ve Elektronik Mühendisliği Bö-
lümü'nde yüksek lisans ve doktora ders-
leri veriyor. Lisanslı bir pilot olan ve çok
iyi derecede İngilizce bilen Koç, evli ve
bir çocuk babası. AA

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, bu yılın ocak-eylül döneminde 
limanlarda elleçlenen yük miktarının 391 milyon 801 bin 393 tona ulaştığını bildirdi

TURKIYE LIMANLARI 

Turkcell'in Genel Müdürü Ali Taha Koç oldu
Turkcell Genel Müdürlüğü görevine, Cumhurbaşkanlığı Dijital Dönüşüm Ofisi Başkanı Ali Taha Koç atandı

DOLUP TASIYOR

Çok ciddi rakamlar var

Hamsi çok seviliyor!
Su ürünlerinde
önemli bir ihraç
potansiyeli olan

ve yurt dışı piyasalarda iş-
lenmiş ürün olarak da ilgi
gören hamsi, yılın 9 ayında
25 ülkenin sofralarında yer
aldı. AA muhabirinin
Doğu Karadeniz İhracat-
çılar Birliği (DKİB) verile-
rinden yaptığı derlemeye
göre, Türkiye'nin bu yılın
ocak-eylül dönemindeki
hamsi ihracatı geçen yılın
aynı dönemine oranla
yüzde 15 artarak, 9 milyon
698 bin 356 dolara ulaştı.
İhraç edilen ürün miktarı
da 1510 tondan yüzde 5
artışla 1589 tona çıktı.
Yılın üçüncü çeyreğinde
Fransa, Belçika ve Al-
manya başta olmak üzere
25 ülkeye hamsi satıldı.
Fransa'ya ihracat, geçen

senenin aynı dönemine
oranla değerde yüzde 7
arttı. Söz konusu ülkeye
539 ton hamsi ihraç edile-
rek 3 milyon 672 bin 95
dolar kazanıldı. Fransa'yı 2
milyon 940 bin 200 dolarla
Belçika, 824 bin 690 do-
larla Almanya takip etti.
Türkiye'den geçen yılın
aynı döneminden farklı
olarak Lübnan, Irak, Mol-
dova, Malezya ve Soma-
li'ye de bu dönem hamsi
satıldı. AA
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ABD’NİN ORADA
NE İsİ VAR?

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, ''Şimdi ne diyorlar; ‘Amerika uçak gemisi
gönderiyor’ 2’nci uçak gemisi de gelecek. Bay Amerika; Amerika nere, Akdeniz, 
İsrail-Filistin nere? Ne işin var senin orada? Şimdi Amerika gibi bir ülkeye barışı

tesis mi yakışır yoksa oraya benzinle körükle gitmek mi yakışır?'' dedi

C umhurbaşkanı Erdoğan Beş-
tepe Millet Kongre ve Kültür
Merkezi'nde, Türkiye Gençlik

Vakfı Teşkilat Buluşması'nda konuştu.
Erdoğan, "Türkiye Gençlik Vakfımız 81
il ve 571 ilçede temsilcilikleriyle 340
bini aşan üye sayısıyla ayrıca yurtları,
kıraathaneleri ve gençlik merkezleriyle
ülkemizin gurur abidesi olan kuruluş-
larımızdan biridir. İster ortaokul-lise-
üniversite olsun isterse iş hayatına
atılmış olsun hiçbir ayrım yapmadan
tüm gençlerimize yönelik faaliyetler yü-
rüten vakfımızla iftihar ediyoruz. Aynı
şekilde TÜGVA’nın eğitim ve öğretim
çalışmaları yanında kamplarıyla, kültür
sanat ve spor faaliyetleriyle gençlerimi-
zin hayatına dokunan hizmetlerini tak-
dirle karşılıyorum. TÜGVA’nın en
önemli başarılarından biri de yurt dı-
şındaki çalışmalarıdır. Bir dönemde sa-
dece ülkemizin sınırları içinde faaliyet
yürüten gönüllü kuruluşlarımız artık
hudutlarımızın çok ötesinde varlık gös-
teriyor" dedi.

Lekelemek istiyorlar

Erdoğan, konuşmasının devamında,
"Sizlerin sadakati ve samimiyetini gör-
dükçe biz de kendimizi toparlıyor, yü-
kümüzün ağırlığının şuuruna
varıyoruz. Sizi bizim iftihar kaynağı-
mız, birilerinin de korkulu rüyası haline
getiren işte bu özelliklerinizdir. Gençler
şunu unutmayın; dağdaki teröristlere
‘yere izmarit atmıyorlar’ diyerek ‘çiçek
çocuk’ muamelesi yapan paçavraların
sürekli sizi hedef almasının, sürekli size
iftira atmasının, sizi lekelemeye çalış-

masının sebebi de budur. Varsın onlar
sizin çalışmalarınızdan rahatsızlık duy-
sun. Biz hayırlı hizmetlerinizde sizlere
destek olmaya devam edeceğiz. Eğitim
alanında çok önemli bir boşluğu dol-
duran vakfımızın da var oluş gayesine
uygun şekilde; iyiyi, güzeli, adaleti esas
alan çalışmalarıyla mücadelemize
omuz vermeyi sürdüreceğine inanıyo-
rum. TÜGVA’lı kardeşlerimizle son
olarak geçen sene yine Ekim ayında
5’inci olağan genel kurulu ve 6’nci
gençlik buluşmasında birlikte olmuştu.
Türkiye’nin 81 vilayetinden 25 bini
aşkın gencin bir araya geldiği, ‘gençlik
burada’ sloganları eşliğinde birlikte ve
beraberliğimizin güçlendiği o muhte-
şem etkinlikteki kardeşlik ruhunu halen
hatırlıyoruz" diye konuştu.

Gazze'de ekmek yok!

Erdoğan, İsrail ve Filistin arasında ya-
şanılanlara değinerek, “3 gündür gerek
bölge gerek dünya liderleriyle görüşü-
yorum, konuşmalar yapıyorum. Şu an
itibari ile Gazze’de su yok, ekmek yok,
gıda yok. Bütün bunlar insan hakları
evrensel beyannamesine ters. Nerede
batı? Herhangi bir bu noktada aldıkları
tedbir var mı? O da yok. Şimdi ne di-
yorlar; ‘Amerika uçak gemisi gönderi-
yor’ 2’nci uçak gemisi de gelecek. Bay
Amerika; Amerika nere, Akdeniz, İs-
rail-Filistin nere? Ne işin var senin
orada? Şimdi Amerika gibi bir ülkeye
barışı tesis mi yakışır yoksa oraya ben-
zinle körükle gitmek mi yakışır? Ameri-
ka’dan beklenen nedir; bu. Ama
düşünün Türkiye’ye ait Suriye’de bir

SİHA’yı terörle mücadele ederken dü-
şürecek kadar ferasetini kaybeden bir
anlayış var. Biz senle NATO’da bera-
ber değil miyiz? NATO’da beraber ol-
duğun Türkiye’nin SİHA’sını terörle
mücadele eden, bu ülkenin SİHA’sını
nasıl düşürürsün ya?” tepkisini
gösterdi. 

Sisi ile görüştük

“Dışişleri Bakanımız bir taraftan mu-
hataplarıyla irtibata geçerek görüşme-
lere devam ediyor. ‘Neler yapabiliriz?’
Bunun üzerinde duru-
yoruz” diyen Erdoğan,
“Düşünün Mısır’ın
refah kapısını bombala-
dılar. Buradan insani
yardım gönderme nok-
tasında; ‘adım atalım,
bunun çalışmasını ya-
palım’ dedik. Ama
orayı da bombaladılar.
Sayın Sisi ile de bu ko-
nuyu görüştük. Ataca-
ğınız adımlar var. Bu
insanlar susuz, bu in-
sanlar gıdasız. İnsan
Hakları Evrensel Be-
yannamesi’nde bunlara
yönelik atılması gereken
adımları gerektiren görevler var. Ama
asla; bunların böyle bir derdi yok. On-
ların yok ama bizim var. Sivillere yöne-
lik hiçbir eylemi tasvip etmediğimizi
açık ve net bir şekilde ifade ettik. Ha-
maset peşine düşmeden tüm bölge-
mize sıçrama riski olan bu ateşi bir an
önce söndürmenin derdinde olduk.

Bugün de aynı yerde duruyoruz. Oran-
tısız şiddetin daha fazla şiddete, daha
fazla acıya, daha fazla yıkıma, daha
fazla istikrarsızlığa sebep olacağını
söylüyoruz. Gazze’de yaşananlar tam
olarak budur. Gazzeli kardeşlerime yö-
nelik katliam derecesine varan saldırı-
ların hiçbir izahı olamaz" ifadelerini
kullandı.  DHA
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NE 6’LI MASA
TUTTU NE 16’LI
MASA TUTTU!

Cumhurbaşkanı Erdoğan, seçim sü-
recini başarıyla tamamladıklarını
belirterek, "Cumhuriyet tarihinin en
kritik seçimlerinden birisi olarak
kayda geçen 14 ve 28 Mayıs seçimle-
rini tam bir demokrasi şöleni içeri-
sinde yüzde 90‘ları bulan rekor
katılım oranlarıyla gerçekten istisnai
bir atmosferde icra ettik. Mecliste
Cumhur İttifakı’nın, Cumhurbaşkan-
lığında da şahsımızın zaferle çıktığı
seçimler siyasi tarihimize bir dönüm
noktası yazıldı. Pek çok çirkinlikle
karşılaştık. Sayısız iftiraya ve ithama
maruz kaldık. Daha önce siyasetle
hiç görmediğimiz kirli pazarlıklara
şahit olduk. Ne dediler; ‘6’lı Masa’
dediler. Ne dediler; ‘Gerekirse 16’lı
Masa’ dediler. Ne dediler; ‘Gerekirse
bin 600’lü masa’ dediler. Ne oldu?
Ne 6’lı masa tuttu, ne 16’lı masa
tuttu ne bin 600’lü masa tuttu. Genç-
ler şunu unutmayın; Bakın şu anda
parlamentoda bu masadan bir kişi
var mı? Nerede bunlar? Yok oldular.
Ama kim var; millet var millet. Terör
örgütlerinin siyasete alenen müda-
hale ettiği sahnelerle karşılaştık. Ül-
kemizdeki sığınmacıların hedef
gösterildiği provakasyonları gördük.
Ama tüm bunlara rağmen her 2 se-
çimde de aziz milletimizin teveccü-
hüne de mazhar olmayı başardık"
ifadesini kullandı.

israil Gazze’de
soykırım yapıyor

ADALET Bakanlığı tara-
fından düzenlenen ve
Türkiye’de ilk defa adliye

çalışanlarının katılacağı 100. Yıl
Adalet Spor Oyunları Etkinliği’ne
katılmak üzere Samsun’a gelen Ada-
let Bakanı Yılmaz Tunç, ilk olarak
Samsun Valisi Osman Tavlı’yı maka-
mında ziyaret etti. Ziyaret sonrası
basın mensuplarının sorularını ce-
vaplayan Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç, “İsrail'in Filistin'de işlenen bir
insanlık suçu var. Hukuksuzluklar
var. Maalesef dünyanın gözü
önünde. Buna adeta soykırım diye-
biliriz. Oradaki Filistinli masumların
üzerine bombalar yağıyor. Çocuklar
katlediliyor. Sivil vatandaşların üze-
rine bombalar yağdırılıyor. Bu bir
kere insanlık dışı savaş suçu adeta
bir soykırım. Tabi dünyanın sessiz
kalması maalesef bunu hep söylüyo-
ruz. Sayın Cumhurbaşkanımız da
her platformda söylüyor, uluslar-

arası sistemin, uluslararası kuruluş-
ların özellikle dünyada; insanlığın
sorunlarına artık çare olamadığını,
dünya beşten büyüktür diyerek hep
ifade ediyor ve Filistin meselesinde
de başından bu yana Filistin'in top-
rakları yıllar boyunca İsrail'in işgali
altında ve bu günlere gelindi. İşgal
altındaki topraklar özellikle 67 sını-
rına dönülüp 2 devletli bir çözüm ol-
ması noktasındaki Türkiye'nin dış
politikası hep devam ediyor. Dün
TBMM de tüm siyasi partilerin
ortak mutabakatıyla bir metin ilan
edildi. Sayın Meclis Başkanımız ve
siyasi partilerin grup başkan vekilleri
ortak bir metne, tamamı imza attılar
ve gerçekten Türkiye'nin bu nokta-
daki haklı tepkisini bütün dünyaya
göstermek istiyoruz. Dışişleri Baka-
nımız bölgeye gitti. Kanayan yara-
nın artık durması için Türkiye olarak
başta Sayın Cumhurbaşkanımız,
Dışişleri Bakanımız büyük bir gayret

gösteriliyor” dedi.

İnsanlık dışı şeyler

Tek çözümün 2 devletli bağımsız Fi-
listin devletinin kurulması olduğunu
ifade eden Bakan Tunç, “Temenni-
miz oradaki masum katliamının,
çocuk katliamının bir an önce dur-
ması. Gazze'de yıllarca abluka altına
alındı. Şimdi de elektriği ve suyu ke-
sildi. Bunlar insanlık dışı şeyler.
Maalesef uluslararası kuruluşların,
küresel güçlerin ateşe körükle gittik-
lerini görüyoruz. O üzüntü verici
özellikle Avrupa'ya baktığımız
zaman Avrupa'da gösteriler, özellikle
İsrail'i protesto ve Filistin'in yanında
olmak isteyen insanların gösterile-
rine karşı Avrupa'da maalesef yasak-
lamalar olduğunu görüyoruz. Terör
örgütünün propagandasına serbest-
lik yapan, onlara koruma kalkanı
içerisinde gösteriler yapmalarına
müsaade eden Avrupa'nın Filistin

söz konusu olduğunda orada insan-
lık dışı şeyler yapıyor. Protesto edil-
mesi, insan hakları mücadelesinin
verilmesi söz konusu olduğunda
gösterilere nasıl müdahale edildiğini
ve yasaklandığını, Avrupa'nın göbe-
ğindeki ülkeler bakımından çifte
standardı görüyoruz. Maalesef Tür-
kiye olarak biz hep bugüne kadar bu
akan kanın durması ve Filistin'de 2
devletli bir yapının oluşması nokta-
sındaki politikamızı hep sürdürdük.
Bundan sonra da tek çözümün 67
sınırlarına dönülüp, 2 devletli ba-
ğımsız bir Filistin devletinin kurul-
masından geçiyor” diye konuştu. 

İnşallah bu kan durur

“Bu sorunların çözümü ve inşallah
akan kan bir an önce durur. Ateşe kö-
rükle giden ülkelerin aklı başına gelir”
diyen Tunç, “Uluslararası sistemde
sessiz kalmaya devam etmez. Temen-
nimiz bu ama Türkiye olarak özellikle
oradaki masumların korunması, ço-
cukların katledilmesinin önlenmesi
noktasındaki mücadelemize hız kes-
meden devam ediyoruz. Şimdi Tür-
kiye olarak Filistin'e, özellikle Gazze
abluka altında kaldı. 60 kilometrekare
alanda 2 milyon insan yıllarca tecrit
edilmiştim durumda. Dolayısıyla on-
ların gıda ihtiyaçları var. Türkiye ola-
rak bugüne kadar hep insani yardım
noktasında hiç elimizi oradan çekme-
dik. Oradaki Filistinlilerin yanında ol-
maya devam ettik. Bu zor günlerinde
de yine yanlarında olmaya devam
edeceğiz. Bu anlamda Türkiye'nin
gerek insani yardım gerekse oradaki
savaş durumunun ortadan kaldırıl-
masını sağlamaya yönelik adımları-
mızı sürdüreceğiz inşallah” ifadelerini
kullandı.  DHA

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
İsrail'in ablukası altındaki

Gazze'ye düzenlenen saldırılar
ve bölgede yaşananlarla ilgili
değerlendirmede bulundu.

Bakan Tunç, “İsrail, 
Filistin’de insanlık suçu var. 

Hukuksuzluk var.
Maalesef dünyanın gözü

önünde. Buna adeta soykırım
diyebiliriz” dedi

İkiye bölmek istiyorlar
Gelecek Partisi Genel Başkanı Ahmet Davutoğlu, İsrail'in Filistin'e yönelik saldırısına
ilişkin, "Mescid-i Aksa'da yapılmaya çalışılan şey açıktır. Halil Şehri'nde Hazreti
İbrahim Camisi'ne yapılan uygulama gibi Mescid-i Aksa'yı ikiye bölmek istiyorlar.
Mescid-i Aksa'nın dini karakterini, İslami karakterini yok etmeye çalışıyorlar" dedi

AHMET Davutoğlu, bir
dizi ziyaretlerde bulunmak
için memleketi Konya'ya

geldi. Bir otelde basın mensuplarıyla
bir araya gelen Davutoğlu, İsrail'in
Filistin'e yönelik saldırısına değindi.
Davutoğlu, Mescid-i Aksa'nın ikiye
bölünmeye çalışıldığını belirterek,
"Gazze'de bombalar altında eşimle
birlikte bulunduğumda, Gazzeli kar-
deşlerimin ne çektiğini bildiğim için,
gönlümüzde Filistin ve Mescid-i Aksa
davası siyasal değil; bir varoluşsal
dava. Son aylarda ne oldu? Bakın; 3
önemli gelişme, Filistin'de bardağı ta-
şıran son damla oldu. Bir, Mescid-i
Aksa'ya son aylarda İsrail polisi, pos-
tallarıyla, polis köpekleriyle girdi ve
ibadet eden insanlara coplarla, biber
gazıyla birçok şeyle taciz etti. Mescid-
i Aksa'da ne yapılmak isteniyor?
Mescid-i Aksa'da yapılmaya çalışılan
şey açıktır. Halil Şehri'nde Hazreti İb-
rahim Camisi'ne yapılan uygulama
gibi Mescid-i Aksa'yı ikiye bölmek is-
tiyorlar. Bir tarafı Yahudilere, bir ta-
rafı Müslümanlara ya da belli
saatlerde Yahudilere açık, belli saat-
lerde Müslümanlara. Mescid-i Ak-
sa'nın dini karakterini, İslami

karakterini yok etmeye çalışıyorlar"
dedi.

Kervana Türkiye de katıldı

Türkiye'nin sessiz kalmasının yanlış
bir tavır olduğunu söyleyen Davu-
toğlu, "Mescid-i Aksa bu şekilde baskı
altındayken Suudi Arabistan, Birleşik
Arap Emirlikleri hepsi sıraya girmeye
başladılar. Son olarak da bu kervana
Türkiye katıldı. Hiçbir taviz almadan,
Mavi Marmara şehitlerinin şartı ola-
rak söylediğimiz ablukanın kaldırıl-
masıyla ilgili hiçbir adım atılmadan,
Gazze'de durum daha da kötüleşmiş-
ken Sayın Erdoğan, Birleşmiş Millet-
ler Genel Kurulu'nda Netanyahu'nun
elini sıktı. İsrail'in psikolojisini düşü-
nün. 'Hepsi önüme geldi' diye düşün-
meye başlanıyor. 'Bu kadar
zulmettim, bu kadar baskı uyguladım,
onların gemilerini vurdum, vatandaş-
larını şehit ettim, öldürdüm. Kudüs'ü,
İsrail'in başkenti olarak dünyaya
kabul ettirdim. Bak Müslümanlar be-
nimle, benim önümde sıraya girdi' de-
diler. Bu, İsrail'in psikolojisi. Önünde
eğilirseniz, size diz çöktürür. Başınız
dik durursanız, o size ve önünüzde
eğilmeye başlar" diye konuştu.  DHA

Bin 583 okul yıkılıp yapıldı
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, "Milli Eğitim Bakanlığı olarak 2000
öncesi yapı stokumuzun neredeyse tamamını Türkiye genelinde tahkik
işlemlerini yapmış bulunmaktayız. Türkiye genelinde bin 583 okul, 
deprem sebebi ile yıkılıp yeniden yapılmış durumda" dedi

YUSUF Tekin, İl Değer-
lendirme Toplantısı'na
katılmak üzere geldiği

Tekirdağ'da Vali Recep Soytürk, 
AK Parti Tekirdağ milletvekilleri
Mestan Özcan, Gökhan Diktaş,
Çiğdem Koncagül ile protokol üye-
leri tarafından karşılandı. Yahya
Kemal Beyatlı Kültür Merkezi'nde
düzenlenen toplantıya katılan Tekin,
burada gazetecilere konuştu. Türki-
ye'de 20 milyon öğrencinin bulun-
duğunu belirten Tekin, "1 milyona
yakın öğretmenimiz var, 76 binin
üzerinde de kurumumuz var. Böyle
baktığımızda koskoca bir teşkilat. Bu
teşkilatın da kendi içerisinde yönetil-
mesiyle ilgili hızlı karar alınması ge-
reken ve sık sık kararların revize
edilmesi gereken bir süreç yaşıyoruz.
Bu süreci doğru yönetmek adına
taşra teşkilatlarımızla sürekli irtibat
halindeyiz. 2002 yılında Türkiye'de
367 bin 145 derslik vardı. Bunlardan
bir kısmı daha sonrası süreçte yıkı-

lıp, yeniden yapıldığını da varsayar-
sak reel olarak 300 binin altında bir
derslikle karşı karşıyayız. Ama şu an
bizim Türkiye genelinde 742 bin 323
dersliğimiz var. Son 20 yılda derslik
stokumuz 2,5 kat artmış durumda.
Aynı göstergeler öğretmen açısından
da geçerli. Dolayısıyla son 20 yılda
eğitime yapılan yatırımlar ciddi şe-
kilde, dikkat çekici boyutlara ulaşmış
durumda" dedi.

Sürekli revize diyoruz

Tekin, eğitimin dinamik bir süreç 
olduğunu, talep ve beklentilerin 
sürekli yenilendiğini belirterek revi-
zelerin de yapıldığını anlattı. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın eğitim konusunda hiçbir
fedakarlıktan kaçınmadığını belirte-
rek, "Özellikle Türkiye'de 2000 yılın-
dan önce yapılan tüm binalarda
deprem mevzuatına göre yapılma-
dığı için bazı sorunlar bulunuyor”
dedi. DHA



B irleşik Metal-İş, patron sendi-
kası Türkiye Metal Sanayicileri
Sendikası (MESS) ile yapılan

grup toplu iş sözleşmesi görüşmelerinde
Türk Metal ve Özçelik-İş’in kabul et-
tiği brüt 4 bin 750 TL avansı kabul et-
meyerek eylemlere başladı. Birçok ilde
örgütlü olduğu fabrikalarda yüzde 30
zammın önde verilmesi talebiyle
eylem yapan Birleşik Metal-İş üyesi işçiler,
“MESS dayatmalarına hayır” dedi.

Üretimden gelen güç kullanılacak

Birleşik Metal-İş’in örgütlü olduğu fabrika-
larda yapılan açıklamalarda, Metal işçileri-
nin geçinemediğine ayrıca işçilerin
ücretlerinin üçte birini vergiye gittiğine dik-
kat çekildi. Yapılan
ortak açıklamada,
“Daha önce 5 Ekim
2023 tarihinde yapı-
lan Başkanlar Kuru-
lumuzun ardından
Birleşik Metal-İş
üyesi metal işçileri-
nin bu dayatmacı
toplu sözleşme dü-
zenini 2010 ve 2015
grevleri ile yıktıkla-
rını ve bu dayatmacı toplu sözleşme düze-
nine karşı üretimden gelen güçlerini
kullanmaya hazır olduklarını vurgulamış ve
6 Ekim Cuma günü eylemlerimizi gerçek-
leştirmiştik. 10 Ekim 2023 günü yapılan gö-
rüşmede de, MESS’in bu uzlaşmaz ve
dayatmacı tavrının devam etmesi ve talebi-

mizi karşılayacak bir yaklaşım gösteril-
memesinin sonucunda, 13 ve 20 Ekim
Cuma günlerinde üretimden gelen gü-
cümüzü kullanmaya devam edeceğiz”

ifadelerine yer verildi. MESS ile yapı-
lacak üçüncü görüşmeye kadar Birle-
şik Metal-İş üyesi işçilerin fazla
mesaiye kalmayacağı söylendi.

Greve hazırız

Birleşik Metal-İş’in örgütlü olduğu
Prysmian fabrikasında da işçiler taleplerinin
karşılanmamasına karşı eylem yaptı.
Prysmian fabrikası önünde işçilere seslenen
Birleşik Metal İş Şube Başkanı Gökhan
Aydın, "Birleşik Metal-İş üyesi metal işçile-
rinin bu dayatmacı toplu sözleşme düzenini

2010 ve 2015 grev-
leri ile yıktıklarını ve
bu dayatmacı toplu
sözleşme düzenine
karşı üretimden
gelen güçlerini kul-
lanmaya hazır ol-
duklarını
vurgulamış ve 6
Ekim Cuma günü
eylemlerimizi ger-
çekleştirmiştik. 10

Ekim 2023 günü yapılan görüşmede de,
MESS’in bu uzlaşmaz ve dayatmacı tavrı-
nın devam etmesi ve talebimizi karşılayacak
bir yaklaşım gösterilmemesinin sonucunda,
13 ve 20 Ekim Cuma günlerinde üretimden
gelen gücümüzü kullanmaya devam edece-
ğiz" dedi.
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ISCILER DAHA COK
AVANS ISTIYOR

MESS ile yapılan görüşmelerde Türk Metal ve Özçelik-İş’in kabul ettiği brüt 4 bin 750 liralık
avansı yetersiz bulan Birleşik Metal-İş mahsuplaştırılmış yüzde 30 zam için eylem yaptı

ANIL 
BODUÇ

HABER

Emekçinin
sesi kısılmak
istEniyor
Türk Metal’in örgütlü olduğu, MESS grup sözleşmesi kapsamında
olan Çolakoğlu Metalurji fabrikasında işçilerin, taleplerine kulak
tıkayan MESS’e ve sendikacılara tepkisi bastırılmaya çalışıyor

150 bin metal işçisini ilgilen-
diren MESS grup toplu iş
sözleşmesi (TİS) süreci kap-

samında Türk Metal, Özçelik-İş ve Bir-
leşik Metal ile patron sendikası MESS
arasındaki görüşmeler devam ediyor.
Özçelik-İş ve Türk Metal, patronlarla
yaptıkları anlaşmada brüt 4 bin 750 lira
avansa imza attı. Sözleşme imzalanana
kadar işçilere sonradan mahsup edilmek
üzere yüzde 30 verilmesini isteyen Birle-
şik Metal-İş ise avans miktarını yeterli
bulmayarak kabul etmedi. Ek zam iste-
melerine rağmen bu taleplerine kulak tı-
kandığını belirten metal işçileri, avans
miktarının da düşük olmasına tepkili.
Kocaeli Dilovası’da bulunan, Türk Me-
tal’in örgütlü olduğu Çolakoğlu Meta-
lurji fabrikasında çalışan bir işçi, “Yarın
alacağım paradan kesip bugün veriyor-
san ben buna ağza bir parmak bal çal-
mak derim” diyor. Çolakoğlu işçileri,
taleplerinin yer almadığı TİS taslağına
gelen tepkilerin türlü yollarla bastırıl-
maya çalışıldığını söylüyor.

İşçiye sus payı veriyorlar

Çolakoğlu Metalurji fabrikasında işçiler,
Türk Metal taslağı açıklamadan önce ek
zam talebiyle sendika temsilciliğine top-
luca yürümüş, taslak açıklandıktan
sonra da aynı şekilde yaptıkları eylemle
sendikacıları istifaya çağırmıştı. Bugün
toplu tepkilerin azaldığını anlatan bir
Çolakoğlu işçisi, işçilerden birinin açtığı
“Çolakoğlu Gündem” adlı Instagram
hesabının kapatıldığını, hesabı kullanan
işçinin bulunduğunu ve işten atıldığını
söylüyor. “Onunla beraber iki işçiyi de
sayfaya fotoğraf çekip atmış diye işten

çıkardılar. Eylemlerden sonra sanırım üç
kişi çıkarıldı. Bir süredir ses çıkmıyor
ama asıl sebep başka” diyerek cüzda-
nındaki BİM yazılı kartı gösteren işçi
şunları söylüyor: “Herkese bu market
kartlarını dağıttılar. İçinde 6 bin lira var.
Bu işte sus payı oldu, işçiler de kabul
etti. Oysa bu da bizim bordromuza yan-
sıyor. Hem de brütüyle beraber yansıyor.
Kartın brütü 10 bin lira, vergi matrahına
ekleniyor. Kaldı mı bilmiyorum ama
27’lik dilime girmeyeni de sokacaklar.”

Paramı vermiyorlar

Üzerine anlaşılan brüt 4 bin 750 liralık
avanstan ceplerine girenin 2 bin 500 ila
3 bin lira arasında olacağını söyleyen
işçi, “Onu da bu ay alacağız, göreceğiz
ne olduğunu. Hangi işçinin neyine yet-
sin 2-3 bin lira? Bunun da adı sus payı
ama onu bile benim gelecekteki toplu
paramdan eksilterek veriyorlar. Sorunca
‘Biz işçiyi düşündük, sözleşme süreci
uzayabilir, işçi mağdur olmasın istedik’
diyorlar. İşçiyi bu kadar düşünüyorsan
uzatma kardeşim sözleşmeyi, bitir bir
ayda. Kaç bin metal işçisi var, bir ayda
sözleşmeyi bitirmeye gücümüz yok mu?
Sen bu sözleşmenin uzayacağını, işçinin
mağdur olacağını taslak hazırlanırken
biliyorsan, biz ‘ek zam’ dediğimizde niye
‘Sözleşmeyi bekleyin’ dedin?” diye 
soruyor.

Herkese para var 
emekçiye yok

İSO 500 verilerine göre bir senede net
satışını 25 milyar TL’den 47 milyar
TL’ye çıkaran Çolakoğlu en büyük 500
listesinin 13. sırasında yer alıyor. 4 sene-

dir Çolakoğlu’da çalıştığını
söyleyen bir işçi mesai üc-
retleri dışarıda tutulunca
14-15 bin lira civarında
ücret aldığını söylüyor:
“İSO 500’ü bilmem ama
Çolakoğlu patronunun
TEB’in yarısından fazlası-
nın sahibi olduğunu biliyo-
rum. 1000 işçi çalışıyor, bu
işçilerin toplam ücretini tek
dökümde çıkardığını biliyo-
rum. Krizden, enflasyon-
dan etkilenmediğini
biliyorum.” 
ANIL BODUÇ

EnflaSyon tEpkİSİ!
DİSK Genel Başkanı Arzu Çerkezoğlu, ücret artışlarının
enflasyona neden olduğunu söyleyen Hazine ve 
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek'e yanıt verdi

diSk Genel Başkanı Arzu Çerke-
zoğlu, ücret artışlarının enflasyona
neden olduğunu söyleyen Hazine

ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’e tepki
gösterdi. Çerkezoğlu, iktisatçı Erinç Yel-
dan’ın, şirket kârlarının enflasyonun çok üze-
rinde arttığını gösterdiği grafiğini paylaştı ve
ücret artışlarının gerçek enflasyonun çok al-
tında kaldığını söyledi. Çerkezoğlu sosyal
medya hesabında yaptığı paylaşımda, “Şirket
kârlarının rekorlar kırdığı bir ortamda, en-
flasyonun nedeni olarak, açlık ve yoksulluk
sınırının altındaki ücretleri, üstelik gerçek en-
flasyonun çok altında kalan ücret artışlarını
gerekçe göstermek kabul edilemez” dedi.

Acı reçete önerilmişti

Şimşek, geçtiğimiz günlerde yaptığı açıkla-
mada, yüksek enflasyonun gerekçesi olarak
para politikasıyla birlikte yüksek ücret zamla-

rına işaret etmişti. “Eğer enflasyonu kalıcı şe-
kilde tek haneye indireceksek, gelirler politi-
kasının da bu hedeflere uygun olması lazım”
diyen Şimşek, “Bir süre sonra enflasyonla
uyumlu bir artış düzeni olmalı. Çünkü öbür
türlü bir sarmala giriyorsunuz. Yüksek artış-
lar yüksek enflasyon ve burada kazanan yok,
belirsizlik artıyor ve iş yapmak zorlaşıyor”
ifadelerini kullandı.

Tablolar yalanladı

İktisatçı Prof. Dr. Erinç Yeldan ise paylaşı-
mında, “Bakan Şimşek'in ‘Enflasyonun ar-
dında ücret maliyetleri var' savı yanlış,
tutarsız ve kamuoyunu yanıltıcıdır. TÜİK ve-
rileri, 2015 sonrasında şirketlerin tekelci ko-
numlarına dayanarak kâr marjlarını hızla
yükselttiğini ve üretici fiyat enflasyonunu kö-
rüklediğini belgeliyor” dedi. 
BURAK BİRERDİNÇ

Emeklinin gözü
ocak zammında
Emekli zammı için açıklamada bulunan
Cumhurbaşkanı sene sonunu işaret ederek
“Yılbaşında emeklilerimizin durumunu
tekrar gözden geçirip her türlü fedakarlığı
sergileyeceğiz.” açıklamasında bulundu.
Emekli vatandaşlarda hayal kırıklılığı
yaratan açıklama sonrasında emekli maaş
zammı ne kadar olacak merak ediliyor

eMeklilere yıl sonunda verilecek olan
emekli zammı, enflasyon farkı üzerinden
belirleniyor. 2023 yılı Temmuz-Ağustos-

Eylül enflasyon farkı açıklanan verilere göre, yüzde
25,11 olarak gerçekleşti.Ekim, Kasım ve Aralık ayı
enflasyon oranlarının açıklanmasının ardından zam
olarak verilecek enflasyon farkı belli olacak. Tüm
SSK ve Bağ-Kur emeklilerinin maaşında en az yüzde
25’lik artış oluşacak. Merkez Bankası, 2023 yılı en-
flasyon tahminini yüzde 59 ile 67 arasında değişiyor.
Eğer 2023 yılı enflasyonu yüzde 60’ı bulursa, 6 aylık
enflasyon yüzde 35’e ulaşacak.

Ne zaman açıklanacak?

Emekliler geçim dertlerinin bir nebze azalması için
emekli maaş zammı haberini dört gözle bekliyor.
SSK ve Bağ-Kur emeklileri, Ocak ve Temmuz ayla-
rında olmak üzere iki defa zam alıyorlar. Emekli
maaş zammı Aralık ayında açıklanacak enflasyon
oranı ile belli olacak.

Çalışana ikramiye yok

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, önceki gün
gerçekleşen kabine toplantısı sonrasında emeklilere
bir defaya mahsus olmak üzere 5 bin TL ödenece-
ğini duyurdu.Ancak bir defaya mahsus verilecek ik-
ramiyenin çalışmaya devam eden emeklileri
kapsamaması çalışmak zorunda olan emekli vatan-
daşta büyük hayal kırıklığına yol açtı. Çalışan emek-
liler verilecek ikramiyeden yararlanamamaktan
şikayetçi olurken, 5 bin liralık ikramiyeden yararlana-
cak olan emekliler ise miktarın azlığından yakındı.

Mücbir sebepler vurgusu

İkramiyenin kapsamıyla ilgili son noktayı ise Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan
koydu. TBMM Grup toplantısı öncesinde gazeteci-
lerin konuya ilişkin sorularını yanıtlayan Işıkhan “Biz
düzenlemeyi tamamladık. Hayırlı olsun emeklileri-
mize, Çalışan emeklileri kapsam dışında bıraktık.
Mücbir sebeplerden dolayı bütçemiz de bir kısıtla-
maya gitmek zorunda kaldık. Elde edebileceğimiz
maksimum sonuç buydu. Başka bir çalışma söz ko-
nusu değil. Sosyal devlet olarak hedef grubumuz
mağdur olan geçim sıkıntısı yaşayan emeklileri kap-
sam içine almaktı.” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Çamlık Seyir
Terası sizi 
bekliyor
Çekmeköy Belediyesi’nin Merkez  
Mahallesi’nde Seyir Tepesi’nde açılan
sosyal tesisi hizmet vermeye başladı

“Modern ve Model Çekmeköy” vizyonu
ile ilçeye yeni sosyal donatı alanları kazan-
dırmaya devam eden Çekmeköy Beledi-

yesi, Merkez Mahallesi’nde inşa edilen Çamlık Seyir
Tepesi Sosyal Tesisleri’ni hizmete açtı. Seyir Tepe-
si’nde yer alan ve doğa ile iç içe olan tesis hafta içi
09:00-20:00 saatleri hafta sonu ise 09:00-21:00 saat-
leri arasında vatandaşlara hizmet veriyor. Çekmeköy
Belediye Başkanı Ahmet Poyraz, “İlçemize diğerleri
gibi yine doğa içerisinde, vatandaşlarımızın güzel
vakit geçirebileceği yeni bir sosyal tesisi kazandırdık.
Merkez Mahallemizde Seyir Tepesi’nde vatandaşla-
rımızın hizmetine açtığımız sosyal tesisimiz, Çekme-
köylü komşularımıza hayırlı ve uğurlu olsun.
İlçemize yeni sosyal tesisler kazandırmak için çalış-
malarımızı sürdürüyoruz. ” dedi.



B üyükçekmece Belediyesi
2013 yılında Fatih Mahalle-
si'nde bulunan 721 ada 4

parseli 24 milyon liradan satışa
çıkardı. Bu kupon araziyi Beşiktaş
eski başkanlarından Serdar Bilgi-
li’nin şirketi Bilgili Asya Gayri-
menkul isimli şirket satın aldı. Satıştan
kısa bir süre sonra Kıyı Kenar Çizgi-
si'nde kalan arazi mahkemelik oldu.
Yargı süreci iki yıl sonra tamamlandı.
Arazi 2016 yılında Büyükçekmece Bele-
diyesi Meclis gündemine geldi. AK Par-
tili Meclis üyeleri Bilgili’nin yapacağı
projenin imar yoğunluğu yaratacağını
belirterek için karara şerh düştü. Karar
oy çokluğuyla Meclis'ten geçse de Mi-
marlar Odası Meclis kararını mahke-
meye taşıdı. İstanbul 13’ncü İdare
Mahkemesi IBB’nin onayladığı plan
notlarını iptal etti.

AK Partililer şerh düştü

Büyükçekmece Belediyesi, mahkemenin
iptal ettiği plan notlarını bu defa ‘Kişiye
Özel’ plan tadilatıyla 2022 yılı şubat ayı
Meclis'inde gündemine getirdi. AK Par-
tili meclis üyeleri, 1/1000 ve 1/5000 öl-
çekli üst plan kararlarına aykırılık teşkil
ettiği gerekçesiyle bu plan tadilatına
şerh düştü. Aynen 2016 yılında olduğu
gibi karar oy çokluğuyla Meclis'ten
geçti. Büyükçekmece Belediye Mecli-
si’nden oy çokluğu ile geçen 10 Şubat

2022 tarih ve 29 sayılı Büyükçek-
mece Belediye Meclis kararı, aradan

yaklaşık 1 buçuk yıl geçmesine
rağmen İBB Meclisi'ne gönderil-
medi. AK Partili Meclis üyeleri, 10
Şubat tarihli meclis kararının
İBB’ye gönderilmemesi

için Büyükçek-
mece Belediye
Meclisi'ne yazılı
bir önerge verdi.
Arazinin sahibi
Serdar Bilgili ise
Büyükçekmece’de
sert savunmayla
karşılaşınca plan
değişikliği için
İBB’ye başvurdu.
Değişiklik teklifi 10
Temmuz 2023 tarihli
İBB Meclis toplantı-
sında İmar ve Turizm
komisyonuna havale
edildi.

İBB'de roller değişti!

Serdar Bilgili’nin Büyük-
çekmece’de bulunan ara-
zisi için yapılan plan tadilatı İmar ve
Turizm komisyonunda görüşüldü. İki
komisyonda bulunan AK Partililer'in
Büyükçekmece’de yıllardır muhalefet
ettikleri plan değişikliğine ‘Onay’ verme-
leri şaşkınlık yarattı. Komisyon Başkanı

Adnan Zeki Bostancı, Başkanve-
kili Mehmet Yiğit, raportör Cemil
Keskin, üyeler Emre Durak, Eyüp
Dursun, Halil İbrahim Arslan, Necati
Kahraman, Hüseyin Gürsoy Güleryüz

karara onay verirken,
CHP’li komisyon üye-
leri Sedat Özkan,
Erkan Erdoğan, Seba-
hattin Öztürk, Alaet-

tin Aktay, Nurkal
Dedetaş ve Kazım
Akşahin rapora

‘Karara katılmıyo-
rum’ şerhini düştü.

Oysa CHP’li Bü-
yükçekmece Bele-
diyesi yıllardır bu
arazide plan deği-
şikliği için müca-
dele ediyordu. 

23 bin 
metrekareye
çıktı

Plan değişikliği
kararı, İBB Planlama Mü-

dürlüğü’nün hazırladığı rapora rağmen
komisyondan geçti. Daha sonra İBB
Meclisi'ne gelen rapor CHP Grubu'nun
ret vermesine karşılık oy çokluğu ile
kabul edildi. İBB Planlama Müdürlüğü
tarafından hazırlanan raporda şu ifade-
lere yer verilmişti: “Plan değişikliği ya-
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T oplum içinde tartışma kültürü yok.
Aile içinde tartışma kültürü yok.
Siyasi ortamda tartışma kültürü yok.

İş ortamında tartışma kültürü yok.
Fikir ve görüşlerini anlattığında tartışma

kültürü yok.
Taraftarı olduğumuz takımlar hakkında tartışma

kültürümüz yok.
Bu örnekleri çoğaltabiliriz ama gerçek olan bir

durum var o da büyük bir çoğunluğumuzun herhangi
bir mevzuda medeni bir şekilde konuşamıyor oluşu-
muz. Her tartışmanın sonu kavgayla, boşanmayla,
ölümle ya da hapisle son bulur. Maalesef sevgimizi
de, öfkemizi de çok uçlarda yaşayan bir milletiz. İçi-
mizde kim her konuda konuşabildiğini düşünüyorsa
yaşadığı o çevresini pamuklara sarıp her tehlikeden
korusun. Çünkü yaşadığımız bu coğrafyanın çok şan-
slı bir kitlesi ve kıymetini iyi bilsin.

Örnekler misiniz derseniz tabii ki örneklerim;
Aile bireylerin ile hararetli bir tartışmaya girip

darp edilmeden o konuşmadan ayrılabilir misin? 
Ayrılamazsın.

İşverenin ile bir fikir ayrılığına düşersen ve onunla
tartışırsan işinden kovulursun.

Siyasi görüşünü tartıştığın bir ortamda senden
farklı görüşü olan bir topluluğun önünde konuşursan
ya ateist, dinsiz derler ya solcu, komünist derler ya
milliyetçi, faşist ya da dinci, kelle avcısı derler.

Konuşmanın sonu çoğu zaman yüksek sesle ve
maalesef karşımızdaki kişiyi aşağılayarak kavga ağ-
zıyla kendimizi haklı çıkarırız.

Bir gazeteci fikrini yazdı diye hapse atarız çünkü
eleştiriye ve medeniyete çok uzağız.

Bunu geçmişteki ve günümüzdeki tartışma prog-
ramlarıyla gözlemleyebiliriz. Siyaset Meydanı ve Ba-
bala TV Mevzular Açık Mikrofon gibi insanların
kendi fikirlerine aykırı fikirleri nasıl aşağıladıklarına
hep birlikte şahit oluyoruz.

Dünya değişiyor değişmeyen tek şey değişimin ta
kendisidir.

Bizlerde değişelim. Daha çok okuyalım. Daha çok
bilgi sahibi olalım. Daha çok medeni çerçevede fikir-
lerimizi belirtelim. Tahammül seviyemizi arttıralım ve
daha hoş görülü olalım. Öfkeli siyasetten uzak dura-
lım. Genç beyinlere fırsatlar ve imkânlar sunalım.

1071’de Anadolu’ya ayak basan ve tartışma kül-
türü olmayan biz Türkler, artık medeni bir şekilde
tartışalım. Fikrinden dolayı kimseyi hapsetmeyelim,
taşlamayalım. Her konuda konuşabilelim. Nefret dili
kullanmayalım. 

Ben neymişim demeyelim ve zamanı geldiğinde
sahneden inmesini bilelim.

Beşiktaş eski başkanı Serdar Bilgili’nin
Büyükçekmece’de bulunan arazisi
yıllardır AK Parti’yle CHP’yi karşı

karşıya getirdi. CHP’nin onayladığı 
AK Parti’nin mahkemeye taşıdığı

araziyle ilgili yapılan plan değişikliği
İBB Meclisi'ne gelince roller değişti. 

Bilgili’nin 10 yıldır uğraştığı değişiklik
AK Parti’nin oylarıyla komisyondan

geçti. CHP’li üyelerin tamamı 
‘Karara katılmıyorum’ şerhi düştü.

Belediye Başkanı Akgün, Damga'ya
yaptığı açıklamada “Yapılan iş

doğrudur” yorumunu yaptı

Kanun GÖÇER
HAYATIN SÜZGECİ

kanungocer1@gmail.com

Şark kültüründe 
tartışma yoktur (2)

Damga'ya konuşan Büyükçekmece Belediye
Başkanı Hasan Akgün, “Yapılan iş doğrudur” di-
yerek AK Parti'nin evet, CHP'nin ret verdiği deği-
şikliği savundu. Eski planlara göre ilgili araziye
22 kat otel yapılabildiğini ifade eden Akgün,
“Şimdi bu yükseklik 12 kata düştü. Konut alanı
artırıldı” diye konuştu. Kararın oylandığı gün
İBB Meclisi'nde olmadığını dile getiren Akgün,
“Nereden bakarsan bak bizim lehimize olmuş-

tur” dedi. İlçe Meclisi'nde
CHP'li üyeler tarafından

alınan karara, İBB'de
CHP Grubu'nun ret

verilmesini de
değerlendiren
Akgün, “Bilmi-
yorum neden
böyle bir şey
yaptılar” ifade-

lerini kullandı.
Akgün ayrıca CHP

Grubu'nun bu konu
hakkında önceden ken-

disiyle görüşmediğini dile
getirdi. Bu arada ilgili arazinin plan değişikliğine
muhalefet eden Büyükçekmece ve İBB Mecli-
si'nin AK Partili üyesi Hasan Bacıoğlu'nun, kara-
rın geçmemesi için İBB'de mücadele verdiği
fakat başarılı olamadığı öğrenildi. Büyükçek-
mece Belediye Meclisi'nin eylül ayı toplantı-
sında değişiklik gündeme gelmiş, AK Partililer
bu değişikliğe hararetle muhalefet etmişti. 

Yapılan iş doğrudur

pılması istenen arazi Kıyı Kenar Çizgisi üzerinde
kalmaktadır. Plan değişikliğiyle ilgili bakanlık gö-
rüşü alınmadığı, teklif plan notlarında tanımlayıcı
ve kısıtlayıcı bir hükmün yer almadığı, Çevre ya-
pılaşma koşulları kapsamında 4 kat yapılaşma
olan bölgeye 2 adet 22 kat, bir adet 20 kat ve bir
adet de 4 kat yapıların hem kent silüetini bozacak
hem de nüfus yoğunluğunu arttıracaktır. 1/1000
ölçekli uygulama planlarında yüzde 40 olan
konut+ticaret alanlarından konut oranının yüzde
70’e çıkarıldığı, alınan ruhsatlarda toplamda 8
bin 720 metrekare olan konut alanlarının teklif ile
23 bin metrekare olacağı, 291 kişi olan nüfusun
teklif ile 768 kişiye çıkacağı, bu bakımdan konut
alanlarında 477 kişilik ilave artışının gerçekleşe-
ceği, ayrılan yeşil alanın olması gerekenin çok al-
tında olduğu görülmüştür. Ayrıca teknik ve sosyal
altyapı alanlarına ilişkin değerlendirilmelerinin
yapılmamış.”

DiSK Genel-iş
ile ek protokol
Beylikdüzü Belediyesi, DİSK Genel-İş Sendikası ile ek protokol imzaladı. Ek protokolle birlikte belediye şirket
çalışanlarının günlük yevmiyelerine yüzde 25, yemek ücretlerine ise yüzde 60 oranında zam yapıldı. Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık, “Çalışanlarımız için elimizden geleni sonuna kadar zorlayacağız” ifadelerini kullandı

Beylikdüzü Belediyesi,
DİSK Genel-İş Sendikası
ile ek protokol imzaladı.

Hazırlanan ek protokolle birlikte
belediye şirket çalışanlarının günlük
yevmiyelerine yüzde 25, yemek üc-
retlerine ise yüzde 60 oranında zam
yapıldı. Beylikdüzü Atatürk Kültür
ve Sanat Merkezi’nde gerçekleşen
imza törenine; Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık,
DİSK Genel-İş Sendikası Genel
Başkanı Remzi Çalışkan, CHP Bey-
likdüzü İlçe Başkanı Mülayim De-
mirtaş, DİSK Genel-İş Araştırma
Daire Başkanı Adil Çiftçi, DİSK
Genel-İş İstanbul 2 no’lu Şube
Başkanı Ersin Korkmaz, meclis
üyeleri, belediye bürokratları, sen-
dika temsilcileri ve belediye
emekçileri katıldı.

Birlikte inşa edeceğiz

Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık imza töreninde
yaptığı konuşmada, “2023 yılının
ocak ayında bir toplu iş sözleşmesi
imzaladık. Bu sözleşme birçok ça-
lışma arkadaşımızı tatmin eden bir
sözleşmeydi. Biz her dönem asgari
ücretin üstünde maaş ödeyen bir
belediyeyiz. Maalesef enflasyon
karşısında alım gücünüzün çok za-
yıfladığının da farkındayız. Bu kriz
anlarında çalışanlarımız için elimiz-
den geleni sonuna kadar zorlayaca-

ğız. Emekçi arkadaşlarımızın Cum-
huriyetimizin 100. yılına yakışır,
mutlu ve huzurlu bir yaşam kurma-
ları bizim boynumuzun borcu.
Ocak ayında yapmış olduğumuz
toplu iş sözleşmesinden kaynakla-
nan bütün haklar saklı olmak üzere,
eylül ayından itibaren günlük yev-
miyelere yüzde 25, yemek ücretle-
rine de yüzde 60’lık bir artış
getiriyoruz. Yemek ücretini bütün
çalışanlarımızda aynı düzeye getire-
rek eşitliği sağlıyoruz. Yönetim ola-
rak birinci önceliğimiz gayretiniz ve
alın terinizin karşılığını bulması.
Hak edenin, hakkını alacağı bir dü-
zeni inşallah hep birlikte inşa edece-
ğiz” ifadelerini kullandı. 

Şartlar gerçekten zor

DİSK Genel-İş Sendikası Genel
Başkanı Remzi Çalışkan ise “Üreti-

yor, çalışıyor ve insanca yaşayacak
bir ücret talep ediyoruz. Yaşadığı-
mız ülke hepimize yeter ancak çalış-
tığımız halde üç ay sonra iş
sözleşmesinin anlamı kalmıyor, ek
protokol yapmak zorunda kalıyo-
ruz. Zor zamanlar ve şartlardayız.
Bu ülkede demokrasi, hukuk ve
adalet olmazsa sonuç ekonomiye
de yansır. Alın terimiz, emeğimiz,
çocuklarımızın geleceği ve ülkenin
yarınları için işçi sınıfı sorgulayarak
mücadelesini yürütmelidir. Sınıf bi-
linciyle, donanımlı bir şekilde tahlil
edip sorgulayacağız ve alın terimiz
için ses çıkaran bir işçi sınıfı oluştu-
racağız. Bu tabloda emekçilerin
mağdur olmaması için olabildiğince
gücünü katarak bir ek protokol sü-
recini bize sunan Sayın Başkanı-
mıza teşekkür ediyoruz” şeklinde
konuştu.  HABER MERKEZİ

Zulme itiraz 
eden bu 
mitinge gelsin

Saadet Partisi İstanbul İl Başkanı Ömer
Faruk Yazıcı, yarın saat 14.00’te Maltepe
Etkinlik Alanı’nda Özgür Filistin Mitingi

yapacaklarını söyledi. Yazıcı, “Partisi, kimliği, STK’sı,
aidiyeti ne olursa olsun Filistin davasına gönül ver-
miş, oradaki işgale karşı duran, zulme itiraz eden
bütün vatandaşlarımızı bekliyoruz. Tertip heyeti ola-
rak almış olduğumuz karar da şudur; alanda sadece
Türk ve Filistin bayrağı olacak. Herhangi bir siyasi
partinin, STK’nın bayrağına müsaade etmeyeceğiz.
Ortak davamız olan Filistin için bir araya geliyoruz”
dedi.

Bütün dünya biliyor

Gazze'ye düzenlenen saldırılar ve bölgede yaşanan-
larla ilgili değerlendirmelerde bulunan Yazıcı, “1946
yılından beri işgalci İsrail Filistin topraklarını işgal et-
meye çalışıyor. Filistinliler de meşru müdafaa hakkını
kullanmış oldu. Cumartesi gününden beri İsrail şid-
detli bir şekilde saldırıyor. Meseleyi şöyle değerlendir-
mek lazım; her ramazan ayında kutsalımız olan

Mescid-i Aksa’ya İs-
railli askerler tarafın-
dan ayakkabılarla
girilerek ses bombası
atılarak silahlı bir şe-
kilde oradaki Filistinli
Müslümanları öldür-
düklerini biliyoruz.
Yine Gazze’de Filis-
tinliler çocuklarını,
kundaktaki bebekle-
rini, kimi annesini,
babasını, kardeşini
evinde, sokakta şehit
olmuş şekilde bulabi-
liyor. Dolayısıyla Fi-
listinliler 70 yıldır, bu
zulüm altında yaşı-
yor. Bunu bütün
dünya biliyor” diye
konuştu. DHA

Cemal Şahan’ın 
hatırası yaşıyor

Kartal Belediyesi’nde Park ve Bahçeler Mü-
dürü olarak görev yaparken, 12 Ekim 2018
günü geçirdiği beyin kanaması sonucu haya-

tını kaybeden merhum Cemal Şahan, vefatının 5. yıl dö-
nümünde mezarı başında anıldı. Pendik Yeni Şeyhli
Mezarlığı’nda düzenlenen anma törenine merhumun ai-
lesinin yanı sıra; Kartal Belediyesi Başkan Yardımcıları
Ali Apaydın, Adem Uçar, Atatürkçü Düşünce Derneği
Kartal Şube Başkanı Hülya Arkan, Kartal Belediyesi
meclis üyeleri, birim müdürleri, merhumun yakınları ve
mesai arkadaşları katıldı.

Harika bir insandı

Anma töreninde önce merhum Cemal Şahan’ın hayatı-
nın kısa bir özeti okundu. Daha sonra merhumun eşi
Perihan İspekter Şahan, bir konuşma gerçekleştirdi. Pe-
rihan İspekter Şahan konuşmasında gözyaşlarını tuta-
mazken, merhum Cemal Şahan’ı her geçen gün daha
çok özlediğini söyledi ve kendilerini yalnız bırakmayan
Kartal Belediyesi ailesine teşekkür etti. Cemal Şahan’ın
mesai arkadaşı ve Kartal Belediyesi Başkan Yardımcısı
Ali Apaydın ise merhum müdür ile yaşadığı anılardan
ve Şahan’ın kişiliğinden bahsetti. “Hatırların bizlerle ya-
şamaya devam ediyor” diyen Apaydın, Cemal Şahan’ın
içi sevgi dolu harika bir insan olduğunu belirterek onu
tanımaktan dolayı büyük mutluluk duyduğunu söyledi.
HABER MERKEZİ

EKREM 
HACIHASANOĞLU

HABER

İLÇEDE HAYIR
İBB’DE EVET!



I rak'ın Musul kentinde 115 kişinin ölü-
müyle sonuçlanan düğün salonundaki
yangına, salonda kullanılan havai fişekle-

rin neden olduğu tespit edildi. Üsküdar Üni-
versitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi İş Sağlığı ve
Güvenliği Bölümü Öğretim Görevlisi Abdur-
rahman İnce, Musul’daki olayda 400 kişilik
salona 900 kişi davet edildiğinin ve bunun için
ilave masa sandalye koyulduğunun anlaşıldı-
ğını söyledi.

Yüksek ısılarda eriyerek damlıyor

Düğün salonunun yapımında çelik konstrüksi-
yon iskelet, beton duvarlar, kompozit panel
çatı malzemesi kullanıldığının anlaşıldığını da
dile getiren İnce, kompozit malzemenin yük-
sek ısılarda eriyerek damlama şeklinde birçok
yerde yeniden tutuşmaya sebep olduğunun
görüldüğünü kaydetti.Acil kaçış kapılarının
bulunmadığı, normal çıkış kapılarının küçük
ve bir kısmının kilitli olduğu, ayrıca bazı kurtu-
lanların bu kapıları kırarak kaçabildiğinin de
görüldüğünü ifade eden Abdurrahman İnce,
salonda ve salon tavanında yanıcı malzeme-
lerden dekorasyonların bulunduğunu belirtti.

Dekorasyon malzemeleri
çabuk yanar

Abdurrahman İnce, şunları dile getirdi:“Bu
kapalı salon içerisinde 4 adet havai fişek kulla-
nıldığı, bunlardan çıkan kıvılcımların 4 met-
reye kadar yükseldiği anlaşılmakta ve video
kaydında görülmekte. Bu kıvılcımların tavan-
daki yanıcı dekorasyon malzemelerinin tutuş-
turmasıyla yangının meydana geldiği,
yukarıdan aşağıya düşen ve yanmakta olan
dekorasyon malzemelerinin yangını yaydığı
anlaşılmakta. Yangının zehirli dumanının, olu-
şan yüksek sıcaklık ve devam eden yangından
kaçamayan kişilerin ölüm sebebini oluştur-
duğu da anlaşılıyor.”

Asla kullanılmamalı

Konuya ilişkin değerlendirmelerde bulunan
Üsküdar Üniversitesi İş Sağlığı ve Güvenliği
Bölüm Başkanı Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan da

şunları anlattı: “Havai fişek ve benzeri pirotek-
nik ürünler (kimyasal tepkimeler aracılığıyla
ısı, ses, duman, ışık gibi etkiler oluşturmak
amacıyla üretilen patlayıcı maddelerin genel
adı) kapalı hacimlerde kullanılamaz, kullanıl-
mamalı. Bu yasağa her hal ve şartta uyulmalı.
Ülkemizde de kapalı düğün salonlarına çok
dikkat edilmeli. Hele bodrum katta olup da ye-
terli kaçış imkanı olmayanlar mühürlenmeli ve
kullanılmamalı. Yeterli kaçış imkanı olanların
ise kaçış kapıları, kaçış merdivenleri sürekli açı-
labilir pozisyonda olmalı, her düğün öncesi bu
husus kontrol edilmeli.”

Perdeler çok kolay yanar

Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, özellikle kapalı
düğün salonlarında perde ve süslemelerin
kolay yanıcı malzemelerden olmaması gerekti-
ğine de vurgu yaparak, “Açık alanda havai
fişek ve benzeri piroteknik ürünler kullanıla-
caksa, mevzuatın ve kullanma kılavuzlarının
istediği tüm güvenlik önlemleri alındıktan
sonra güvenle kullanılmalı.” dedi.

Tatbikat yapılması şart

Toplantı salonları ve düğün salonlarında mak-
simum masa ve katılımcı sayısının önceden
belirlenmesi ve oturma planlarının belediye
onaylı olarak girişte herkesin görebileceği şe-
kilde ilan edilmesi gerektiğini de anlatan Dr.
Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, şöyle devam etti:
“Yangın söndürme sistemleri ve yangın
anında kaçış yollarını gösteren aydınlatma sis-
temleri devreye girmeli. Bu gibi toplantı salon-
larında mayıs ayında (evlilik törenlerinin
yoğunluğu başlamadan önce) itfaiye ile bir-
likte en az bir adet tatbikat yapılmalı. Bu tatbi-
katlarda görülen eksikler en kısa zamanda
düzeltilmeli. Yangın söndürme sistemleri ku-
rulmuş ve faal çalışır durumda olmalı. Yeterli
sayıda yangın tüpü de bulunmalı. Bu tip
büyük kayıplı yangın ülkemizde olmamasına
rağmen bizde de bu ve benzeri salonların ol-
duğu bildiğimiz durum. Bu gibi vahim bir du-
rumla karşılaşmamak için bugünden önlem
alalım.” HABER MERKEZİ
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Irak'ın Musul kentinde 115 kişinin ölümüyle sonuçlanan düğün 
salonundaki yangının salonda kullanılan havai fişeklerden
kaynaklandığına dikkati çeken uzmanlar, ülkemizde de benzer salonların
bulunduğuna ve gerekli önlemlerin alınması gerektiğine vurgu yaptı

Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan’ın özet
bilgi verdiği havai fişek kullanma
talimatı da şöyle:
18 yaşını doldurmuş yetkililer 
tarafından kullanılabilir.
Dış mekanlarda ve sadece açık
alanlarda kullanılması zorunludur.
Kişilere ve yanıcı maddelere en az
80 metre mesafede olmalı.
Çevrede ve gökyüzünde engelleyici
bir unsur olmamasına dikkat 
edilmeli.
Ürün; ok yönü yukarı bakacak 
şekilde sert ve düz zemine
yerleştirip, sabitlenmeli.
Ateşleme esnasında vücudun hiç-
bir kısmı ürünün üzerinde olmaya-
cak şekilde yan durarak ateşleme
fitil etiketi yırtılmalı.
Fitili en uç kısmından ateşleyerek
sırt dönük bir şekilde ve hızlı
adımlarla en az güvenlik mesafesi
olan 40 metre kadar uzaklaşılmalı.
Ürünün yanmaması veya tamamı-
nın bitmeden patlamadığı durum-
larda en az 15 dakika beklenmeli.
Tekrar yakma girişiminde bulunul-
mamalı. Ürün alınan yere iade edi-
lene kadar güvenli şekilde
saklanmalı. Bu ürün yalnızca mülki
amirliklerden izin almak koşuluyla
kullanılır. Ateşleyici belgesi olma-
dığı halde kullandığı belirlenenler
hakkında adli ve idari işlem yapılır.

Havai fişek
kullanım tatbikatı

Zihni Manzaralar
görücüye çıktı
DAP Holding’in sanata ve sanatçıya verdiği destekle kurulan RS Sanat Alanı’nın ikinci sergisi
‘Zihni Manzaralar’ Marcus Graf küratörlüğünde sanat severlerle buluştu. DAP Holding’in
desteğiyle gerçekleştirilen, sanat ve toplum için doğa ve şehrin anlamını gözden geçiren ‘Zihni
Manzaralar’ sergisi, dokuz güncel sanatçının eserlerine ev sahipliği yapıyor

Filiz Yılmaz tarafından Nisan 2023’te
Koşuyolu’nda kurulan RS Sanat Alanı
‘nın ‘Zihni Manzaralar’ sergisinde doğa-

nın güzel, mistik ve ilahi taraflarını ortaya koyan
Adem Kıpçak, Ayşima Melike Kuş, Gültaze Gündüz,
Özge Kahraman ve Selin Sade Çöplü’nün yanı sıra
insan ve doğa arasındaki ilişkiyi ele alan Berkan
Baycan, İlyas Arapoğlu, Yeşim Pektok ve Zeynep
Neris Kaplan’ın eserleri yer alıyor. Zihni Manzara-
lar Sergisi 13 Kasım tarihine kadar ziya-
ret edilebilecek.

Dikkat çekmek istiyoruz

RS Sanat Alanı Kurucusu Filiz Yılmaz
’Zihni Manzaralar’ sergisi ile doğanın iyi-
leştirici gücüne ve doğa ile insan arasın-
daki ilişkiye dikkat çekmek istediklerini
söylüyor. Sanatın da tıpkı doğa gibi iyileş-
tirici bir güce sahip olduğunu ifade eden
Filiz Yılmaz, “Sanat ve doğa birbirinin
içinde iki gizli kavram gibidir. RS Sanat

Alanı'nın ‘Zihni Manzaralar’ başlıklı sergisinde
doğa ile şehrin sanat ve toplum açısından anla-
mını inceleyen dokuz çağdaş sanatçının yer alma-
sının nedeni de budur. ‘Zihni Manzaralar’
sergisiyle, doğanın büyülü ve manevi yönlerinin
yanı sıra doğaya ve onun şehirdeki kültürel formla-
rına dair çeşitli fikirleri ortaya koyan eserleri sanat
severlerle buluşturduğumuz için çok heyecanlıyız”
diye konuştu. HABER MERKEZİ
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İ srail ordusu (IDF) yaptığı yazılı açıkla-
mada, Hamas'ın askeri kanadı İzeddin el-
Kassam Tugayları üyelerinin Gazze'de

tüneller ve evlerin altının yanı sıra sivillerin
yaşadığı binalarda gizlendiğini savundu. Ha-
mas'ın silahlı kanadının İsrail'e savaş açtığı
belirtilen açıklamada, "Gazze şehri askeri
operasyonların yapıldığı bir bölgedir. IDF,
Gazze Şehri'ndeki tüm sivillerin kendi güven-
likleri ve korunmaları için güneydeki evlerin-
den tahliye edilmesi ve haritada gösterildiği
gibi Gazze Vadisi'nin güneyindeki bölgeye ta-
şınması çağrısında bulunuyor. Bu tahliye sizin
güvenliğiniz içindir." ifadeleri kullanıldı. Açık-
lamada, "Gazze şehrine (Gazze'nin kuzeyine)
ancak buna izin veren başka bir duyuru yapıl-
dığında dönebileceksiniz. Gazze şehri sivilleri,
kendinizin ve ailelerinizin güvenliği için gü-
neye geçin ve sizi canlı kalkan olarak kulla-
nan Hamas teröristlerinden uzaklaşın."
ifadelerine yer verildi. Gazze'deki Filistinlilere
sınırdaki çitlerden uzak durmaları uyarısı ya-
pılan açıklamada, "Önümüzdeki günlerde İs-
rail Silahlı Kuvvetleri, Gazze Şehri'nde önemli
operasyonlara devam edecek ve sivillere
zarar vermemek için yoğun çaba gösterecek."
denildi.

Milyonlarca insan çaresiz

Birleşmiş Milletler Çocuklara Yardım Fonu
(UNICEF), İsrail saldırıları altındaki Gazze Şe-
ridi'nde bir milyon kişinin gidecek güvenli yeri
olmadığını duyurdu. UNICEF MENA'nın X sos-
yal medya hesabından konuyla ilgili yazılı
açıklama yayımlandı. Açıklamada, şu ifadeler
kullanıldı: “Gazze'den gelen görüntüler kor-
kunç. Kurbanlar arasında çok sayıda çocuk

var. Bir milyon kişinin gideceği güvenli bir yeri
yok. Bu kabul edilemez, şiddet derhal son bul-
malı." UNICEF Sözcüsü James Elder, BM Ce-
nevre Ofisi'nin haftalık basın toplantısında,
İsrail-Gazze çatışmasına ilişkin değerlendir-
melerde bulundu. Elder, "Çocukların güvenliği
için Gazze'de ateşkese ve insani koridora ihti-
yaç var” dedi.

BM ses yükseltti

BM Sözcüsü Stephane Dujarric, konuya ilişkin
AA muhabirine yazılı açıklama yaptı. Dujarric,
İsrail ordusunun Gazze'deki İnsani İşler Koor-
dinasyon ve Güvenlik Ofisi'ne gece yarısından
hemen önce bilgi verdiğini belirtti. Bu çerçe-
vede İsrail ordusunun Gazze'deki sivillerden
1,1 milyonunun yerlerinden ayrılarak bölge-
nin güneyine geçmelerini istediğini bildirdi-
ğini aktaran Dujarric, "Bunun aynı zamanda
BM personeli ve aralarında okullar ve sağlık
merkezlerinin de bulunduğu BM tesislerinde
kalan kişiler için de geçerli olduğu duyu-
ruldu." açıklamasında bulundu. Dujarric, İsrail
ordusunun Gazze nüfusunu yerinden ayrıl-
maya zorlamasının çok yıkıcı sonuçları olaca-
ğını kaydederek, karardan vazgeçmesini
istediklerinin altını çizdi.

İsrail'in yaptığına tepki

"BM güçlü bir şekilde İsrail ordusunun bu
yönde talimatına karşı çıkıyor ve iptal edilme-
sini talep ediyor." ifadelerini kullanan Dujarric,
böyle bir hamlenin halihazırda çok kötü olan
durumu "trajediye" çevireceğini vurguladı. Fi-
listin hükümet medyası: İsrail'in Gazze sakin-
lerinin güneye geçmeleri çağrısına aldırış
etmeyin Gazze Şeridi'ndeki hükümete bağlı

medya ofisi, kentteki vatandaşlara "işgalin
psikolojik savaş kapsamındaki girişimlerine
aldırış etmemeleri" çağrısında bulundu. İsrail
ordusunun, Gazze'deki sivillerden 1,1 milyo-
nunun yerlerinden ayrılarak bölgenin güne-
yine geçmelerini istemesi üzerine, Gazze'deki
hükümete bağlı medya ofisinden konuya iliş-
kin basın açıklaması yapıldı. "İşgal, vatandaş-
lar arasında kafa karışıklığı çıkarmayı ve iç
cephemizin birliğine zarar vermeyi amaçla-
yan bazı yalan propaganda haberlerini çeşitli
yollarla yayınlamaya ve aktarmaya çalışıyor."
ifadelerine yer verilen açıklamada, vatandaş-
lara "işgalin psikolojik savaş kapsamındaki
girişimlerine aldırış etmemeleri" çağrısında
bulunuldu. Açıklamada, söz konusu girişimler
arasında uluslararası kuruluşlardaki bazı çalı-
şanların kentin güneyine gitmelerinin isten-
mesi yönünde söylemlerin de olduğu
kaydedilerek, "Bu kurumların ekipleri hala ye-
rinde." ifadesi kullanıldı.

Filistinliler hastaneye sığındı

İsrail ordusunun uyarısının ardından yüz bin-
lerce Filistinli evlerini terk ederek, Şifa Hasta-
nesi'ne sığınmaya veya hastanenin çevresine
çadırlar kurmaya başladı.  İsrail devlet tel-
evizyonu KAN, askeriyeye ait buldozerin işgal
altındaki Batı Şeria'nın Huvara beldesinde lo-
kantayı yıktığına dair görüntülere yer verdi.
Yediot Ahronot gazetesinde yer alan haberde
söz konusu lokantada "Hamas'ın İsrail'in gü-
neyindeki Yahudi yerleşim birimlerine saldı-
rısı sırasında Gazze'ye kaçırılan bir İsrailli
kadının resminin reklam amaçlı kullanıldığı"
kaydedildi. Habere göre, olaya tepki gösteren
bazı yerleşimciler bölgeye gelerek lokantayı
yıkma girişiminde bulundu; İsrail güçlerinden
dükkanın yıkılması talep edildi. Aynı talebi Sa-
mira Yerleşim Konseyi Başkanı Yossi Da-
gan'ın da Merkez Bölge Komutanlığına
iletmesi üzerine bölgeye gelen askeri güçler
dükkanı yıktı, lokanta sahibini de "tehlikeli
propaganda" gerekçesiyle gözaltına aldı.

İsrail zırhlı araç sevkiyatını artırdı

Abluka altındaki Gazze Şeridi'ni 7 Ekim Cu-
martesi gününden beri bombardıman altında
tutan İsrail ordusu, bir yandan da sınıra yığı-
nak yapıyor. AA ekibi, düzinelerce tank ve
zırhlı aracın sınır bölgesine sevk edildiğini gö-
rüntüledi. Gazze tarafından ise İsrail'in saldırı-
larına karşılık roketler atılmaya devam ediyor.

Mescid-i Aksa'ya girişlere
engel oldular

Kudüs İslami Vakıflar İdaresine göre İsrail
polisi, cuma namazını Aksa'da eda etmek
için Doğu Kudüs'ün Eski Şehir bölgesine git-
mek isteyen özellikle 50 yaş altı erkeklere
zorluk çıkararak izin vermedi. Eski Şehir'in
Şam Kapısı'ndan girenlere kimlik kontrolleri
yapılırken, alanda uzun kuyruk oluştu. Öte
yandan Eski Şehir'deki İsrail güvenlik güçle-
rinin sayısının artırıldığı görüldü. Adının açık-
lanmasını istemeyen ve 65 yaşında
olduğunu belirten İsrail vatandaşı Filistinli,

AA muhabirine yaptığı açıklamada İsrail po-
lisinin kendisini Mescid-i Aksa’nın kapısın-
dan çevirdiğini ve içeri girmesine izin
verilmediğini belirtti. Şeyh Cerrah Mahallesi
sakini ve Yahudi yerleşimcilerin doğup büyü-
düğü evinden zorla çıkarmaya çalıştığı
Fatma Ebu Salim (74) de Aksa'ya her cuma
namazı geldiğini ve tüm engellemelere rağ-
men geleceğini ifade etti. İslam ve Arap ale-
mini yardıma ve yanlarında durmaya
çağıran Ebu Salim, "(İsrail) Aksa'ya gitme-
mize, Eski Şehir'e gelmemize engel oluyor-
lar. Bizi buradan uzaklaştırmak istiyorlar."
diye konuştu.

Gazze'nin güneyine taşınıyorlar

UNWRA İletişim Direktörü Juliette Touma
yaptığı yazılı açıklamada, İsrail makamlarına
okullar dahil olmak üzere UNRWA sığınakla-
rındaki tüm sivillerin korunması çağrısında
bulundu. Touma, "Söz konusu BM tesisleri
her zaman korunmalı ve asla uluslararası in-
sancıl hukuk kapsamında saldırıya uğrama-
malıdır." ifadelerini kullandı. UNWRA İletişim
Direktörü, çalışmalarını, Filistinli yetkililere
ve mültecilere desteklerini sürdürmek için
operasyon merkeziyle personelini Gazze'nin
güneyine taşıdıklarını belirtti. İsrail ordusun-
dan sabah saatlerinde yapılan yazılı açıkla-
mada, Gazze sakinlerine evlerini
boşaltmaları için çağrı yapılmıştı. Açıkla-
mada, Gazze sakinlerinin haritada gösteril-
diği gibi Gazze Vadisi'nin güneyine gitmeleri
istenmişti. İsrail'in Gazze'ye bir haftada attığı
bomba ABD'nin Afganistan'a bir yılda attığına
eşdeğer Libya'daki eski bir Birleşmiş Millet-
ler (BM) savaş suçları soruşturmacısı olan
askeri danışman ve uluslararası alanda
uzman Marc Garlasco, Washington Post'a
verdiği röportajda, ABD'nin Afganistan'a bir
yılda attığı bombayı İsrail'in, çok daha küçük
ve yoğun nüfuslu bir bölge olan Gazze'ye bir
haftada attığını belirtti. Aynı zamanda Ulus-
lararası Ceza Soruşturmaları Enstitüsü'nde
eğitmen olarak görev yapan ve şu anda Uk-
rayna'daki savaş suçlarıyla ilgili oluşturulan
ekiplere eğitim veren Garlasco, İsrail-Filistin
çatışmasında hataların büyüyeceğini söyledi.

İsrail 6 günde 6 bin bomba attı

Garlasco, "İsrail, Gazze'ye 6 günde 6 bin
bomba attı. Afganistan'daki savaş sırasında
bir yılda en fazla atılan bomba ve diğer mü-
himmatların sayısı 7 bin 423 civarında. Ay-
rıca BM raporuna göre NATO, Libya'daki tüm
savaş boyunca 7 bin 600'den fazla bomba ve
roket atıldığını açıkladı." dedi.Öte yandan ga-
zete, İsrail'in Gazze Limanı'na düzenlediği bir
saldırıda beyaz fosfor kullandığını gösteren
görüntüler üzerine bazı soru işaretlerinin
oluştuğunu yazdı. Gazetede, "The Washing-
ton Post tarafından doğrulanan ve çarşamba
günü çekilen bir videoda, iki top mermisinin
ateşlendiği ve sonra beyaz duman yükseldiği
görülüyor. Tartışmalı bu mühimmat sivillere
karşı kullanıldığında ciddi zarara yol açabi-
lir." ifadesine yer verildi. AA

İsrail ordusu, abluka altındaki Gazze Şeridi'nin kuzeyinde yaşayan ve yaklaşık 1,1 
milyon kişiden oluştuğu belirtilen Filistinlilerden bölgenin güneyine geçmelerini istedi

Hamas'ın silahlı kanadı İzzeddin el-Kassam Tu-
gayları, 7 Ekim sabahı İsrail'e "Aksa Tufanı"
adıyla kapsamlı saldırı başlatmıştı. Gazze'den
İsrail yönüne binlerce roket atılırken, Filistinli
silahlı gruplar Gazze-İsrail sınırındaki Beyt
Hanun-Erez Sınır Kapısı'na baskın düzenleye-
rek burayı ele geçirmişti.Silahlı gruplar daha
sonra buradan İsrail içindeki yerleşim yerle-
rine girmiş, İsrail ordusu da onlarca savaş
uçağıyla Gazze Şeridi'ne saldırı başlatmıştı.

Gazze'den düzenlenen saldırılarda 1300 İsrail-
linin hayatını kaybettiği, 3 bin 300 İsraillinin
yaralandığı aktarılmıştı. Filistin Sağlık Bakan-
lığı, İsrail'in saldırılarında Gazze'de 500'ü
çocuk, 276'sı kadın olmak üzere 1537 kişinin
hayatını kaybettiğini, 6 bin 612 kişinin yaralan-
dığını duyurmuştu. Ayrıca Batı Şeria'da İsrail
güçlerinin ve Yahudi yerleşimcilerin saldırıla-
rında 36 Filistinlinin öldüğü, 650 kişinin yara-
landığı belirtilmişti.

Çok sayıda insan öldürüldü

ISRAIL ZULMU
DEVAM EDIYOR

Batı medyası

zulme
kör kaldı
İngiliz gazeteci ve yönetmen Harry
Fear, “BBC gibi kötü şöhretli kuruluşlar,
İsrail-Filistin çatışmasında tarafsızlık
ilkesine rağmen olağanüstü dil ifadeleri
sergiledi. Bu, sözde tarafsız habercilikte
açık bir 'delilik' örneği” dedi

İngİlİz gazeteci ve yönetmen Harry Fear, Batı
medyasının İsrail-Filistin çatışmasını haberleşti-
rirken taraflı tutum sergilediğini belirterek, "Bu

haberler, yüzlerce hatta binlerce Filistinlinin öldürüleceği ve
Batı kamuoyunda bunun durdurulması gerektiğine ilişkin
bir algının olmadığı anlamına geliyor." dedi. İsrail'in abluka
altındaki Gazze Şeridi'ne 2014'te başlattığı savaşın siviller
üzerindeki etkilerini konu alan 2019 yapımı Gaza: Still
Alive (Gazze: Hala Hayatta) belgeselinin yönetmeni, gaze-
teci Harry Fear, AA muhabirine, ana akım Batı medyasının
İsrail-Filistin çatışmasını aktarırken kullandığı dili değer-
lendirdi. Fear, 2012 ve 2014'teki şiddetli çatışmalarda Gaz-
ze'de gazetecilik yaptığını aktararak, “Şu anda
gördüğümüz şey bir kan gölü. İsrail halkı adına Gazze hal-
kından intikam almak için tasarlanmış toplu kıyım” ifade-
sini kullandı.

Savaş kuralları aşıldı

Açık hava hapishanesine dönüştürülen Gazze'de işgalin
son perdesinin sergilendiğini ifade eden Fear, şu görüşlerini
paylaştı: “İsrail tarafından yapılan kara harekatının aylarca
sürebileceği konuşuluyor ki bu durumda Gazze'deki statü-
konun yeniden belirlenmesi ve İsrail askerleri tarafından ta-
mamen işgal edilmesi söz konusu. Bunun amacı,
Hamas'ın yönetim kapasitesini ortadan kaldırmak ve
Gazze Şeridi'ndeki yönetim olmaktan çıkarmak. Gaz-
ze'deki bu şiddet nöbetlerinde daha önce de olduğu gibi
savaş yasaları ve kuralları çoktan aşıldı.”

Tarafsız habercilik kalmadı

Fear, İngiliz yayın kuruluşu BBC'nin bölgedeki çatışmaları
haberleştirirken, Gazze'de öldürülenler için "öldü", İsra-
il'dekiler içinse "öldürüldü" ifadesi kullandığını anımsata-
rak, "BBC gibi kötü şöhretli kuruluşlar, İsrail-Filistin
çatışmasında tarafsızlık ilkesine rağmen olağanüstü dil ifa-
deleri sergiledi. Bu, sözde tarafsız habercilikte açık bir 'deli-
lik' örneği." diye konuştu. Batı'daki ana akım medya
kuruluşlarının, Filistinli sivillerle empati geliştirmediklerini
ifade eden Fear, şunları kaydetti:“Filistinliler, İsrailli yetkili-
lerin deyimiyle fiilen insan olmayan 'insansı hayvanlar' ola-
rak kategorize edildi ve ana akım medya hikayeyi bu
şekilde ele alıyor. İsrail-Gazze çatışmasına ilişkin baskın
anlatı İsrail'in bakış açısına dayanıyor. Bu da basitçe, İsrail-
lilerin hayatlarının çok fazla yüceltildiği, Filistinlilerin ha-
yatlarına ise hiçbir önem atfedilmediği anlamına geliyor.”

Filistinlilere zulmediliyor

Fear, son çatışmaların Gazze'deki Hamas'a bağlı silahlı
gruplar tarafından başlatıldığının göz ardı edilemeyeceğini
kaydederek, "Batı medyasında çatışmanın sadece bu son
yaşananlarla çerçevelenmesi 16 yıllık baskı ve kuşatmayı
yok sayıyor. Gazze'ye yönelik devam eden savaş, Filistinli-
lerin insan haklarının, medeni haklarının, siyasi ve ekono-
mik haklarının, gerçekten de insan olma haysiyetinin
tamamen reddedilmesi, büyük ölçüde ırksal üstünlük ve
tahakküm ideolojisine dayanıyor." değerlendirmesinde bu-
lundu. Tahakküm ideolojisinin Batı dünyasında da kabul
gördüğüne dikkati çeken Fear, "Hamas'ın son şiddet olay-
larını başlattığı gerçeği, hikayenin Batı medyasında nasıl
anlatıldığının da çıkış noktası. Bu nedenle, Batı'nın anlatı-
sıyla uyumlu söylemlerin medyayı şekillendirmesi, 
Gazze'deki insanların bakış açısı ve görüşlerine neredeyse
hiç sempati oluşturulmaması oldukça doğal." görüşünü
aktardı.

Batı medyası uyuyor

İngiliz gazeteci, İsrail-Gazze çatışmasıyla ilgili yalan ve
manipüle edici haberlerin hızla yayıldığına vurgu yaparak,
"Bu, İsrail ve Filistinliler arasında devam eden bir savaş ve
bunun bir parçası da enformasyon savaşı. Bu bir propa-
ganda savaşı." ifadesini kullandı. İsrail televizyon kanalın-
dan bir gazetecinin, canlı yayında "Hamas'ın 40 İsrailli
bebeğin kafasını kestiği" yönündeki yalan haberi aktarma-
sına değinen Fear, şunları dile getirdi: "İsrailli gazetecinin
kulaktan kulağa dolaşan ve dedikodudan ibaret olan bu id-
diayı duyurmasının ardından haber İngilizce yayın yapan
Batı medyasında hızla yayıldı. 
Hatta büyük Londra gazeteleri gerçek olmamasına rağ-
men haberi birinci sayfalarına taşıdı. Peki, Hamas'ın 40 ço-
cuğun kafasını kestiği doğru mu? Görünüşe göre bu doğru
değil çünkü ortada hiçbir kanıt yok. İsrail polisi de İsrail
ordusu da bunu doğrulamadı." Fear, Batı medyasının, İs-
railli sivillerle ilgili doğrulanmamış bilgileri gündeme taşır-
ken, Filistinli sivillerin yaşadıklarına yeterince yer
vermemesini "ikiyüzlülük" şeklinde niteleyerek, "Gazze'de
çocuklar yıllardır katlediliyor. İsrail'in hava bombardıman-
larında 'kafaları kesildi' ancak bu Batı medyasında çok az
ya da hiç yer almıyor. Bunun yerine, Hamas'ın ilk katliam-
larına ve İsrail'in intikam misyonunun Filistinli sivillere
bedel ödetmesine odaklanılıyor." dedi. AA
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C ansu Dere, Anadolu Sağlık
Merkezi ve Anadolu Efes Spor
Kulübü iş birliğiyle gerçekleşti-

rilen "Pembe Top Sahada" proje-
sinin bu yılki gönüllü destekçisi

olarak seçildi. Bugün oyna-
nan Anadolu Efes SK -
Real Madrid maçında,
Pembe Top inisiyatifi,
erken teşhisin hayat kur-
tardığını hatırlatmak için
önemli bir rol üstlendi.
Anadolu Efesli sporcular,
proje için özel olarak ha-

zırlanan formalarla sahaya
çıktılar ve maç, Cansu De-

re'nin Pembe Top ile gerçekleş-

tirdiği hava atışıyla başladı.

Kadınlara çağrı yaptı

Pembe Top Sahada projesi ile kadın-
ları sağlıklarını takip etmeye davet
etme fırsatını çok heyecanlı bir şekilde
paylaşan Cansu Dere, "Sağlığımız en
değerli varlığımızdır ve onu korumak
için yapabileceğimiz pek çok şey bu-
lunmaktadır. Özellikle 40 yaşından
sonra yılda bir mamografi taraması
yapmak ve doktor kontrolüne gitmek,
kadınlar için hayati öneme sahiptir.
Tüm kadınları, bu basit ancak hayat
kurtaran adımı atmaya ve sevdikleri
kadınları da bu konuda teşvik etmeye
çağırıyorum" dedi.
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HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

18:55 Hava Durumu
19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasa Ekranı
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasa Ekranı
20:55 Hava Durumu
21:00 Seda Öğretir İle 
Zincirleme Reaksiyon
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu

00:00 -
02:05 Seksenler
03:20 Diriliş Ertuğrul
04:25 Seksenler
05:35 İncir Ağacı
06:45 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15 Seksenler
15:55 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Sen Türkülerini
Söyle

06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

02:00 Korkunç 
Salgın
03:30 Güzel Köylü
05:30 Aramızda Kalsın
07:00 Benim Tatlı Yalanım
09:45 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide Yetiş ile 
Yeniden Başlasak
16:30 Güzel Köylü
18:15 Star Haber
19:00 Yalı Çapkını
20:00 Yalı Çapkını

14:00 Günün İçinden
14:40 Haber Bülteni
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile
Son Nokta

00:00 -
00:15 Üç Kız 
Kardeş
02:30 Poyraz Karayel
04:45 Güneşi Beklerken
07:00 Yabancı Damat
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D 
Ana Haber
20:00 Arka Sokaklar

01:20 Dizi
03:50 Mutfak 
Bahane
05:50 Bir Küçük Gün Işığı
07:00 Kahvaltı Haberleri
08:30 Nihat Hatipoğlu
Sorularınızı Cevaplıyor
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Ateş Kuşları

04:30 Bu Tabak 
Kimin?
06:00 Kefaret
07:45 İlker Karagöz İle Çalar
Saat Hafta Sonu
10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:00 En Hamarat Benim
15:00 Bu Tabak Kimin?
17:30 Kirli Sepeti
19:00 Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 Kirli Sepeti
22:30 Adım Farah
23:45 Orta Sayfa

00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
09:00 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef 
Türkiye All Star
16:00 Zuhal Topal'la
Yemekteyiz
20:00 Masterchef 
Türkiye All Star

12:00 Haber 
Bülteni
15:00 Haber Bülteni
15:15 Ekosistemlere 
Yeni Bakışlar
16:00 Haber Bülteni
16:20 Ne Yapsak?
17:00 Haber Bülteni
17:15 Adnan Şahin ile 
Büyük Sofra
18:00 Meseleler
19:00 Ana Haber
21:00 Gerçek Fikri Ne?

00:00 Gece Haberleri
01:00 Eşit Ağırlık
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00 Özgür İfade
23:00 Okan Bayülgen ile 
Uykusuzlar Kulübü

00:00 -
00:15 Kızılcık
Şerbeti
03:00 Aile
05:30 Gelsin 
Hayat Bildiği Gibi
08:00 Bu Sabah
10:00 Kuzey Yıldızı: İlk Aşk
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan 
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Kızılcık Şerbeti

Her sene Ekim ayı, "Meme Kanseri Farkındalık Ayı" olarak kabul
edilir ve bu projenin destekçisi olarak bu yılın gönüllü ismi,

başarılı oyuncu Cansu Dere oldu. 12 Ekim 2023 tarihinde Sinan
Erdem Spor Salonu'nda düzenlenen etkinlik, Cansu Dere'nin

Pembe Top ile gerçekleştirdiği hava atışıyla resmen başladı

PEMBE TOP
CANSU’NUN 
elInde

Aleyna bile
parasız  kaldı
Genç şarkıcı Aleyna Tilki, son dönemde yaptığı açıklamalar ve
paylaşımlarıyla dikkatleri üzerine çekiyor. Tilki, bir dönem maddi
sıkıntılar yaşadığını ve hatta parasız kaldığını açıklayarak, “O
zaman bile parasızlıkla eğlendiğim oluyordu” dedi

GEÇTİğİMİz yıl depresyona girdiğini açıkla-
yan aleyna Tilki, bu sefer de konserlere ara
verdiği dönemde maddi sıkıntı yaşadığını

itiraf etti. Genç şarkıcı, "Bir dönem konserlerime
ara verdim çünkü canım istemedi. Sektördekiler
'aleyna, parasız kalmamalısın, çalışmaya
devam etmelisin' gibi şeyler söylüyorlardı. Ben
ise çalışmak istemiyordum ve para kazanmanın
beni tehdit etmediğini düşünüyordum" şeklinde
konuştu. Tilki, şu anda sadece bir sırt çantasıyla
hayatını idame ettirebileceğini ve istediği tak-
dirde farklı bir iş yapabileceğini belirtti. ay-
rıca, kendi müzik listesini çalarak kokteyl
yapmayı ve farklı mekanlarda çalışmayı dü-
şündüğünü ifade etti. konserlere geri dön-
mek istediğini vurgulayan Tilki, geçmişte
konserlerden uzak kaldığı dönemlerde
maddi sıkıntı yaşadığını söyledi. 

Para umurumda değil diyordum

Genç şarkıcı Tilki, “Bir dönem konserle-
rime ara verdim çünkü canım istemedi.
Sektördekiler ‘aleyna parasız kalmama-
lısın, çalışmaya devam etmek zorunda-
sın’ gibi şeyler söylüyorlardı. Ben de
çalışmak istemiyordum. Ve para beni
tehdit edecek bir unsur olmuyordu.
‘Para kazanmak benim umurumda
değil’ diyordum” ifadelerini kullandı.
Canım isterse başka iş yaparımaleyna
Tilki konuşmasının devamında şunları
söyledi: “Ve şu anda bir sırt çanta-
sıyla da hayatımı geçindirebilirim.
yaşım genç. Canım isterse
gidip başka bir iş de yapabili-
rim. Hatta kendi playlist’imi
çalıp kokteyl yapıp çalışmak
istediğim mekânlar bile
oldu. konserlerim olacak
tabii. Şu anda da çıkmak is-
tiyorum. Hatta konserlere
çıkmadığım bir dönem para-

mın bayağı azaldığı olmuştu. O
zaman bile onun olmayışıyla eğ-

lendiğim oluyordu. Sokakta o
kadar çaresiz insanlar var ki benim

bulunduğum durum hiçbir şey."

Özgü Namal geri dönüyor
Gold Film, FOX için üreteceği "Kızıl Goncalar" adlı dizinin okuma
provasını dün gerçekleştirdi. Özgü Namal, Özcan Deniz ile
başrolü paylaşacağı bu yapım için çekimlere hazırlanıyor

ÖZGÜ Namal, 9 yıl süren oyunculuk arası-
nın ardından muhafazakar bir ailenin ge-
lini Meryem karakterine hayat verecek.

Dün, Maslak'ta gerçekleştirilen dizi okuma
provasına katılan ünlü oyuncu, Mert
Turak ile birlikte başrolleri paylaşacak.
Dizinin senaryosu Necati Şahin'e ait
olup, yönetmen koltuğunda Ömür Atay
bulunacak. Çekimlerin ay sonunda
başlaması planlanıyor."Kızıl Goncalar"
dizisinde iki farklı toplumsal kesime ait
olan doktor Levent ve Meryem'in yolla-

rının kesişen hikayesi anlatılacak. Ayrıca,
Şerif Erol, Hazal Türesan, Sitare Akbaş,

Mina Demirtaş, Erkan Avcı, Duygu Sarışın,
Selen Öztürk ve Asiye Dinçsoy gibi isimler de

dizinin önemli rollerini üstlenecek.

Reklam peşine mi düştü?
Son olarak Kubilay Aka ile aşk yaşayan Danla Bilic,
oyuncuyla ayrılığının hemen ardından rapçi Emirhan
Çakal ile birlikte olduklarını duyurmuştu. Geçtiğimiz
akşam birlikte Edis konserine giden ikiliden Bilic, Çakal
ile reklam aşkı yaşadıklarına dair iddialara yanıt verdi

Makyaj videoları ile bir anda
büyük bir izleyici kitlesine ulaşan
ve sonrasında fenomen olan Danla
Bilic'in doğum gününde ortaya
çıkan yeni aşkı sosyal medyayı sal-
lamıştı. Ünlü ismin, 'İmdat İmdat'
şarkısıyla büyük ses getiren rapççi
Emirhan Çakal ile birlikte olduğu
ortaya çıkmıştı. Çakal, Bilic ile
dudak dudağa po-
zunu paylaşmıştı.
Danla ise aşk poz-
larını "Diğer yarım"
diyerek yayınla-
mıştı. Danla Bilic
ile Emirhan Çakal,
son olarak şarkıcı
Edis'in Harbiye

Cemil Topuzlu açıkhava Tiyatro-
su'ndaki konserine gitti. Çakal'dan
hemen önce oyuncu kubilay aka ile
aşk yaşan Bilic, hızlı aşk hayatıyla
ilgili soru üzerine basın mensupla-
rına öfkelendi. 

Aşk olsun!

Sosyal medya fenomeni, yeni ilişki-
sinin reklam aşkı ol-
duğu iddialarına ise
şöyle yanıt verdi:
“aşk olsun arkadaş-
lar. Canım öyle isti-
yor ben de öyle
yapıyorum. Şimdiki
hedefim Çakal'dı,
onu da tutturdum.”
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Beşiktaş Teknik Sorumlusu Burak Yılmaz, zor bir görevi üstlendiğini belirterek, “Bu pozisyona layık
olmaya çalışıyorum. Koca bir camiayı temsil ediyorum. Her şeyin farkındayım” açıklamasında bulundu

İspanya'nın Real Madrid takımında forma giyen 18 yaşındaki milli futbolcu Arda Güler, Avrupa'da top koşturan
21 yaş altı en iyi genç oyuncuya verilen "Golden Boy" (Altın Çocuk) ödülü için finale kalan 25 isimden biri oldu

Eczacıbaşı
iddialı!

Altın çocuk Arda Güler mi?

VodafonE Sultanlar Ligi’nin ilk haftasında yarın
Türk Hava Yolları ile karşılaşacak turuncu-beyazlı
oyuncular, yeni sezonla ilgili hedeflerini AA muha-
birine anlattı. Takım kaptanı Tijana Boskovic, yeni-
den takıma döndüğü için çok mutlu olduğunu
belirterek, "Burada 9. sezonumu geçireceğim. Bu
sezon mücadele edeceğimiz organizasyonlarla ilgili
kendimi çok motive olmuş hissediyorum. Biz, çok
güçlü bir takımız. Umarım her geçen gün gelişiriz ve
çok iyi bir sezon yaşarız." diye konuştu.

İyi takımlarla oynuyoruz

Ligdeki rekabetçi ortamla ilgili düşüncelerini aktaran
Boskovic, "Bence her zaman çok iyi takımlarla karşı-
lıyoruz. Avrupa’da ve Türkiye’de çok güçlü rakiplerle
oynayacağız. Bizim oyunumuz da birlikte oynadıkça
gelişecektir. Ben, bu rekabetçi ortamda iyi bir sezon
geçireceğimizi düşünüyorum." değerlendirmesinde
bulundu. Boskovic, takıma yeni transfer olan oyun-
culardan memnun olduğunu aktararak, "Yeni trans-
ferlerimiz gerçekten de çok güçlü oyuncular. Çok
tecrübeliler ve potansiyelliler. Takımımızın bu se-
zonki kadro kalitesinden dolayı mutluyum. Yeni
transfer ettiğimiz oyuncular, gerçekten de çok kaliteli.
Onlarla beraber oynayacağım için sabırsızlanıyo-
rum." ifadelerini kullandı. Sezon öncesi takımdaki
havaya ilişkin de konuşan Boskovic, "Çok fazla an-
trenman yapma şansı bulamadık ama hissettiğim
kadarıyla atmosfer çok iyi. Takım arkadaşlarımdan
çok güzel enerji hissettim. Umarım bu durum sezon
boyunca aynı kalır." şeklinde görüş belirtti.

Güzel bir sezon bizi bekliyor

Boskovic ile takım kaptanlığını üstlenen Simge Aköz
ise milli takımla mükemmel bir yaz geçirdiğini dile
getirerek, "Çok uzun zamandır finallerde kaybedip,
sonuca ulaşamadığımız anlar yaşamıştık. Bu sene
milli takıma katılan arkadaşlarımızla birlikte daha
güçlü hale geldik. Bizim altyapısına çok emek verdi-
ğimiz bu voleybol, güzel başarılarla taçlandırıldı. Bu
durum bizim için çok tatmin edici. Bu başarı için ai-
lemizi ve sosyal hayatımızı geride bıraktık. Bu yüz-
den bu başarılara ulaşmak mutluluk verici.
Kazanmak da çok güzel bir duygu." dedi.

En iyi mücadeleyi verdik

Eczacıbaşı Dynavit’in smaçörlerinden Irina Voron-
kova, yeni sezona başlayacakları için heyecanlı ol-
duğunu belirterek, "Umarım bu sezon iyi geçer.
Geçen sezon istediğimiz gibi bitmese de çok iyi mü-
cadele ettik. Bu sezon elimizden gelen her şeyi yapa-
cağız ve kendimizi göstereceğiz.” diye konuştu.
Voronkova, yeni transferlerle takımın atmosferinin
daha iyi olacağını dile getirerek, "Buraya gelen in-
sanların neler yapabilecekleri belli. Fiziksel ve men-
tal anlamda çok iyi oyuncular geldi. Buradaki
oyuncular, milli takımda da görev alıyor. Bence ma-
kine gibi çok hızlı bir şekilde istediğimiz oyunumuzu
ortaya koyabileceğiz." şeklinde görüş belirtti. Ta-
kımda oluşacak forma rekabeti ile ilgili konuşmanın
erken olduğunu vurgulayan Voronkova, "Sezon
daha yeni başladı. Her şeye pozitif bakıyoruz. Sezo-
nun geri kalanını sakin bir şekilde bekleyeceğiz ve
sıkı çalışacağız." ifadelerini kullandı. AA

CEV Şampiyonlar Li-
gi'nde üçüncü olan
AXA Sigorta Voleybol
Efeler Ligi takımların-
dan Halkbank, Dünya
Kulüpler Şampiyona-
sı'nda erkeklerde Türki-
ye'yi temsil eden ilk ekip
olacak. Hindistan'ın
Bangalore şehrinde 6-

10 Aralık tarihlerinde düzenlenecek 2023 Dünya
Kulüpler Şampiyonası'na davet edilen mavi-beyazlı
takım, organizasyonda Brezilya’nın Itambe Minas
ve Sada Cruzeiro Volei, İtalya’dan Sir Safety Peru-
gia, Japonya’dan Suntory Sunbirds ve Hindis-
tan'dan Bharad RuPay ile Ahmedabad Dfenders
takımları ile karşı karşıya gelecek. Başkent ekibinin
başantrenörü Slobodan Kovac, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, organizasyonda iyi rakiplerle
karşılaşacaklarını belirterek, "Bu büyük yarışmaya
katılan ilk erkek Türk kulübü olmak büyük onur."
dedi. Hedeflerinin finale kalarak kupayı kazanmak
olduğunu vurgulayan Kovac, "Organizasyondaki
tüm rakiplerimiz güçlü ancak biz de güçlüyüz ve 
hedefe ulaşmak istiyoruz." diye konuştu. AA

İtalYan spor gazetesi Tuttusport tara-
fından verilen "Golden Boy" ödülü için
25 kişilik final listesinde Arda Güler de
yer aldı. Listede Arda Güler'in yanı sıra
Real Madrid'den Jude Bellingham da
bulunuyor. İspanyol kulübünden yapılan
açıklamada, "Jude Bellingham ve Arda
Güler, Golden Boy 2023 finalistleri ara-
sında. Her iki Real Madrid oyuncusu da

Avrupa'nın en iyi 21 yaş altı futbolcusuna
verilecek ödül için 25 kişilik kısa listede
yer alıyor." ifadeleri kullanıldı.

Başka kimler var?

"Golden Boy" ödülünde finale kalan 25
futbolcu şu şekilde: Jude Bellingham,
Jamal Musiala, Xavi Simons, Antonio
Silva, Alejandro Balde, Florian Wirtz,

Benjamin Sesko, Giorgio Scalvini, Ras-
mus Hojlund, Levi Colwill, Johan Baka-
yoko, Milos Kerkez, Arthur Vermeeren,
Evan Ferguson, Lucas Gourna-Douath,
Warren Zaire-Emery, Ousmane Dio-
mande, Arnau Martinez, Mathys Tel,
Andy Diouf, Arda Güler, Bilal El Khan-
nouss, Martin Baturina, Joao Neves,
Lamine Yamal. AA

TEKNIK ADAM
DEGISTIREN COK!
Trendyol Süper Lig'in 2023-2024 sezonunda 8 hafta geride kalırken alınan kötü
sonuçların ardından takımlar, çareyi teknik adam değişikliğinde aramaya devam ediyor

L igde son teknik direktör ayrılığı
milli maçlar nedeniyle verilen
arada Trabzonspor'da yaşandı.

Böylece bu sezon "teknik müdahale"ye
giden takım sayısı 9'a yükseldi. Süper
Lig'de daha önce RAMS Başakşehir,
Gaziantep FK, Mondihome Kayseris-
por, İstanbulspor, Yılport Samsunspor,
MKE Ankaragücü, Beşiktaş ve Siltaş
Yapı Pendikspor'da teknik direktör ayrı-
lıkları yaşandı.

İlk ayrılık Başakşehir'den geldi

Sezona iyi başlayamayan RAMS Başak-
şehir, ilk 3 maçında puan alamadı. Kale-
sinde 5 gol gören turuncu-lacivertliler,
gol sevinci de yaşayamadı. Kötü sonuç-
ların ardından teknik direktör Emre Be-
lözoğlu ile yollar ayrıldı. İstanbul ekibi,
takımın başına Kayserispor'dan ayrılan
Çağdaş Atan'ı getirdi.

Sumudica, Gaziantep FK'ye 
geri döndü

Lige teknik direktör Erdal Güneş yöneti-
minde başlayan Gaziantep FK, ilk 4 haf-
tada puanla tanışamadı ve Güneş ile
yolları ayırdı. Kırmızı-siyahlıların başına
daha önce de takımı çalıştıran Rumen
teknik adam Marius Sumudica getirildi.
Sumudica, Türkiye'de daha önce Kayse-
rispor, Çaykur Rizespor ve Yeni Malat-
yaspor'da da görev yapmıştı.

Kayserispor, Recep Uçar'a
emanet

Mondihome Kayserispor, Çağdaş
Atan'dan boşalan teknik direktörlük gör-
evine son olarak Ümraniyespor'u çalıştı-
ran Recep Uçar getirdi. Uçar, geçen
sezon ilk kez Süper Lig'de boy gösteren
Ümraniyespor ile 30 haftada 23 puan

toplamıştı.

Fatih Tekke dönemi sona erdi

İstanbulspor'da Süper Lig'in 6. haftası-
nın ardından teknik direktör Fatih Tekke
ile yollar ayrıldı.Sarı-siyahlı ekip, Tekke
yönetiminde Süper Lig'de oynadığı 4
maçın 2'sinde berabere kalırken, 2'sini
kaybetti. Fatih Tekke, 3'üncü kez görev
yaptığı İstanbulspor'un başında 30
maça çıktı. 46 yaşındaki teknik adam, bu
karşılaşmalarda 9 galibiyet, 5 beraberlik
ve 16 mağlubiyet yaşadı. Tekke ile yolla-
rını ayıran İstanbul ekibinin başında ge-
çici süreliğine yardımcı antrenör Olcay
Demir bulunuyor. Süper Lig'in yeni

ekiplerinden Yılport Samsunspor ve Sil-
taş Yapı Pendikspor'da da "teknik müda-
hale"ye gidildi. Yılport Samsunspor'u
Süper Lig'e taşıyan Hüseyin Eroğlu ile
yedinci, Siltaş Yapı Pendikspor'u tari-
hinde ilk kez en üst lige taşıyan Osman
Özköylü ile sekizinci haftanın sonunda
yollar ayrıldı. Karadeniz ekibinde takı-
mın başına Alman teknik adam Markus
Gisdol getirilirken, Pendikspor'da ise
takım geçici süreliğine altyapı direktörü
Taylan Temel'e emanet edildi.

Ankaragücü Belözoğlu'na
emanet

Tolunay Kafkas yönetiminde Süper

Lig'in ilk 7 haftasında bir galibiyet, 3'er
beraberlik ve yenilgi yaşayan MKE An-
karagücü'nde teknik direktör değişikli-
ğine gidildi. Başkent ekibi, takımın
başına RAMS Başakşehir ile yollarını
ayıran Emre Belözoğlu'nu getirdi.

Şenol Güneş de gitti

Beşiktaş, Şenol Güneş yönetiminde bu
sezon istikrarı yakalayamadı. Deneyimli
teknik adam idaresinde çıktığı 7 lig ma-
çında 4 galibiyet, bir beraberlik ve 2 ye-
nilgi yaşayan siyah-beyazlı takım,
oynadığı maçlarda üst üste galibiyet elde
edemedi. Güneş, Beşiktaş'ın UEFA Av-
rupa Konferans Ligi'nde İsviçre temsil-
cisi Lugano ile yaptığı ve 3-2 kaybettiği
maçın ardından görevinden ayrıldı. Bu
ayrılığın ardından kulüp, olağanüstü
genel kurula kadar takımda Burak Yıl-
maz'ın teknik sorumlu olarak görev ya-
pacağını açıkladı. AA

Görevimin farkındayım

Eczacıbaşı Dynavit Kadın Voleybol
Takımı oyuncuları Tijana Boskovic,
Simge Aköz ve Irina Voronkova,
yeni transferlerin takıma katkısının
iyi olacağına inandıklarını belirtti

Abdullah Avcı
dönemi başladı
Trabzonspor, bu sezon ligde Nenad
Bjelica yönetiminde çıktığı 8 maçta
4'er galibiyet ve mağlubiyet alırken
Hırvat çalıştırıcı ile yollarını ayırdı. Ka-
radeniz ekibi, takımın başına daha
önce kulüpte 1'i Süper Lig, 2'si ise
Süper Kupa olmak üzere 3 kupa ka-
zanan Abdullah Avcı'yı getirdi. Avcı,
Trabzonspor'daki ilk döneminde tüm
kulvarlarda 117 karşılaşmada takımın
başında yer almış, 64 galibiyet, 32 be-
raberlik ve 21 mağlubiyet yaşayıp
bordo-mavililerin 37 sezonluk lig
şampiyonluğu hasretine son vermişti.

Türkiye'yi
temsil edecek

Yılmaz, siyah-beyazlı futbol takımının
BJK Nevzat Demir Tesisleri'nde gerçekleş-
tirdiği antrenmandan önce basın mensup-
larına açıklamalarda bulundu. Teknik
direktör Şenol Güneş'in görevinden ayrıl-
masından sonra olağanüstü genel kurula
kadar teknik sorumluluk görevine getirilen
Burak Yılmaz, "Futbolculuk hayatımda
zorlukların üstesinden geldim. Bu, başka
bir görev ve pozisyon. Kendime, ekibime,
futbolculara ve camiamıza güveniyorum.
Tabii zor ama zorlukları başararak bir yer-
lere gelebiliyorsunuz. Rahatım. Oyuncula-
rımıza güvenim sonsuz. Görevimin
bilincindeyim. Bu pozisyona layık olmaya
çalışıyorum. Koca bir camiayı temsil edi-
yorum. Her şeyin farkındayım." ifadelerini
kullandı.

Aramıza iki yeni hocamız katıldı

Yardımcı Antrenör Hari Vukas ile Atletik
Performans Antrenörü Toni Modric'i tek-
nik ekibe dahil ettiklerini belirten Burak Yıl-
maz, "Aramıza benim isteğim ve arzumla
iki yeni hocamız katıldı. Yönetimimize te-
şekkür ediyorum. Bize daha fazla güç kata-
caklarını düşündük. Antrenörler yakından
tanıdığım isimler. Her zaman iletişim ha-
lindeydim. Onlara da teşekkür ediyorum.
Davetimizi ikiletmeden burada oldular. Bu
da kulübümüzün büyüklüğünden geliyor.

Her şey benim isteğimle oldu. Her şey
olumlu yönde gidiyor." diye konuştu.

Derbiye yüzde 100 hazır olacağız

Burak Yılmaz, Trendyol Süper Lig'in 9.
haftasında 21 Ekim Cumartesi günü Gala-
tasaray ile deplasmanda yapacakları der-
biye yüzde 100 hazır olacaklarına
inandığını kaydetti. Milli maçlar nedeniyle
liglere verilen arayı iyi değerlendirmek iste-
diklerini vurgulayan 38 yaşındaki teknik
adam, "Milli maç araları her zaman avan-
taj gibi görünür. İnşallah milli takımlardaki
oyuncularımız sakatlanmadan döner. Der-
biye yüzde 100 hazır olacağız. Buna inan-
cımız tam. Yeter ki oyuncularımız sağlıklı
dönsünler. Ciddiyetle çalışıyoruz. İnşallah
arkadaşlarla en iyisini oyuncularımıza
verip maça kadar hazır olacağımızı düşü-
nüyoruz." değerlendirmesinde bulundu.
Sakatlıkları bulunan Gedson Fernandes ve
Salih Uçan'ın son durumu hakkında da
konuşan Yılmaz, "Salih ve Gedson inşallah
derbiye yetişebilir. Yetişirlerse çok mutlu
oluruz. Yetişmezlerse de onların yerine oy-
nayacak isimler mutlaka görevini yapacak-
tır." dedi. Burak Yılmaz, 2024 Avrupa
Futbol Şampiyonası Elemeleri'nde Hırva-
tistan karşısında deplasmanda elde ettiği 1-
0'lık galibiyet dolayısıyla A Milli Futbol
Takımı'nı kutladı. HABER MERKEZİ
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U EFA 2024 Avrupa Şampiyonası
(EURO 2024) Elemeleri D
Grubu altıncı maçında Türkiye,

deplasmanda Hırvatistan'ı 1-0 mağlup etti. Bu
sonuçla, puanını 13'e yükselten Türkiye, 10 pu-
anda kalan Hırvatistan'ı geride bırakarak
grupta liderliğe adını yazdırdı. Hırvatistan'ın bir
maçı eksik bulunuyor. Grupta 7'şer puanlı Er-
menistan ve Galler 3 ve 4. basamakta yer alıyor.
Letonya ise 3 puanla son sırada yer alıyor. Ay
yıldızı ekip gruptaki yedinci maçını yarın Kon-
ya'da Letonya ile oynayacak. Milli takım,
yeni teknik direktörü Vincenzo Mon-
tella yönetimindeki ilk maçında
Hırvatistan'ı deplasmanda
yenme başarısı gösterdi.

Barış Alper Yılmaz 
ilk golünü attı

Ay-yıldızlı ekibi, Hırvatistan
karşısında 1-0 öne geçiren golü
atan Barış Alper Yılmaz milli
formayla ilk kez gol sevinci ya-
şadı. Barış Alper, A Milli Ta-
kım'daki 8. maçında ilk golünü
atmayı başardı.

A Milli Takım tarihe geçti

A Milli Futbol Takımı, Hırva-
tistan'ın en yeni stadı olan
Opus Arena'ya adını yazdırdı.
Hırvatistan Milli Takımı'nın, bu
statta oynadığı ilk maçı ay-yıldızlı ekip
Barış Alper Yılmaz'ın golüyle kazanmayı 
başardı.

Kenan Yıldız ilk kez A Milli Takım'da

A Milli Takım aday kadrosuna ilk kez davet edi-

len Kenan Yıldız, Hırvatistan karşısında forma
şansı bularak, milli takım kariyerine başladı.
Kenan, mücadelenin 86. dakikasında Kerem
Aktürkoğlu'nun yerine oyuna dahil oldu.

Hırvatistan'da ilk galibiyet

Türkiye, tarihinde ilk kez Hırvatistan'ı deplas-
manda mağlup etmeyi başardı. Rakibiyle bu-
güne kadar deplasmanda 3 kez karşılaşan
Türkiye, 3 maçtan da beraberlikle ayrılmıştı.
Ay-yıldızlı ekip bu seriyi 4. maçında bozdu.

Milli takım, rakibiyle oynadığı 12. maçta ise 2.
galibiyetini elde etti. Bu maçlarda 10 gol atan
Türkiye, kalesinde ise 15 gol gördü.

Livakovic'ten önemli kurtarışlar

Hırvatistan Milli Takımı kalecisi Dominik Liva-
kovic, yaptığı önemli kurtarışlarla, ay-yıldızlı
ekibe gol şansı vermedi. Livakovic, ilk 13 daki-
kada milli takımın Kerem ve Barış Alper ile
yakaladığı fırsatlarda yaptığı kurtarışlarla
maçın başında kalesini gole kapattı. Barış
Alper Yılmaz, 30. dakikada attığı golle Li-
vakovic'i mağlup etti.

Türkiye çok şey hak ediyor

Gençlik ve Spor Bakanı Osman
Aşkın Bak, UEFA 2024 Avrupa Fut-
bol Şampiyonası (EURO 2024)
Elemeleri D Grubu'nda Hırvatis-
tan'ı 1-0 yenerek grubunda
avantaj sağlayan A Milli Futbol
Takımı'nı galibiyetten dolayı
kutladı. Maçın ardından
TRT Spor'a açıklamalarda
bulunan Bakan Bak, "Bu
akşamki oyun nedeniyle
oyuncularımızı tebrik
ediyoruz. Harika oyun
sergilediler. Grupta
avantajlı pozisyon
elde ettiler. Kon-
ya'da da devamını
getirmek lazım.
Bu takım Av-
rupa Şampi-
yonası'na
gitmeyi hak
ediyor. Le-
tonya
maçı
çok

önemli. Konya'da bu gençler bu güzel oyunla-
rını devam ettirecekler. 2032 Avrupa Şampiyo-
nası organizasyonu ile ilgili karar açıklandı. Bu
da bizim için önemli. Türkiye'nin altyapısı ve
organizasyon yeteneğiyle geldiğimiz noktayı
ifade eden sonuçtu." diye konuştu. Galibiyetin
Türk milletine hayırlı olması temennisinde bu-
lunan Bakan Bak, şunları kaydetti: "Bu takım
iyi bir jenerasyon. Türk milletine hayırlı olsun.
Maç esnasında güzel bir oyun sergilediler. Tür-
kiye dünyada en genç statlara sahip. 38 stadı-

mız mevcut, bunların hepsi Avrupa
standartlarında. Şanslıyız ki, sporun

içinden gelen bir Cumhurbaşkanı-
mız var. Kendisi de aradı sporcu-
larla görüştü. Pazar günü de bu
galibiyeti taçlandırıp, evimiz gibi
olacak Almanya'daki Avrupa
Şampiyonası'na gideceğiz. Bu
takım bunu hak ediyor. Mon-
tella çocuklarla beraber güzel
organize etmiş. Tebrik ediyoruz,
gurur duyuyoruz. Güçlü bir
spor altyapısı ve Türk sporu ge-
liyor. Bunun sonucunu diğer
branşlarda da görüyoruz. Kon-
ya'daki vatandaşlarımızı maça
davet ediyoruz. Bu coşkuyu
onlar da katılsınlar."

Türkiye'yi mutlu edeceğiz

Çok sevinçli olduklarını vurgulayan
Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Meh-

met Büyükekşi ise "Teknik ekibimize, futbolcu-
larımıza teşekkür ediyoruz. Sayın
Cumhurbaşkanımız aradı, kaptanımızı hoca-
mızı tebrik etti. Çok mutluyuz. Çok sevinçli ve
heyecanlıyız." ifadelerini kullandı."İki gün önce
İtalya'yla 2032 Avrupa Şampiyonası düzen-
leme yetkisini aldık." diyen Büyükekşi, "Bu gali-
biyetin ardından pazar günü de Letonya
galibiyetini de alırsak bir hafta içinde ikinci Av-
rupa Şampiyonası garanti olacak. Çok mutlu
ve gururluyuz. Futbolcularımızla, hocamızla
gurur duyuyoruz. Soyunma odasında bayram
havası var. Futbolcularımız çok mutlu. Birbirle-
riyle sarmaş dolaş hepsi. Seyircilerimize teşek-
kür ediyoruz. Türkiye'ye daha büyük
mutluluklar yaşatmamız lazım. Vatandaşları-
mızı en güzel şekilde mutlu etmemiz lazım.
Bunların sayısını arttırmamız lazım. Bir seferlik
sevinçler olmaması lazım. Takımımız çok güzel
oynadı. Bütün gollük pozisyonları biz bulduk
ilk devrede. Önemli olan 3 puandı. Hocamıza
güveniyorduk, o da güvenimizi boşa çıkarmadı.
Saha kenarında da takımı orkestra şefi gibi yö-
netti. Her anı yaşadı. Biz de tribünde kendisini
alkışladık." değerlendirmesinde bulundu.

Hak ettiğimiz bir galibiyet aldık

Opus Arena'da oynanan karşılaşmanın ardın-
dan düzenlenen basın toplantısında açıklama-
larda bulunan Montella, "Bütün
futbolcularımıza teşekkürle sözlerime başlamak
istiyorum. Maçın başından sonuna kadar ruh-
larını sahada bırakan bir futbolcu grubu vardı.
Üç gündür, hem zihinsel hem de fiziksel bir ça-
lışma yaptık, taktiksel dışında. Sonuna kadar
mücadele verdiler, taktiksel anlamda iyi bir
cevap oldu. Üç günde yaptıklarımız yoğun da
olsa bize sahada güzel cevap verdi. Milli takım
ailesine teşekkür etmek istiyorum, geldiğimiz
günden beri sürekli destek veriyorlar. Maçın ba-
şından itibaren sahada birliktelik vardı, sonuna
kadar hak ettiğimiz bir galibiyet aldık." ifadele-
rini kullandı. AA

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

UEFA 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO

2024) Elemeleri 
D Grubu altıncı

maçında
deplasmanda

Hırvatistan'ı 1-0
mağlup eden 

Türkiye, grupta 
liderliğe yükseldi

"Futbolcularımız mükemmel bir
akşam yaşattılar, sonuna kadar
mücadele verdiler." diyen Vincenzo
Montella, şöyle konuştu: "Bunun ne
kadar büyük bir sportif başarı oldu-
ğunu şuradan anlayabiliriz. Hırva-
tistan, Avrupa elemelerinde kendi
ülkesinde ilk defa kaybediyor. Biz
de onları deplasmanda ilk defa ye-
niyoruz. Futbolcularımız sahada
milli gurur duygularıyla mücadele
verdiler. İlk yarıda sadece beni
üzen tek taraf bir gol daha atabilir-
dik, atamadığımız için maç biraz
daha uzadı. Enerjimizi biraz daha
fazla harcadık. Deneyimlerime
göre konuşmak gerekirse bir da-
haki maçın en zor maç olduğunu
söyleyebilirim. Çünkü grubun so-
nuncusuyla oynuyorsunuz, tama-
men farklı bir maça hazırlanmanız
gerek. Hem zihinsel hem de fiziksel
olarak iyi hazırlanmamız gerek."

Mükemmel
bir akşam
yaşadık
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Madrid'ten Eyüp’e
Atletico Madrid Teknik Direktörü Diego
Simeone, eski öğrencisi olan Eyüpspor
Teknik Direktörü Arda Turan'ı ziyaret etti
Diego Simeone, Arda Turan’ın teknik direktörlüğünü yaptığı Eyüps-
por’un antrenmanını ziyaret etti. Arjantinli teknik adam, Arda Turan
ile sohbet ederek fikir alışverinde bulundu. Tecrübeli teknik direktör
ayrıca Eyüpspor’un teknik ekibine ve futbolcularına başarı diledi.

Seni seviyorum Mister

Eyüpspor Teknik Direktörü Arda Turan, Diego Simeone’nin ziyare-
tiyle ilgili

sosyal

medya hesabından paylaşım yaptı.
Turan, paylaşımında, "İnsan hayatı,
biriktirdiği anıların toplamı. Kağıt üze-
rine yazılan başarılar ve kalplere yazılan
dostluklar. Yıllarca birlikte çalıştık, oyun-
culuk kariyerimin çok önemli başarılarına
onunla imza attım. Bugün ailesiyle geldiği
İstanbul gezisinde çok kısıtlı zamanını ayıra-
rak, sabah antrenmanımızda bizleri ziyaret
etti Diego Simeone. Kazandığı onlarca başarı-

nın temelinde; futbola duyduğu inanılmaz
sevgi ve dostlarına olan bağlılığı oldu-

ğunu bugün bir kez daha gösterdi.
Benim için, takımım için çok büyük

sürprizdi. Antrenman sonunda tüm
oyuncuları teker teker tebrik ede-

rek kalbinin bizlerle olduğunu be-
lirtti. Sahadaki çözümleriyle,
taktikleriyle bir deha olan Mister
Simeone bugünkü ziyaretiyle,
kalbinin de ne kadar özel oldu-
ğunu bir kez daha gösterdi. Seni
seviyorum Mister, seni her zaman
sevdim, hep de seveceğim. Çok te-
şekkür ederim. Hayatımın sonuna
kadar hatırlayacağım bu özel an için,
dostluğumuz için…" ifadelerine yer

verdi. DHA

Trabzonspor, kentte bordo-mavili takım
sevgisiyle tanınan Münevver Taflan’a doğum
günü sürprizi yaptı. Doğum günü pastası kesilen
Taflan’a çiçek, forma ve mont hediye edildi
TRABZoNSPoR Kulübü, 60 yaşına giren yürüme engelli Mü-
nevver Taflan’a kentin Kahramanmaraş Caddesi'nde adı yazılı
özel bankta doğum günü sürprizi yaptı. Trabzonspor’un kadın
futbol takımı oyuncularının getirdiği pastanın üzerindeki mum-
ları üfleyen Münevver Taflan’a ayrıca bordo-mavili kulüp tara-
fından çiçek, mont ve isminin yazılı olduğu forma hediye
edildi. Vatandaşların da ilgi gösterdiği doğum günü kutlama-
sında Taflan, “Çok mutluyum Trabzonspor 2’nci sefer doğum
günümü kutladı. Ahmet Suat Özyazıcı ve yabancı hoca daha
önce doğum günümü kutlamıştı. Allah razı olsun hepsinden. 5
sene şampiyonluk gördüm. 3 şampiyonluğa yürümeye yeni
başladığım için gidemedim. En son şampiyonluğu Mehmet Ali
Yılmaz zamanında yaşadım” dedi.

5 şampiyonluk daha görecek

Trabzonspor Yönetim Kurulu Basın Danışmanı Murat Taşkın,
“Münevver’in Trabzonspor’un sadece bir futbol takımı olmadı-
ğını biliyoruz. Trabzonspor bu şehir için bir kimliktir. Bu kimli-
ğin önemli parçalarından biri de Münevver’dir. Münevver’i
Trabzon’da tanımayan bilmeyen yoktur. Uluslararası alanda da
Münevver’i tanıyanlar var. Biz bütün değerlerimize sahip çık-
mamız gerekiyor. Münevver’de bunlardan bir tanesidir. Mü-
nevver 5 şampiyonluk gördüğünü ifade ediyor. İnşallah 5
şampiyonluk daha görecek” diye konuştu. DHA

Trabzonspor
sevindirdi

Sarı lacivertliler, galibiyet serisine devam 
ederken, yıldız isimler de performanslarıyla göz
dolduruyor. Şimdiden Avrupa devlerini peşinden
koşturan yıldız oyuncuya Manchester United
talip oldu ve teklif de ortaya çıktı
Trendyol Süper Lig'de bu sezon şampiyonluk kupasını müze-
sine götürmek isteyen Fenerbahçe'de flaş gelişmeler yaşanı-
yor. Sarı lacivertliler, galibiyet serisine devam ederken, yıldız
isimler de performanslarıyla göz dolduruyor. Şimdiden Avrupa
devlerini peşinden koşturan yıldız oyuncuya Manchester Uni-
ted talip oldu ve teklif de ortaya çıktı.  Fenerbahçe'nin sezon
başında Arda Güler'in boşluğunu doldurmak için renklerine
kattığı Sebastian Szymanski, performansıyla yüzleri güldürür-
ken, piyasasını da yükseltiyor.

Kasa dolacak

Şimdiden Avrupa'nın devlerini peşinden koşturan Polonyalı
futbolcu için önceki gün menajeri, "Kulübünün ondan 30-40
milyon Euro para kazanabileceğini düşünüyorum ama bence
o paha biçilmez bir yıldız" demişti. Bu açıklamanın üzerinden
saatler geçmeden yeni bir talip daha çıktı. İtalyan ekibi Napo-
li'nin adım adım izlediği Szymanski için Galatasaray'ın Şampi-
yonlar Ligi'ndeki rakibi Manchester United da devreye girdi.

Tam 25 milyon euro

Sarı-lacivertli takımdan kaleci Altay Bayındır'ı alan ve kulüple
ilişkileri iyi olan Kırmızı Şeytanlar, Polonyalı yıldız için 25 mil-
yon Euro civarında bir teklif yapmaya hazır. Devre arasına
kadar oyuncuyu yakın takibe alacak olan İngiliz ekibinin ocak
ayında da resmi teklifini ileteceği öğrenildi.Bu sezon 16 maçta
8 gol, 4 asistlik performans gösteren Polonyalı futbolcu her
kulvarda atıyor. Ligde son 3 maçta 3 kez ağları sarsan yıldız
oyuncu, milli takımda da fileleri sarstı. Polonya'nın, Faroe Ada-
ları deplasmanında sahneye çıkan Szymanski 4. dakikada
skoru 1-0'a getirdi. HABER MERKEZİ

Dev teklif!



S iyasete lise yıllarında Milli Gençlik 
Vakfı’nda başlayan AK Parti Esenyurt
İlçe Yöneticisi ve Esenyurt Kızılay

Şube Başkanvekili Av. Sıraç Susuz, Dam-
ga'ya konuştu. 31 Mart 2024 tarihinde yapı-
lacak yerel seçimler öncesinde AK Parti
Esenyurt Belediye Başkan aday adayı oldu-
ğunu açıklayan Susuz, hem Esenyurt'a
hem de siyasi hedeflerine yönelik önemli
bilgiler verdi. Uzun yıllardır Esenyurt'ta yaşadı-
ğını, Esenyurt'tan ekmeğini kazandığını ve sahip 
olduğunu her şeyi Esenyurt'a borçlu olduğunu
kaydeden Susuz, bu sebeple Esenyurt'a hizmet 
etmeyi çok istediğinin altını çizdi. 

nBelediye başkan aday adayı olmaya nasıl karar
verdiniz, genç ve başarılı bir avukatken neden si-
yasete yönelme ihtiyacı hissediyorsunuz?
Öncelikli olarak mesleğimle alakalı övgülerinizden
dolayı teşekkür ederim. Bu yola çıkarken AK Parti
İlçe Başkanımız Sayın Harun Özer’in olurunu
alarak işe başladığımı belirtmek isterim. Kendisi
hem abim kadar değer verdiğim çok kıymetli bir
insan hem de başkanımdır. AK Parti İlçe Teşkilat
adabından hareketle öncelikle Sayın Başkanım
Harun Özer’in değerli olurlarını alıp kendisinin
fikrini aldıktan sonra bu aday adaylığına karar
verdiğimi belirtmek isterim. Teşkilat adabının bize
öğrettiği gibi hareket etmek önemli olmakla, ay-
rıca Sayın Harun Özer’in fikir ve düşünceleri de
benim için oldukça kıymetlidir. Ona bu vesile ile
de ayrıca teşekkürlerimi sunarım. Dediğim gibi
ilçe başkanıma danışarak ve hizmet etme arzu-
mun ağır basması ile bu yola çıktığımı söyleyebili-
rim. Kendimi Esenyurt'a ait hissettiğim için
Esenyurt'a dair hayallerim planlarım ve umutla-
rım olduğu için bunları gerçekleştirebilmek adına
belediye başkanı aday adayı oldum. AK Parti
daima yenilikçi bir partidir, siyasetin her kademe-
sinde gençlere güvenmektedir ve onlara yeni gö-
revler vermekten asla geri durmamaktadır
Partimizin genel başkanı cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan unutulmasın ki teşkilatın
en alt kademesinden basamakları birer birer çıka-
rak cumhurbaşkanlığı'na kadar halka hizmet
etmek için görev almıştır. AK Parti bir değirmen-
dir memleket için hayırlı insanlar illaki bu değir-
mene uğramıştır.

nAday adaylığınız gerçekten aday olmak için yola
çıktığınızın bir göstergesi mi yoksa siyasette bir

isim yapmak bir nevi
kendi pr'ınızı yap-

mak için mi böyle
bir yola çıktınız?
Siyasette isim
yapmak hizmet-
ten geçer. Hizme-
tiniz yoksa
siyasette unutu-
lur gidersiniz
bunun örneklerini

hepimiz yaşayarak
gördük. Benim isim
yapmak gibi bir heve-

sim hiçbir zaman ol-
madı. Ben

zaten

mesleğimde 15 yılı geride bıraktım şahsım ola-
rak da hiçbir zaman reklama ihtiyaç duyma-
dım. Ben ve geniş ailem 1989 yılından bu yana
Esenyurt'ta yaşıyoruz, ben hayatımı bu ilçede

kurdum bu ilçede ekmeğimi kazanıyorum
ailem, evim, işim Esenyurt'ta. Yıllardır yaşa-
dığım bu ilçeye hizmet etmek benim için bir
onur ve şeref olacak. Gerçekten Esenyurt’a
sahip çıkma Esenyurt’a bir nebze olsa da

vefa borcunu ödeyebilmek adına bu yola girdiğimi
söyeleyebilirim.

nBugünden de söz açmak gerekirse Esenyurt'ta
CHP'li bir belediye yönetimi var. Mevcut belediye-
nin eksikliklerini ve yanlışlarını nasıl değerlendirir-
siniz, size göre neler yapılmadı veya yapılmalıydı?
Mevcut belediye başkanı ve ekibi “Esenyurt'un ev-
ladıyız. Umudun şehri Esenyurt” diyerek bir yola
çıktılar. Esenyurt halkının o dönemki takdiriyle de
belediye başkanlığına ve yerel yönetime seçildiler
unutulmasın ki Esenyurt halkı nasıl yerelde ikti-
dara getirdiyse yerelde iktidardan almayı da iyi
bilir. Öncelikli olarak Esenyurt'un evladı ailesine
sahip çıkamadı yani Esenyurt'ta hak ettiği değeri
gösteremedi üzülerek söylemek durumunda kalı-
yorum fakat kamuoyunda ve toplumda olumsuz
sorun yumağı insanların her daim negatif bir dü-
şünceye sahip olduğu ilçe haline getirdiler. Fakat
biz Esenyurt'un evladıyız demiyoruz Biz Esen-
yurt'uz diyoruz.

nEsenyurt aynı zamanda uzun yıllar partinizin
iktidarı altında yönetilmiş ve Kadıoğlu döneminde
sansasyonel konularla gündeme gelmiş bir ilçeydi.
Mevcut belediye başkanı Kemal Deniz Bozkurt'ta
sık sık geçmiş dönemin yükünü çektiklerini söylü-
yor, siz geçmiş Kadıoğlu dönemi için nasıl değer-
lendirmelerde bulunursunuz?
15 yıllık bir AK Parti belediyeciliği sürecinde Esen-
yurt'ta gerçekleşen değişimi bütün kamuoyu iyi
bilmektedir. Bunun dışında yapılan icraatler faali-
yetler ilçeye kattığımız değer ortadadır. Mevcut
Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt nedense
sürekli geçmiş yönetimi kötüleyerek kendi becerik-
sizliğinin üstünü örtmeye çalışmaktadır. Sadece
şu soruyu sormak istiyorum sizlere 2019 yılına
kadar sorunsuz bir şekilde ilerleyen işleyen bir ilçe
nasıl olur da tesisleri faaliyet gösteremez hale gelir
insanlar trafikten evine gidemez hale gelir sosyal
yardımlar insanlara ulaşmaz? Oysa ki 2019 önce-
sinde bu saydığım her şey sorunsuz bir şekilde
ilerliyordu Bizlerin mevcut Belediye Başkanı'ndan
tek bir ricası vardı sizden Esenyurt'a yeni bir şeyler
kazandıracağınıza, katacağınıza dair bir umudu-
muz yok bari hiç yoktan bizim dönemimizde ya-
pılanlara sahip çıkın sorunsuz bir şekilde faaliyet
göstermelerini sağlayın ki bunu da beceremediler.
Geçmiş dönemin yükünü çektiklerini beyan eden
mevcut başkanın bu söylemi bir bahaneden iba-
rettir. Ortada çekilecek bir yük olmadığı aşikardır.
15 yıllık bir belediyecilikten bahsediyoruz. Yapılan
hizmetler vatandaş için açılan tesisler hepsi or-
tada. Mevcut belediye öncelikle temel hizmetler
konusunda dahi sıkıntı yaşamaktadır. Vatandaşın
en önemli ihtiyacı olan temizlik hizmeti dahi tam
manası ile verilmemektedir. Şimdi eğri oturup
doğru konuşmak, siyasetten sıyrılarak düşünmek
gerekirse, mevcut belediye ne yazık ki günlük hiz-
metleri vermekte dahi ciddi sıkıntı içindedir. Bu
hizmetlerde mi geçmiş dönemin yükünü çektikleri
için verilmemektedir. Sokaklara girip baktığınızda
çöpler yerlere taşmış durumdadır. Hizmet aşkı ba-
haneleri kabul etmez. Necmi Kadıoğlu, Esen-
yurt'a büyük hizmetler vermiş gecesini gündüzüne
katmış her alanda esenyurt'u farklı bir seviyeye
getirmiştir. AK Parti döneminde yapılan faaliyet-

ler ve icraatlar kısa bir Esenyurt turu yaparak
bunları çıplak gözle görmeniz mümkündür.

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE
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ESENYURT’A 
AK Parti 

Esenyurt İlçe 
Yöneticisi Av. Sıraç

Susuz, 31 Mart 
2024 tarihinde

gerçekleştirilecek
yerel seçim öncesi 

AK Parti'den 
Esenyurt Belediye
Başkan aday adayı
olduğunu açıkladı.
Damga'ya konuşan

Susuz, “Ben 
Esenyurt'ta yaşayan

biriyim. Yıllardır
ekmeğimi burada

kazandım. 
Esenyurt'a bir vefa

borcum var ve şimdi 
o vefa borcunu 
ödemek için 
yola çıkmış 

bulunuyorum” dedi

nAK Parti geçen dönem 25 yıl sonra İstanbul'u kaybetti gelecek seçimde
en büyük hedef İstanbul' u tekrar kazanmak olacak. Bunun için AK 
Partili bir belediye başkan aday adayı olarak Esenyurt'ta çalışmalar 
yapacak, partinize her koşulda katkı verecek misiniz?
Bizler AK Parti teşkilatları olarak yeniden İstanbul yeniden Esenyurt 
diyerek çalışmalarımıza son sürat devam etmekteyiz gerek il başkanlığı-
mız gerekli ilçe başkanlığımız İstanbul'umuzun ve Esenyurt'umuzun 
tekrardan AK Parti belediyeciliği hizmet belediyeciliğine kavuşması için
çalışmalarını sürdürmektedir. Unutulmasın ki Esenyurt, İstanbul'un 
en büyük ilçesidir bununla beraber bizim alacağımız seçim zaferi
İstanbul'umuzun da kazanılacağını anahtarıdır. Kamuoyu anketlerine
bakarsak ya da şöyle söyleyeyim sokağa çıktığımız zaman İstanbul'un ve
Esenyurt'un çalınan 4,5 yılının hesabını sormak ve bu hizmet kaybının
telafisini yapmak bizim boynumuzun borcudur.

BARIŞ 
KIŞ

SÖYLEŞİ

VEFA BORCUM VAR

nBir avukat olarak ve aynı zamanda AK 
Parti'den belediye başkan aday adayı olmaya

çalışan politik bir profil olarak şu an Türkiye'deki
adaleti, hukuk işlerliğini nasıl buluyorsunuz?

Sizin de söylediğiniz gibi ben bir hukukçuyum. Adalet
her zaman her şeyin üstünde olmalı üstünde tutulmalı-
dır. Ben bu mesleği karakterimde adil olma arzusu
olduğu için seçtim. Tekrar altını çizmekte fayda gördü-
ğüm üzere adalet herkes için en az ekmek su kadar 
gereklidir. Bizler de bu gerekliliği yerine getirmek adına
elimizden geldiğine gayret göstermekteyiz. Türkiye'de
adalet ve hukuk işlerliği yönünden ise büyük bir gayret
ve çaba olduğunu sizinle paylaşmak isterim. Adliyelerin
daha işlevsel olması vatandaşın hakkını daha kolay
arayabilmesi adına her geçen gün yeni hizmetler 
yapılmaktadır ve yapılmaya da devam etmektedir.

Esenyurt’u alan İstanbul’u alır

Adalet ekmek su
gibi gereklidir

AK Parti Esenyurt Belediye
Başkan Aday Adayı 

Av. Sıraç Susuz
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